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GLASILO OBČINSKIH ORGANIZACIJ SZDL CELJE, LAŠKO, SLOVENSKE 
KONJICE. ŠENTJUR. ŠMARJE PRI JELŠAH IN ŽALEC 

Z UREDNIKOVE MIZE 
Nt edini, ki je v miem ur^dtustvu potoitl zoper odnos posameznika v javni 

službi. Anton KOPRIVC s Planine je doživel 11. maju v zobozdravstveni ordinaciji 
celjskega ZD neprimeren, milo rečeno, razmišljujoč odnos. 

Prišel je zaradi reparature zobne proteze. Oddal je zobni asistentki zdravstveno 
izkaznico s pojas7iilom kaj potrebuje. Ta je medtem še trikrat (v dveh urah) 
pobrala novodošlim pacientom zdruratvene izkaznice in vsi so lepo prihajali na 
vrsto, kakor jih je klicala. Njemu pa je le trikrat, na vsakokratno vprašanje, 
zadirčno odgovorila: »vas nisem klicala!« 

Razmišljam. Je to osamljen primer? Podobnega ni še kje drugje? Poglejmo 
okoli sebe. Vprašajmo se: smo ljudje človeku človek? Kot skupnost mnogo govo
rimo o uveljavljanju zakona o združenem delu, kot posamezniki bore malo nare
dimo, vsak pri sebi. Zdravstvo je tudi v sanacijski program zapisalo naloge za 
spremembo odnosov, zlasti med ljudmi in v postopkih (čakalna doba, organizacija 
dela) in podobno. 

Napori v tej smeri pa niso kdove kolikšni. Je mar lenivost dobila v življenju 
domovinsko pravico? Ali smo zadovoljni že s tem. da imamo odnos do odnosa 
med ljudmi? Vragsigavedi! 

Pa ni prav! VAŠ UREDNIK 

TITO,TVOJEDELO-NAŠA PRIHODNOST 
CELJE, 17. maja — V ve-

liiki dvorana Narodnega do
ma v Celju je bila popoldne 
svečana razširjena seja Med
občinskega sveta ZKS celj
skega območja. Seji sta, med 
mnogimi predvojnimi komu
nisti in uglednimi družbeno 
političnimi delavci prisostvo
vala tudi narodna heroja TO
NE VIDMAR-LUKA in KAR 
LO MASLO-DRAGO. 

Potem ko je mladinski me
šani pevski zbor celjske gi-

minazije pod vodstvom proi. 
EDA GORSIČA zapel inter-
nacionalo in ki je 'med sejo 
izvajal kulturni program, je 
svečano sejo pričel JANEZ 
ZAHRASTNIK, sekretar 
medobčinskega sveta ZKS 
Celje. Izvlečke iz njegovega 
govora objavljamo v nada
ljevanju 

S seje je delegaoiija sluša
teljev politične šole CK ZKS 
ponesla venec h grobnici na-

rodniii herojev v Celju, ude
leženci današnje seje pa so 
z enominutnim molkom po
častili spomin vseh žrtev na
še revolucije. 

Ob koncu seje so udeležen
ci navdušeno pozdravili pi" 
smo Titu, ki ga je prebral 
Emil Roje in v katerem pred
sedniku Titu čestitajo k ju
bileju in k tretji proglasitvi 
za naro<lnega heroja jugosdo-
vanski^h narodov. 

Ko m u n i s t i , z b r a n i na s v e č a n i 
s e j i M S Z K S C e l j e , p o s v e 
č e n i p o m e m b n i m in v e l i k i m 

j u b i l e j e m n a š e P a r t i j e i n T v o j e g a u s t 
v a r j a l n e g a r e v o l u c i o n a r n e g a ž i v l j e n j a , 
Ti n a j p r e j o d s r c a č e s t i t a m o k r o j s t 
n e m u d n e v u i n k t r e t j i p r o g l a s i t v i za 
n a r o d n e g a h e r o j a j u g o s l o v a n s k i h na ro 
d o v . 

P o n o s n i s m o , d a s m o T v o j i s o d o b 
n i k i , da l a h k o s k u p a j s T e b o j g r a d i m o 
v m i r u n a š o r e p u b l i k o z d r u ž e n e g a d e l a . 
n a š o b r a t s k o s a m o u p r a v n o s o c i a l i s t i č n o 
s k u p n o s t i n da s k u p a j s T e b o j d e l i m o 

o b č u d o v a n j e , k i T i ga i z raža s v e t o v n i 
p r o l e t a r i a t in v e s n a p r e d n i s v e t , 

S T v o j i m i m e n o m in d e l o m s o t e s n o 
p o v e z a n e v s e z m a g e in u s p e h i , k i s o 
j i h c k i s e g l i n a š i n a r o d i i n n a r o d n o s t i 
v p r e t e k l i h š t i r i h d e s e t l e t j i h pa t u d i 
š t e v i l n e n e u m o r n e p o t i m i r u in p r i j a 
t e l j s t v a v s v e t u . N a j p r e p r o s t e j e n a j 
Ti n a š a č e s t i t k a p o v e , da s o v t e m 
t r e n u t k u T v o j e ž e l j e n a š e ž e l j e , T v o j e 
b e s e d e n a š e d e l o , T v o j e d e l o n a š a s v e 
t l a p r i h o d n o s t . Ž e l i m o , da b i nas do 
b r e g a z d r a v j a in v e d r e g a d u h a še d o l g o 
v o d i l na č e l u n a š e Z K J in S F R J . 

U d e l e ž e n c i s v e č a n e s e j e M S Z K S C e l j e 

k govora na svečani seji 
»Naša revolucionarna zgodovina, ves 

boj naše partijie in demokratičnih sil, 
nam dokazuje, da objektivni pogoji in 
motnosti same po sebi še niso dovolij za 
revolucionarne .spremembe v družbi. Re
volucionarne spremembe družbenih raz
mer in napredek je moigoče zagotoviti 
samo s hotenji; in zavestno angažirano
stjo tistih družbenih sil, ki so sposobne 
realno oceniti razvojne težnje svojega 
časa in njihove socialne nosilce — jih 
povezati in napotiti v revolucionaiTio 
akcijo. Toreij tist.a gibanja, ki črpajo svoj 
življenjski sok iz množic Ln zaupanja va
nje, ki uspejo njihove interese povezati 
z revolucioinamo teorijo in tako odpirati 
nove zgodovmske perspektive. Naše giba
nje je takšno.« 

Nato je govornik oristul predvojno delo 
komunistične partije, ki je v živi, vse
binsko bo^gati povezanosti z množicam,i 
budila njihovo zaupanje v lastne moči, 
kar je bilo odločilno za prihodnja čas. 

>:Ko 7. oddaljenosti štiridesetih let,« je 
nada.lje\-al govornik, »ocenjujemo pomen 
ustanovnega kongresa je prav, da pod. 
črtamo, da je bila marksistična dialek
tika idejnega delovanja lista velika kva
liteta Komunistične partije Jugoslavije, 
ki je našemu gibanju dajala ustvarjal
nost, življenjskost in notranjo moč. Za-
hvaljujioč t«mu se je v Partiji usposab
ljal revolucionarni potencial, ki je bil 
edini sposoben organizirati obkroženo 
vstajo in graditev nove oblasti. Pa ne 
samo to. Iz naše lastne marksistične 
ustvarjalnc&ti so rasli samostojno misleči 
kadri, katerih re^/^olucianarna razvojna 
pot je morala privesti do spopada s sta
linističnim dogmatizmoni. Samostojna 
pot naše reivolucije jie t.ako že dolgo, ob. 
jektivno. v sebi nosila spopad s hegemo-
nisbičnimi težinjfi-m.i v mednarodnem de-
lav.skem gibanju, ob trdnem prepričanju, 
dia je v revolucionarnem gibanju prva in 
odločilna zvestoba in odgoTOmost lastne
mu delavskemu razl^edu in lastnemu na
rodu. To je lahko in mora biti tudi pod
laga resničnemu internacionalizmu, v na
sprotju s težnjami o brezpogojni posluS-
nosti enemu samemu, za vse »pooblašče
nemu« centm socializma. Pri tem je biil 
generacijam naših revolucionarjev vzgled 
Tito, ki je s polno mero političnega re
alizma odklanjal tako brezi^erspektivnast 
psevdorevolucionamega frazerstva kot re-
voluciona.mo aktivnost .po naročilu'. Tak
šna samostojnost in ustvarjalna uporaba 

marksizma pri analiziranju in .spreminja
nju konkretnih daižbenih raamer, .je po 
zmagoviti revolucija kma;lu privedla do 
spoznanja, da resničnega socializma tratj-
no ni mogoče graditi le z oblastjo partije 
in države ter z državno lastnino in cen
tralističnim urejanjem družbenih tokov.« 

Govornik je na svečani seji spregovo
ril tudi o aktualnih vprašanjih sedanjega 
časa in med drugim dejal: »Ravno v tem 
času stoje pred nami velike in odgovorne 
naloge. Bolj dosledno in z večjim revolu
cionarnim nemirom moramo uveljavljati 
ustavno opredeljen položaj delovnega člo
veka in hitreje reševati zapletena gospo
darska vprašanja. To, kar smo zapisali 
v zakonu o združenem delu, moramo oži-
votvoriti. Doseženo v tem pogledu na 
širšem celjskem območju je vzpodbudno, 
vendar na.m komunistom ne daje mesta 
za samozadovoljistvo. Kritične ocene, s 
katerimi razpolagamo, nam dokazujejo, 
da imamo opraviti še vedno z velikim 
številom naših temeljnih oa-ganiaacij zdru
ženega dela, ki niso zaživele z vso samo. 
upravno družbenoekonomsko vsebino. Se 
več. še vedno so tu in tam prisotni od
pori nj'iho\'emu oblikovanju. Prepočasen 
in premalo vzpodbuden je proces uskla-
jevainja in sporazumevanja o interesUi 
delavcev v temeljnili organizacijah. Ni
smo še dovolj korenito pristopili k ure
janju dohodkovnih odnosoC', še zlasti med 
temeljnimi organizacijami in skupnimi 
?lužb?-mi. ki bi po svoji vsebini morali 
postati osnova vsej ostali svobodni n\e-
njavi dela. Ni še v celoti ziagotovljen, 
v nekaterih kmetijskih zadmgah in obra
tih za kooperacijo kmetijskih organizacij 
— pa še močno zaostajamo pri i7,enačitvi 
samoupravnega položaja zdniženih "kme. 
tov in deUivcev. Preix>časi razvijamo sa
moupravno organiziranost kmetov ter 
oblike združevanja dela, zenilje in .sj-ed-
stev.K 

Nobenih razlogov ni, da tiidi v bodoče 
naše delo ne bi bilo u.?pešno. Duh Cebin, 
neločljivo po .̂-ezan s Titovo razvojno pot
jo, je prežel zavest najširših množic. Pi-od 
štiridesetimi leti prebujene silnice so 
sprožile tako silovito drvižbeno preobraiz-
bo, da je ni več mogoče zaustaviti. Živ
ljenjsko in zgodovinsko usodno so naši 
delo\-ni ljiid,ie povezani z njo. Zato je 
tudi povsem razi.imljivo, da je letošnje 
Titove in partijske jubileje naše delovno 
ljudstvo pov.sem upravičeno sprejelo za 
.svoje.« 



pmmmo v SVET 
P I Š I : I V A N S E N I C A K 

% JUGOSLAVIJO so v preteklih dneh obiskali pred 
stavniki skoraj kar ene tretjine čioveštva. 

— Na povabilo oradsednika Tita je bil na uradnetr 
obisku pri nas Arthur Chung predsednik republike Gva 
jane (2,5 mil. prebivalcev). V odkritih razgovorih so obrav 
navali stike med Jugoslavijo in Gvajano, od mednarodni} 
vprašanj pa predvsem vlogo neuvrščene politike v svetu 
Prav v teh tediiili smo namreč znova priča poskusom, kc 
blokovske sile s spodbui:irijem sporov med neuvrščeni^ 
deželami poskušajo raz;I>iti njihovo enotnost. Temu se jj 
potrebno odločno zopenstaviti sta opozorila oba predset}, 
nika, gost pa je poudaril še svetovno vlogo, ki jo ima ^ 
mednarodnem življenju p.redsednik Tito. 

— Šestčlanska delegacija vsekitajske skupščine ljud. 
skih predstavnikov LR Kitajske (80(1 mil. prebivalcev) 
vrnila obisk skupščini Jugoslavije, katere delegacija je bila 
na Kitajskem 1974. leta. »Kitajski narod izredno občuduje 
jugoslovanske narode,« ie izjavil vodja delegacije Sejfu, 
din, ki je izrazil tudi kitajsko podporo naši politiki neuvr. 
š<5enosti. Kitajske goste je sprejel tudi predsednik Tito; 
dogovorili so se o izpopfjlnitvi in razširitvi medsebojnega 
sodelovanja. Kitajska dele.rtacij--i je obiskala tudi Slovenijo. 

— Naš gost je tudi Walter Mondale, podpredsednik 
ZDA (211 mO. prebivalcev). Nekaj dni pred njegovim od
hodom v Jugoslavijo je araeriški predsednik Jimmy Car
ter v Londonu izjavil, da »ZDA poudarjajo pomen jugoslo 
vanske neodvisnosti, politične enotnosti in ozemeljske ne 
dotakljivosti«; še posebej pa je poudaril vloao naše države 
in predsednika Tita v svatu neuvrščenih. 

— V teh dneh je bil jugoslovanski gost tudi podpred
sednik predsedstva GK Komunistične partije Japonske 
(109,5 mil. prebivalcev). 

— še posebno pomwnben in zanimiv pa je bil obisk 
delegacije deželnega zbora Purlanije — Julijske Krajine, 
rtaJija, v Sloveniji. To 5.̂  tem bolj, ker je pred obema de
želama uresničevanje osimskih sporazumov. Gostje so s 
predstavniki SR Slovenije razpra,vljali o položaju Sloven
cev v tej italijanski pokrajini, o položaju Italijanov pri nss, 
o obnovi po potresu, valorizaciji sporazumov o malem ob
mejnem prometu, industd.''ski coni in o kulturnem sodelo-
vaiyju. Delegacija je obiskala tudi Šempeter (Hmezad) in 
Velemje (Gorenje). 

— Od naših obiskov zu-^aj pa sta pomembna predvsem 
obisk Staneta Dolanca, sekretarja izvršnega komiteja pred
sedstva CK ZK Jugoslavije, na Madžarskem in obisk Fran
ceta Popita, predsednika CK ZK Slovenije, v Piemontu, 
Italija. 

• 15. MAJA LETOS je bila 22. obletnica ix>dpisa av
strijske državne pogodbe. Avstrija torej v dvaindvajsetih 
letih še ni uresničila le svoje mednarodne obveznosti in 
obveznosti do koroških Slovencev, ki so se bojevali proti 
fašizmu. Kljub temu pa jo koroški deželni glavar Leopold 
Wagner izjavil za britan:-?ko družbo BBC, da je Avstrija 
»zgledno« uresničala 7. člen državne pogodbe. No, i-es pa 
je samo to, da so pred dneri dovolili fašistično proslavo 
v Salzburgu, v Piiberku p^ sestanek usta^v iz švedske. 
Belgije, Švice, Zvezne republike Nemčije in same Avstrije, i 
S sodnimi procesi pa .4:rozi,>o tistim Slovencem, ki želijo 
biti samo enakopravni državljani v Avst-riji. Zeres »zgled
no«! 

P A R A D A M L A D O S T I 

6000 V VRSTI 
USTVARJALNOST IN OBRAMBA 

To soboto bo v Celju pa,ra-
da mladosti, delovno ustvar
jalnosti in obrambne priprav
ljenosti. Na ponedeljkovi ti
skovni konferenci je koman
dant parade BRANKO MAR-
TIC seznanil novinarje z vse
bino parade in s sklepnimi 
pripravami na parado, ki bo 
pred tribimo na Golovcu z 
mimohodom okoM 6000 ude
ležencev. Sodelovali bodo pra* 
porščaki, pripadniki Jugoslo
vanske ljudske armade oboro
ženi z lahkim orožjem, pri
padniki teritorialne obrambe 
in motorizirani ešalon terito
rialne obrambe, pripadniki 
milice, narodne in civilne za
ščite, gasilci, lovci, šoferji in 
avtomehaniki, preko 1000 
športnikov vseh disciplin, 
okoli 1000 udeleženc-cv kultur
nih dejavnosti in mnoge de
lovne organizacijo. Njihova 
dejaiTiost bo prikazana z do
sežki v" gradbeništvu, lesni in
dustriji, kovinski in tekstilni 
industriji ter v trgovina. Pa
rada bo sklenjena z mimo
hodom brigadir je^;, učencev 
osnovnih in srednjih šol, ra
čunajo da bo teh preko 2000 

Parada se bo vila po Deč
kovi cesti, od križišča Čopo
ve ulice do izteka na Mari
borsko cesto. Vzdolž trase, ki 
bo ob tej priložnosti svečane
ga izgleda, bo dovolj prosto
ra za številne gledalce, ki jih 
organizatorji pričakujejo. 

Organizatorji so poskrbeli 
tudi 2» varnost. V posebnem 
prostoru gasilskega doma bo 
delovala zdrafvniška sliižba, 
na zbornih mestih posamez
nih skupin udeležencev para 
de pa F>osebn8 zdravnišk« 
skupine. Po sklenitvi parade, 
pri^tek bo v soboto, 21. ma
ja, s pričetkom ob 15. uri, p« 
bo sledilo veliko ljudsko sre
čanje pa tudi za dobro voljB 
bo poskrbljeno, kot pravijo 
organizatorji, ob vsakem 
vi-emenu. 

B . V, 

ŽALSKI 
KOMUNISTI O 
PROSTORSKEM 

PLANU 
Popoldne bo v Žalcu seja 

komiteja občinske konference 
Zveze komunistov, na kateri 
bodo sprejeli dogovor o pri' 
pravah na svečano sejo občin
ske konference ZKS, spreje^ 
ma novosprejetih člano^ 
Zveze komunistov in sfr 
minarja za sekretarje osnov
nih organizacij ZK ter svetov 
in komitejev ZK. Ob konc« 
bodo podali še informacijo " 
dogovoru o temeljih prostor
skega plana občine Žalec ^ 
obdobje do leta 1980 ter spre
govorili o pripravah na ja-̂ -n" 
razpravo. J. ^' 

BRANKO 
GAJŠEK 

Med letuiinjimi nagrajen
ci Osvobodilne fronte iz 
šentjurske občine, so tudi 
mladi iz Osnovne orga:\.a-
cije ZSMS Gorica pri Sliv. 
niči. Torej ni naključje, da 
je gost današnje rubrike 
predsednik te organizacije, 
Branko Gajšek. Skupaj z 
njim smo kramljali še z 
nekaterimi mladinci iz Go
rice, ki so nam o svojem 

delu, načrtih za v prihod
nje, povedali marsikaj za
nimivega. Seveda smo jim 
najprej čestitali k letošnji 
občinski nagradi, Branko, 
sicer rezkalec v železarni 
štore, je v imenu svojih 
vrstnikov dejal, da so biLi 
presenečeni in zelo veseli 
tega priznanja, ki jim veli
ko pomeni in hkrati zave
zuje, da bodo dobro delali 
tudi v prihodnje. 48 članov 
te osnovne organizacije je 
resnično aktivnih na vseh 
področih kulturnega in 
dnLžbenega življenja. Delo 
poteka v petih komisijah 
in vsaka zase posebej pri
speva svoj delež, ko gre ^-a 
tazlične akcije, prireditve 
in proslave. Tesno sode
lujejo tudi z ostalimi dru-
žbeno-političnimi organiza
cijami v kraju, pri katerih 
najdejo tudi podporo in 
pomoč, v tem. obdobju 
imajo mladi še posebno 
veliko dela, saj je potreb
no urediti in popraviti ve
liko stvari, da bo lahko 
nemoteno steklo delo bri
gadirjev, ki bodo na tevi 
območju gradili cesto. Za
vezali so se, da bodo tesno 
sodelovali z mladimi vrst
niki, ki se bodo mudili v 

njihovem kraju in jim pri 
delu tudi pomagali. Pri
pravljali bodo udarniške 
dneve in svoje vrstnike 
seznanili z delom in živ
ljenjem ljudi v teh krajih. 

še posebno pa so mladi 
veseli, da so končno dobi
li tudi prostore, kjer se 
bodo lahko sestajali, ali 
preživljali svoj prosti čas. 
Prav v teh dneh urejujejo 
te prostore. Med pomemb
nejše naloge sodi tudi us-
tanovitev aktiva mladih 
komunistov, za kar že iz
polnjujejo pogoje. NjihoVd 
prizadevanja se odražajo 
tudi v tem, da bi v svoje 
vrste pridobili čim več 
kmečke mladine, saj je ta 
krajevna skupnost dokaj 
kmetijsko razvita. Žal, so 
zaenkrat vsa prizadevanja 
padla na neplodna tla. 

Zdaj, v mesecu mladosti, 
si mladi še posebno priza
devajo, da bi kar najlepše 
prispevali svoj delež k te
mu praznovanju, ki je v 
šentjurski občini obeležen 
s kulturnimi priredit>vami. 
Vrsto nalog in akcij so že 
uspešno opravili, mnoge 
zastavljene bodo izpolnili 
še v tem in naslednjem 
mesecu. Ena izmed tako 

uspelih akcij je bilo kreso-
vanje na predvečer prazni
ka dela. Kulturna komisija 
osnovne organizacije je 
pripravila kratek program, 
skupaj z mladimi iz osnov
ne šole. 1. maj so počastili 
s pohodom na Boč, kjer 
so navezali stike z osnov
no organizacijo Sladka go
ra. Kot eno izmed poseb
nosti mladih iz Gorice pri 
Slivnici velja omeniti tudi 
željo po sodelovanju nav
zven in s krajani Slivni
ce, ki jim prav zato 
radi priskočijo na pomoč. 
Nedavno tega so navezali 
stike tudi z vrstniki iz 
krajevne skupnosti Ljub-
Ijana-Litostroj^ Morda še v 
tem, ali pa v naslednjem 
mesecu bodo (vrnili gosto
ljubje Ljubljančanov in jih 
bodo povabili v svoj kraj. 

Tako torej živijo, delajo 
in načrtujejo letošnji ob
činski nagrajenci OF, mla
dinci osnovne organizacije 
ZSMS Gorica pri Slivnici. 

MATEJA PODJED 



g l j O j - 19- maj 1977 NOVI TEDNIK — strm S 

ODNOS DO 
VARSTVA 
OKOLJA 

Predsedstvo OK SZDL 
Celje na 27, seji 16. maja 
1977 naglasa veliko odgo
vornost strokovnih, politič
nih in samoupravnih or
ganov v vseh celjskih de
lovnih sredinah, da na os
novi stališč seje predsed
stva SZDL in seje občan
ske skupščine v letu, ki je 
proglašeno za leto varstva 
okolja, skrbijo za izbolj
šanje ekološke siitiiacaje v 
občini. Občani in delovni 
Ijiidje Celja bomo zahteva
li konkretno, osebno od
govornost krivcev za one-
snažitve, ki bodo še do
datno ogrožale biol^šiko ra
vnotežje v vodi, zraiku in 
v celotnem okolju. Zato 
predsedstvo OK SZDL Ce
lje ostro obsoja neodgo
voren in malomaren od
nos posamezjiika v TOZD 
Kemija 2 v Cinkarni, ki 
je povzročil uniouj-oče po
sledice življenju v reki 
Savinja. Predsedstvo zah
teva od samoupravnih in 
političnih organov v TOZD 
Kemija 2 v Cinkarni, da 
jasno določijo odgiovoimost 
krivcev in sprejmesjo ustre 
ane ukrepe za preprečite« 
takih in podobnih pojavov. 
Prav tako daje predsed
stvo polno podporo preis
kovalnim in sodndim orga
nom pri ugotavljanju kiriv-
de in odgovornosti ter za
hteva, da hitro in ostro 
sankcionirajo mjalomami 
odnos do varstva okolja. 

T R E B C E 

BRATSKO POVEZANI 
NAJLEPŠE ŽELJE TITU ZA ROJSTNI DAN 

Občani šmarske občine so 
letošnje revolucionarne jubile
je proslaj/ili v nedeljo z mno
žično slovesnostjo v Trebčah, 
v kraju, kamor — kot sam 
pravi — vežejo Tita najmilejši 
spomini. Tu je preživel del 
svojega otroštva, sem se je 
vračal in tu je ustvarjal v 
času svojega ilegalnega delo
vanja. Kot je v slavnostnem 
govoru dejal sekretar medob
činskega sveta Zveze komuni
stov Slovenije Celje Janez Za-
hrastnik, pa tovariš Tito tam
kajšnjim prebivalcem ni za
upal le zavoljo prijetnih spo
minov na svoje otroštvo, tem
več zlasti zavoljo njihove v 
mnogih borbah prekaljene ne
izbrisne želje po svobodi, za
radi njihove dobrosrčnosti in 
poštenja. 

Na slovesnosti y Trebčah 
so se zbrali poleg občanov 
šmarske in drugih sosednjih 
občin še številni gostje — 
med njimi Franc šali in Stje-
pan Ivekovič — zbor pa je bil 
manifestacija prijateljstva in 
povezanosti ljudi z obeh stra

ni Sotle. Slavnostni zbor so 
v imenu pobratenih in sosed
njih hrvaških občin pozdravili 
predstavniki tamkajšnjega 
družbeno-političnega življenja 
in slavnostnega vzdušija ni 
zmotil niti pomladanski naliv, 
ki se je vhl sredi prireditve. 

V Trebčah so v nedeljo 
vgradili temeljni kamen za 
nov gostinsko-turističnl ob
jekt, ki ga bo v kraju zgradil 
celjski Izletnik. Zadnje čase, 
zlasti odkar velja družbeni 
dogovor o enotnem spomin
skem območju Kumrovec-
Trebče, prihaja v kraj nam
reč nparedek z nekoliko več
jimi koraki, v gradnji je cesta 
Bistrica ob Sotli—Trebče, v 
naslednjih dneh bodo sem pri
šle mladuiske delovne brigade 
na delovno akcijo Kozjansko 
77, pripravljeni so načrti za 
ureditev hiše Titove matere 
itd. V prizadevanjih, da bi 
prebivalcem tega območja us
tvarili tudi boljše pogoje za 
delo — in to bliže doma — 
je zgleden primer velenjskega 
Gorenja, ki ima namen v kra

ju zgraditi industrij siki obrat 
z zanimivim proizvodnim pro
gramom. Kot je bilo rečeno 
na slovesnosti, je delovnih or
ganizacij s takimi možnostmi 
prav gotovo še več in priča
kovati je, da bodo zgledu Go
renja sledili še drugi. 

V kulturnem programu sre
čanja v Trebčah so sodelovali 
— združeni pevski zbori šmar
ske občine, godba na pihala 
iz Straže in mladina iz Bist
rice ob Sotli, mladinci pa so 
krenili tudi na spominski po
hod po kurirskih poteh in po 
poteh štirinajste di''nzije. 

S slovesnosti v Trebčah so 
udeleženci odposlali tudi po
zdravno pismo. Naslovili so 
ga predsednlkn Titu, mu v 
njem zaželi še dolgo in zdra
vo življenje, hkrati s čestit
kami za 85 letnico pa so mu 
izrekli tudi svojo pripravlje
nost za ohranitev pridobitev 
revolucije in nadaljnjo krepi
tev bratstva in enotnosti ju
goslovanskih narodov, 

I . B . 

SVEČANA SEJA ZK 
v počastitev '10-letnice ustanovnega kongresa KP, 

85-letnice 'tovariša Tita in njegovega 40-letinega vodstva 
komuntstione par+,ij3, bo v po(nedeljek, 23. maja, v 
Šentjurju svečana sejt̂  občinske konference ZKS Šent
jur. 

Po uvodnem govoru sekretarja občinskega komiteja 
bosta svoj delež prispevala tudi kultoma skupina 
ZKPO in pevski zbor Skladateljev Ipavcev. Nato bo 
še svečan sprejem miadih v vrste ZSMS in podelitev 
priznanj 35. maj. Ob zaključku prireditve si bodo vsd 
prisotni ogledaU razsituvo partijskega dela in življenja. 

CEUE: O SOCIALNI 
POLITIKI 

Člani delovne skupine pri OK SZDL Celje za pri
pravo problemske konference o socialni politiki v celj
ski občini so se odločili, da bo konferenca jeseni. Opre
delili so tudi njen namen. Tako bi naj konferenca po
dala presek stanja in problemov na tem področju, za
vzela stališča o samoupravni organiziranosti socialnega 
varstva, spregovorila o podružbljanju socialne politike 
in prenosu le-te v krajevne skupnosti in TOZD ter se 
opredelila do posameznih skupin najbolj akutnih pro-
blem.ov. PregledaU pa bodo tudi materialne možnosti 
tega področja in koUko smo pripravljeni za učinkovi
tejše reševanje teh nalog, 

ŽALEC: PARTIJSKA SOLA 
Minuli teden se je v 2alcu končala stourna partijska 

šola, ki jo je v sodelovanju z občinsko konferenco ZKS 
organizirala Delavska univerza, šolo je obiskovalo 27 
slušateljev. 

Udeleženci so si ogledali tudi razstavo 40 let KPJ, 
v Keramični industriji Liboje pa so se seznanili s teh
nologijo, planiranjem in razvojem te organizacije zdru
ženega dela pa tudi z delom družbenopolitičnih oiga-
nizacij in z uresničevanjem samoupravljanja. 

Zaključek šole bo v soboto, 21. maja na Cebinah, 
kjer bo slušateljem Šole spregovoril tudi Albin Vi-
pK>tnik. 

Najlepši dokaz za uspešno izvedbo partijske šole pa 
je v tem, da so slušatelji v anketi izrazili željo, da si 
želijo več taksnih oblik izobraževanja. 

ANKA KRCMAR 

ZA IZOBRAZBO 
Na eni izmed zadnjih sej Izvršnega sveta žalske ob

činske skui>ščine so med drugim podali poročilo o ugo
tovitvi finančnega stanja v Minervi iz Zabukovice, ob 
koncu pa so razpravljali še o predlogu spremembe 
družbenega dogovora o kadrovski politiki žalsike občine. 
Sprememba se nanaša predvsem na razvrščanje temelj
nih in drugih organizacij adruženega dela ter samo
upravnih delovnih skupnosti v skupine. 

V prvi skupini so tiste, ki štejejo več kot 400 zapo
slenih in ustvarjajo nad 40 milijonov družbenega bruto 
produkta, v drugi pa tiste, ki teh dveh številk ne dose
gajo. Ker pa se je to razvršičanje, predvsem glede na 
predvideno višino celotnega dohodka pokazalo kot ne
realno, zaradi bistveno različne udeležbe materialnih 
stroškov v celotnem dohodku ix>sameznih panog, so 
na seji predlagali za izhodišče družbeni bruto produkt, 
ki izključuje vpliv že omenjenih materialnih stroškov. 
V praksi se je namreč pokazalo, da so nekatere 
manjše organizacije združenega dela, predvsem s pod
ročja trgovine, prometa in komimale že spadale v prvo 
skupino. Za to pa so bili izobrazbeni pogoji za delovna 
mesta poslovodnih organov previsoko zastavljeni. 

JANEZ VEDENIK 

LAŠKO: O KOMUNALI 
Ze nekaj mesecev tečejo v laški občini priprave na 

ustanovitev samoupravne komunalne skupnosti. Do 
5. maja, ko bi morala biti javna razprava v temeljnih 
organizacijah združenega dela in krajevnih skupnosti 
zaključena, je iniciaiivni odbor za ^jstanovir^ev skupnosti 
prejel šestnajst pismenih obvestil o izvedbi javnih raz
prav in sicer devet s terena in sedem iz zdniženega 
dela. Iz njih je razvidno, da se delovni ljudje in ob
čani laške občine zavzemajo za ustanovitev dveh ob
močnih samoupravnih komunalnih skupnosti in sicer 
za območje Radeč ter za območje Laškega. Podpirajo 
pa tudi predlog iniciativnega odbora, naj bi v občini 
ustanovili zvezo komunalnih skupnosti. Delegatsko bazo 
komunalne skupnosti bi tvorili sveti krajevnih skup
nosti in delavski sveti, stališče delovnih ljudi in ob
čanov pa je tudi, naj iniciativni odbor bolj natančno 
opredeli vire in način financiranja komunalne skup
nosti. Glede na vse te predloge je iniciativni odbor na 
svoji petko\i seji sprejel vrsto predlogov, ki bi pospe
šili ustanovitev obeh območnih komunalnih skupnosti, 
člani pa so se dogovorili tudi za nadaljnjo aktivnost 
pri ustanavljanju občinske zveze komunalnih skup
nosti. D- S. 

ŠENTJUR: MESEC 
KULTURE 

v šentjurski občini se v skilopu meseca mladosti, ki 
je tu obeležen kot mesec kulture, še vedno vrstijo 
kulturne prireditve. Praznovanja potekajo vsako sobo
to in nedeljo po vseh večjih krajih v občini. 

Občani šentjurske občine sodelujejo in prisostvu-
jego folklornim prireditvam, nastopom gledaliških sku
pin in pevskih zborov. 

Osrednja prtraditev bo v Šentjurju 22. maja, kjer 
bo nastopilo šest mo.šk;h in mešanih pevskih zborov iz 
vse občine ter otroški iPi mladmski pevski zbor. 

Prireditev bo otvorila in zaključila godba na pi-
Ijala. 

M. P. 

S K U P N A P O R A B A 

NALITI ČISTEGA VINA 
RAZPRAVE JE TREBA TEMELJITO PRIPRAVITI 

Do 15. junija bo v vseh 
slovenskih občinah tekla jav
na razprava o skupni p>orabi 
za letašnje leto ter o dejav
nosti samoupravnih interesnih 
skupnosti v srednjeročnem 
obdobju. V vsaki občmi bo
do morah razprave v tozdih 
in krajevnih skupnostih te
meljito pripraviti in ponuditi 
delavcem m občanom progra
me, ki bodo pregledni in se
veda razumljivi. Ob tem pa 
marsikje nastajajo precejšnje 
težave, kar je opozoril tudi 
ponedeljkov posvet o skupni 
porabi, ki ga je pripravil 
Medobčinski svet SZDL za 
predsta-vnike osmih občin 
celjske regije in na katerem 
je bil tudi Dušan šinigoj, 
član Izvršnega odbora pred
sedstva RK SZDL Predstav

niki občin so nakazali vrsto 
problemov, ki nastajajo ob 
usklajevanju programov repu-
bhškilh in občinskih intere
snih skupnosti z resolucija
mi o družbenoekonomskem 
razvoju občin in republike 
ter z družbenimi plani. Te
žave nastajajo zato, ker sred
stva za skupno porabo sko
rajda povsod presegajo dogo
vorjene okvire, to pa pomeni 
(ob njihovem n^orebitnem 
sprejetju) še večjo obremeni
tev gospodarstva. Mnogo kri
tičnih besed so predstavniki 
občin izrekli na račun repu
bliških interesnih skupnosti, 
ki ponujajo občinam zelo ne
usklajene in v mnogih pri
merih tudi preiahtevne pro
grame dejavnosti .Predsta-vnik 
šmarske občine pa je načel 

izredno jx)membno vprašanje 
solidarnega prelivanja sred
stev za skupno porabo iz bolj 
v manj razvite občine. Pove
dal je, da se število občin, 
ki sredstva dajejo za sohdar-
nost, iz leta v leto zmanjšuje 
in da to seveda močno vpliva 
na razvoj dejavnosti v do-
polnjevanih občinah, kot je, 
na primer, šmarska. Tako se 
neurejene razmere med ob
činskimi in republiškimi in
teresnimi skupnostmi zrcah-
jo predvsem v pripravah na 
javno razpravo o samouprav
nih sporazumih posameznih 
dejavnosti. Ob vsem tem pa 
se v občinah zavedajio, da 
morajo delavcem in občanom 
na zborih razgrniti realne 
programe interesnih skupno
sti. D. S. 

CELJE: SE 
DVA LOKALA 
Kolektiv Celjskega giostin-

skega podjetja ne čaka odgo
vorna naloga samo pri posta
vitvi nove »Turške maoke<(, 
marveč ima v načrtu še nekaj 
drugih del. Tako gre za ure
ditev zajtrkovalnioe v Savino-
vi ulici, poleg trgovine s sad
jem in zelenjavo, f o prvot
nem programu bi moral biti 
ta lokal že odprt, pa se je 
aatakniio okoli prostorskega 
urejevanja, preselitve stran
ke in podobno. Najbra pa ni 
daleč čas, ko bo Celie dobilo 
budi ta lokal, 

-n končno gre za bife aU 
gostišče v novi poslovni zgra
dbi na vogalu med Ulico šti
rinajste divizije in Savinjskim 
ttajbrežem. 

Minulo soboto so člani 
delovnega kolektiva Ingrad 
proslavili jubileje predjsed-
nika Tila in naše partije. 
Zbrali so se na Gomll-
skem, kjer Imajo svoj les
ni obrat. 
Številnim zbranim, med 
njimi so bili predstavniki 
družbeno političnih orga
nizacij cel.jske in žalske 
občine je spregovoril 
Franc Vrbnjak, namestnik 
S e k r e t a r j a komiteja ZK 
Ingrad in član CK ZKS. 
Sledil je kulturni spored, 
ki ga je izvedla godba na 
pihala Ingrada, dramska 
skupina Ingrada in moški 
pevski zbor Svoboda iz 
Žalca. D,-iovne Ijadi Ingra
da j ^ po/dravil tudi pred
sednik izvršnega sveta 
skupščine občine Žalec Jo
že Jan. Foto: D. Medved 



Ž E L E Z A R N A Š T O R E 

VEDNO VEG INOVAGIJ 
LANI SO DALE INOVACIJE ENAJST MILIJONOV 

Iiiovatorsbvo vse bolj po-
stoja pomembna sesta/vina m 
nepogrešljiv del združenega 
dela. Uveljavljanje lastnega 
SHianja , lastne izvirne tehnič
ne rešitve, ob tem nenehna 
rast znanja, vse to in še več 
so tiste pozitivne strani no-
vatorstva, ki ob gospodarski 
koristi prinašajo tudi mno
žico razvojnih perspektiv za 
dcdovno organizacije. Medtem, 
ko je bilo novatorstvo v na
šem gospodarstvu dolgo zane
marjeno, pa smo prav v zad
njih letih priče pomembnemu 
napredk«. 

Med celjskimi delovnimi or-
ganizacijaimd še posebej do
bre dosežke beležijo v železar-
ni Store, ki je hkrati tudi 
edini kolektiv v občini, ki 
ima zaposlenega tudi profe
sionalnega referenta za orga
nizacijo množične inventivne 
dejavnosti. 

Morda je prav primer 2e-
leaame Store najbolj hvale
žen in v T g l e d o n , zato smo v 
razgovoru z anaLitikocm za 
inovacije te dedovne Oirgani-
zacijo Jožetom Gabrščkoni 
želeli izvedeti kar največ o 
uspeiiib in dilemah, ki na-
taoajjo pri razvoju množične 
inventivne dejavnosti. 

V železarni Store so vse 
od lota 1957 do leta 1974 be
ležili letno v povprečju po 
devet inovacij. Leta 1975 pa 
so prvič pristopili k ocr^ani-
ziranju in spodbujanju mno
žične imen^ivine dejavnosti. 
Dosežki niso izostaili. Uiresniči-
li so namreč 71 inovacij, kd 
jih je j K r e d l a g a J o 84 inovator
jev. Med slednjimi je bilo, 
iKur je šc posebej spodbud
no, pohvalno in dobro, kar če
trtina nekvalificiranih in pol-
kvalificiranih delavcev. Torej 
tistih, ki so najbolj občutdili, 
kakšno delo bi se dalo z 
inovacijami olepšati, posodo
biti in raoionadizirati. 

Lani j c bil najpredek še bolj 
očiten. Med 88 novimi pred
logi jih je komisija sprejela 
82, od katerih jih je 60 že 
uresničenih. Število inovator
jev je naraslo na 104, z ino
vacijami pa so dosegli za 
več kot 11 milijonov dinarjev 
gospodarske koristi. Tudi le
tos doživlja inovacijska de

javnost pravi razcvet. Do sre
de maja je komisija namreč 
dobila v obravnavo že 54 ino
vacijskih predlogov, kar tri
krat več kot v enakem ob
dobju lani. 

Prav ta neneihna rast zani
manja za novatorstvo in iz
redna gospodarska korist, ki 
jo v stabilizacijskih prizade
vanjih še kako ix)membna, 
postavlja Želemrno Store 
pred nove pomembne naloge. 
Kot kaže so namreč letos na 
prelomnici, ko bo potrebno 
množično inventivno dejav
nost še bolj organizirati, 
usmeriti in dograjevati. 

Prva stvar pri tem je ne
dvomno stimulacija inovator
jev. Tako moralna kot tudi 
materialna. Materialne nagra
de inovatorjem izračunavajo 
po posebnem pravilniku, ki 
ga nenehno dograjujejo. La
na so za nagrade inovatorjem 
izplačaJi nekaj nad 361 tisoč 
dinarjev, torej 2,3 odstotka 
od ugotovljene gospodarske 
koristi. To je nedvomno še 
malo, česar se v Železarni za
vedajo. Sodijo pa, da bd pre
hitra rast vrednosti izplača
nih nagrad aa inovacije delo-
vala nesjKKibudno. Zato na
grade iKičasi in kontinuirano 
rastejo, tako da bodo v ne
kaj letih prišli do pravičnej-
ših zneskov, kd bodo že tiidj 
podobni kot so nagrade ino
vatorjem v nekaterih tujih 
državah. 

Posebno pozomojst pa po
svečajo v ž e l j a m i oblikam 
moralne stimulacije. Že ob

veščanje o inovacijskili dosež
kih je lepa spodbuda. Tudi 
posebne diplome, kd so jih 
oblikovali v združenih slo
venskih železarnah so lepa 
nagrada in spodbuda. Idej za 
dodatne stimulacije pa je šc 
precej. Razmišljajo o tem, 
da bi inovatorji dobili poseb
ne inovatorske knjižice, ka
mor bi vpisovali svoje dosež
ke, podeg tega pa želijo dati 
inovatorjem tudi prednost 
pri dodeljevanju stanovanj, 
razpisih aa nova dedo\'na me
sta, olajšati jim želijo šola
nje tor strokovno izpopol
njevanje in podobno. 

Mnažačna mventivna dejav
nost se je v Železarni štore 
doslej razvijala spontano. 
Pred delovno organizacijo je 
sedaj morda najpK>membnej-
ša i ^ l c ^ , da prizadevanja or-
ganiziiano usmerijo na naj
potrebnejša področja. Ugo
tavljali bodo mesta, kjer bi 
se z inovacijami dalo kaj iz
boljšata, popraviti in olajša
ti, nato pa bodo razpisovali 
potrebe po inovacijah. S ce
novnimi analizami proizvod
nih postopkov bodo ugotav
ljali uporabnost posameznih 
patentov ter preprečevali ra 
ziskovanje že raziskanega. 

Skratka, organizirana m 
usmerjena množična inventiv
na dejavnost naj bi v prihod
njih letih dajala še večje in 
boljše inovacijske dosežke, 
saj raven, kd so jo dosegli v 
treh letih, terja še večje na
pore, da hd bili dosežki še 
boLjši. BRANKO STAMEJCIC 

CELJE: 
»DOM« V 

LIKVIDACIJI 
Delegati zborov občinske 

skupščine so v celoti pod
prli predlog zadružnih or
ganov stanovanjske zadru
ge »Dom« v Celju o uved
b i postopka redne likvida
cije. O ukinitvi gradbene
ga obrata, ki je deloval pri 
tej zadrugi pa je sklepal 
zbor d e l o A m i h ljudi te eno
te. 

Za prenehanje dela so se 
odločili zato, ker so ugo
tovili, da zadruga nima 
več pogojem- za obstoj. Lan
sko p>oslovno leto pa je za
ključila z okoli 467.000 di
narji izgube, ki jih ne mo
re pokriti iz svojih virov. 

V tem postopku je prišlo 
med zadrugo »Dom«, In-
gradom in celjsko podru
žnico Ljubljanske banke 
do sporazuma, po katerem 
je Ingrad prevzel vsa po
slovna sredstva zadruge, 
prav tako pa tudi vse fi
nančne obveznosti in ter
jatve. Celjska podružnica 
Ljubljanske banke pa se je 
obvezala, da bo prevzela 
vse posle in obveznosti v 
zvezi z vračanjem kredi
tov, ki so jih dobili člani 
zadruge. 

I S K R A V S O L Č A V I 

V NOVI DELAVNICI 15 DELAVK 
Brez govorov, godbe in za-

kusk, zato pa v pravem de
lovnem razpoloženju so v po
nedeljek, 16. t. m. zjutraj pri
čeli z delom v novi delavnici 
Iskre v Solčavi. Za delovni
mi mizami se je razporedilo 
petnajst delavk. Mnoge med 
njimi so doslej hodile na de 
lo v Ljubljano in v Velenje, 
prenekatere so bile brez za-
zaposlitve . . . Zda<j jim je 
Iskra odprla nove možnosti 
in vidike. Zaposlitev in kruh. 

Novo delavnico so uredili v 
šolskih prostorih. Čeprav de
la še niso povsem končana, 
dajejo slutita, da gre za lepo 

urejene delovne prostore. Ti 
bo živci in ustvarjal kolektij 
delavnico Ijubenskega obrati 
Iskrine tesmeljne organizaciji 
združenega dela Pen ti, IG 
ima sedež v Ljubljani. Ns 
Ljubnem dela obrat tegi 
TOZD že tri leta. V njem j« 
zaposlenih 47 delavk. Zdaj j« 
ta obrat dobil svojo novo de
lavnico še v Solčavi. Zaen
krat se a montažo feriito? 
ukvarja petnajst delavk, to. 
da že kmalu jih 0 0 devet 
najst. In pozneje? To bo po
kazal čas, delovni rezultati 
Na vsak način so možnosti, 
da bo število zaposlenih žensk 
večje. TrenutJno teče delo v 
eni izmeni, pozneje bosta 
lahko dve. In že sedanji iz
delka iz Solčave so namenje
na za izvoz! 

Solčava je tako dobila svoj 
prvi proizvodni obrat. Tak, v 
katerem ne brnijo stroji m 
tudi ni odpadkov, ki bi one 
snaževali okolje. Zato pa j« 
to delavnica, ki je mnogim i » 
nam in materam rešila os
novno življenjsko vprašanje. 

že letos pa bo prišlo do 
sprememb tudi na LiiJt>neni. 
Iskrin obrat se bo namreč 
preselil v izpraznjene uprav
ne prostore Gradbenika. Kot 
vse kaže, bo to opravljeno že 
do letošnje jeseni. S to pre
selitvijo in razširitvijo delov
nih prostorov, bodo lahko » 
obratu zaposlili še več prid
nih in spretnih ženskih rok. 
Morda tudi do sedemdeset 
parov. 

Iskra je torej držaia bese
do, ki so jo njeni predsta\'ni-
ki dali pred meseci na sreča
nju z domačini in predstav-
niiki republiške skupščine i« 
republiških družbenopolitič
nih organizacij v Solčavi. Dr
žala in izipolnila v kratkem 
času. Za Solčavo in sploh za 
Gornjo Savinjsko dolino po
mena ta obrat veliko. Pomeni 
tudi življenje v pravnem po-
mrnu ^? f̂ifidf.. M. B O ž I l 

V vsak dom 
NOVI 

TEDNIK 

L I B E L A 

USPEH NI SAD NAKLJUČJA 
DOBRI DOSEŽKI PLOD RAZVOJNEGA DELA IN ORGANIZACIJE 

Celjska Libela je med tistimi delovnimi organizacijami v občini, ki je letos izredno uspešno 
startala v novo poslovno leto. Dosežki so nekajkrat boljši tako v proizvodnji, kot še pose
bej v prodaji. Velja omeniti tudi Izredne izvozne rezultate, ki bodo letos Libelo z več kot 
2 in pol milijoni dolarjev izvoza prvič uvrstili med največje celjske izvoznike. — Zasluge 
za tolikšno uspešnost pripisujejo v Libeli predvsem pravilnim poslovnim odločitvam, ki so 
na prvo mesto postavile razvojno-raziskovalno delo, nenehno uvajanje novih proizvodov, 
prilagajanje potrebam tržišča in iskanje novih proizvodnih programov. Veliko zaslug gre 
pripisati tudi boljši samoupravni in poslovni organiziranosti. Vse to je poroštvo, da uspehi 
Libele niso slučajni, ampak da lahko tudi v prihodnjih letih na uspeh Libele resno računamo. 

V Libeli so po letošnjih 
štirih mesecih prodali za 133 
odstotkov več blaga kot v 
enakem lanskem obdobju. 
Ker teče prodaja brez sleher
nih zastojev so tudi zmog
ljivosti v proizvodnji dobro 
izkoriščene. Vrednost ustvar
jene proizvodnje je bila ta
ko po štirih mesecih letos za 
77 odstotkov večja kot v ena
kem obdobju lani, ob le 10 
odstotkih več delavcev. Vred
nost proizvodnje na zaposle
nega je tako porasla v pri
merjavi z lanskim enakim 
obdobjem za 45 odstotkov, 
najboljše dosežke pa beleži 
tozd proizvodnja tehtnic. 

Tudi finančni rezultati so 
izjemno ugodni. Po fakturira
ni realizaciji so prodali za 
44 odstotkov več kot lani, po 
plačani realizaciji pa je rezi.il-
tat kar za 84 odstotkov višji 
kot v enakem obdobju lani. 
Posebej je treba omeniti še 
izvozne dosežke, saj je Libela 
v treh letih kar podeseterila 
svoj izvoz. Medtem ko so la
ni izvozili za 733.000 dolarjev 
svojih izdelkov, so že v šti
rih letošnjih me.secih prcseg 
li letni plan izvoza in realizi
rala izvoz v višini 2,5 mihjo-
na dolarjev. Resnici na ljubo 
je treba povedati, da je tako 
visok izvoz predvsem plod 
prodaje cestnih tehtnic v In
donezijo. Ker je to enkraten 
posel, je le težko pričakova
ti, da bo tudi v prihodnjih 
lotdh izvoz Libele tako -visok. 
Vendar bodo v Libeli nare^ 
dili vse, da bi obdržali -vsaj 
podobno izvozne dosežke, saj 
želijo ua tuje prodati vsaj 

25 do 30 od.stotkov svoje pro
izvodnje. Ob dobrih stikih z 
madžarskimi kupci in ob 
plodnih prizadevanjih v deže
lah tretjega sveta jim bo to 
verjetno tudi uspelo. Sicer 
pa je v izdelavi še posebna 
študija, v kateri bodo ugoto
vili svoje izvozne možnosti in 
vse potrebne pogoje za višji 
izvoz. 

Povedali smo že, da so do
bri dosežki Libele predvsem 
plod boljše samoupravne or
ganiziranosti in pozornega 
razvojnega dela. Ob tem je 
treba povedati, da se prav
zaprav šele letos obrestujejo 
napori, ki so jih v razvoj 
svoje proizvodnje vlagali dol
ga leta. Ureditev proizvodnje 
tehtnic je bila ob hki-atnem 
posodabljanju finomehanike 
pogoj za tehnološki in proiz
vodni razvoj, kadrovska kre
pitev pa je ob tem prinesla 
tudi želene razvojne dosežke. 

Tudi za Libelo velja sploš
na ugotovitev, da je bila nje
na reprodukcijska sposobnost 
v zadnjih letih vse nižja. Le
tos i>a bodo po svojih raču
nih ustvarili okoli 20 milijo
nov dinarjev akumulacije in 
bodo lahko močno okrepili 
svoja osnovna m obratna 
sredstva. Tudi na nove na
ložbe že mislijo. Predvsem 
pa želijo razširiti zmogljivo
sti svojega tozd finomehani
ke in ga preseliti na novo lo
kacijo. 

Ker bodo, kot kaže, že le
tos presegli skoraj vse cilje, 
ki so si jih zastavili v sred-
iXjeroČnem obdobju, bo nujen 
rebalans t«ga načrta. Poseb

na komisija že dela in vso 
pozornost vnovič namenja 
razvojnim nalogam v proiz
vodnja in iskanju novih pro-
iz?\'odov. 

Libela ima prav po zaslu
gi skrbnega razvojnega dela 
izredno lepe možnosti za šir
jenje v prihodnjih letih. Za
to je o njihovem razvojnem 
delu treba povedati več. 

Na področju raz-voja ima 
Libela poseben program, v 
katerem so pedvideli osnov
ne smeri" svojega razvoja in 
tudi kopico novih proizvoden', 
ki jih želijo osvojita. Razvoj 
usmerjajo na štiri pjodročja: 
v serijski proizvodni pro-
grean, meme naprave, proces
no in doziimo tehniko ter si
stemske naprave. 

Osnovni poudarek pri raz
voju pa dajejo raziskavam in 
proizvodnji ter uporabi elek-
tro, mikroelektro in elektron
ske opreme. S tem, ko so la
ni prišli do najpomembnejših 
sistemskih rešitev na tem 
podix>čju, so se jim odprle 
tudi odlične možnosti za šir
jenje obsega proizvodnje. 
Predvsem pn odvzemnih si
stemih na tehtalruh napra
vah so njihove tehnične re
šitve izjemno uspešne. Opu
ščajo namreč princip dina
mike in merjenja s pomoč
jo sistemskih vzvodov. Me
hanski princip namreč spre
minjajo v elektronskega, v 
električne impulze. S tem pa 
.so dosegli tisto, kar indu
strija vse bolj potrebuje, 
namreč možnost, da računal
niki oziroma njihovi termina
l i v celoti uravnavajo proces 

tehtanja, doziranja, skratka, 
celotno procesno tehniko, ki 
je tako pomemben del sle
herne industrijske proizvod
nje. 

Naprave so razvili povsem 
sami, z uporabo last-nt^a zna
nja in timskim delom, nove 
tehtnice in dozime naprave, 
razvite na tej osnovi pa bo
do prvič pokazali na jesen-
sktm zagrebškem vel esej mu 

Elektronske računske teht-
mce bodo po pričakovanjih 
v Libeli, pomenilo pravo ma
lo revolucijo v industriji. 

Ob razvoju elektronike pa 
ne pozabljajo na mehaniko, 
ki je nujen del tehtalnih na
prav. Tudi tu uvajajo nove 
tehnične rešitve pri različnih 
sklopih, printerjih in meril
nih napravah. 

Posebej pogumen program 
zastavljajo v tozdu finomeha
nike. Tu nastajajo novi proiz
vodi, predvsem birotehnična 
oprema, manjši stroji, gorii-
ci in povsem novo področje 
v razvoju Libele - - fotogra
metrija. Precej daleč so 
namreč že pri snovanju po
sebnih kamer za presLikova-
nje v različnih institutih m 
grafični industriji, teh kamer 
pa v Jugoslaviji šc nihče ne 
proizvaja. 

Skratka, novih proizvod<>v 
in zamisli zanjo ne manjka. 
Zaostaja pa še materialna in 
kadrovska moč, ki ji morajo 
v prihodnjih letih posvetiti 
še več pozornosti. Že samo 
dejstvo, da so v enem letu 
napravili tako velik skok v 
znanju in to predvsem na 
področju mikroelektronike, 
daje čvrsto obete tudi za na
daljnji razvoj. Vsekakor pa 
drži, da letošnji uspehi Libe
le niso plod slučaja ali trž
nih gibanj, ampak predvsem 
sad ti-dega, samoodpovedoval-
nega in čvrsto zasnovanega 
razvojnega dela. 

BRANKO STAMEJCIC 

LJUBECNA: 
SEJEMSKA 

DEJAVNOST 
Industrija keramike, kisli* 

noodpomih in opečnih izdel
kov LJUBECNA iz Ljubečn« 
v teh dneti razstavlja svoj« 
izdelke na več sejmih. Tako 
se predstavljajo obiskoval
cem v Mariboru, Sarajevu, 
Beogradii in Novem Sadu. N8 
vseh sejmih prikazujejo kliU' 
ker keramične ploščice. N8 
kmetijskem sejmu v Noveifl 
Sadu pa poleg keramike š« 
kislino odporna korita z* 
svinjske hleve in jasli za gO" 
veje hleve ter mešanico a* 
tlake v hlevih Hlevit. 

Zanimanje zla izdelke L j ^ 
bečne kaže, da je ta kole*' 
tiv izbral pravilno proiz\'0<^ 
no usmertitev. M. BREC*-

NOVO IME 
Pred kratkim so Opekar

ne Ljubečna dobile nov 
naziv. Odslej se imenuje
jo »Ljubečna« industrija 
keramike, kislinoodpomih 
in opečnih izdelkov. Za 
spremembo imena so se 
odločili zato, ker prejšnje 
ime ni zadoščalo več ra-
^ o j u delovne organizacije. 
Delno pa tudi zato, ker ta 
delovna organizacija v 
zadAjem času dosega če
dalje vidnejše uspehe iz
ven opečne proizvodnje. 

M. BRECL 

30-LETNICA 
DIT CELJE 

Društvo inženirjev in 
tehnikov Celje je pred dne
vi svečano proslavilo tride
setletnico svojega obstoja 
in dela. Ob obletnici je 
društvo pripravilo prosla
vo, ki je bila hkrati tudi 
izredni občni zbor društva. 
Na proslavi so najzasluž
nejšim in dolgoletnim čla
nom društva inženirjev in 
tehnikov podelili posebna 
priznanja. 

Ob jubileju pa so v p ro 
štorih Tehniškega šolskega 
centra v Celju odprli tudi 
razstavo inovacij tovarni
škega društva izumiteljev 
in avtorjev tehniških iz-
boJjšav štorske Železarne. 

BS 
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NOVI TEDNIK TTRAN S 

N O R N J A S A V I N J S K A D O L I N A 

TURIST IN ZADRUŽNO GOSTINSTVO SKUPAJ 
po propadlem poskusu in

tegracije med celjskim Izlet
nikom in kolektivom gostin
skega podetja Turist v iMo-
airju in kratkem predahu na 
področju povezovanja gostin
stva in turizma v Gornji Sa
vinji dolini, je znova stekla 
akcija, ki ima občinsko raz
sežnost. Začeli so se namreč 
(jrvi razgovori o povezovanju 
domačega gostinstva, se pra
vi med Turistom in g(jstin-
sko dejavnostjo Zgornjesa-
vinjske kmetijske zadruge. 

V moziirski občini so torej 
stopili na pot, ki jc najbolj 
utemeljena, saj govori o po-
eiTOtenju te pomembne dejav
nosti za dolino več razlogov. 
Sicer pa so nova prizadevanja 
tudi najbolj v skladu s sred-
njeročnim načrtom razvoja 
občine, kjer je p>ovezovanje 
Ifostinstva in turizma v ob-
6ini močno poudarjeno. 

Tu so namreč že zdavnaj 
spoznali, da z razdrobljeno 
gostinsko in turistično dejav
nostjo ne bodo prišli daleč. 
Tako eni kot drugi ne ustvar
jajo dovolj sredstev .za raz
širjeno reprodukcijo. Dost; si 
obetajo od skupnega nastopa 

j m trgu, od skupne ponv. (tae 
in propagande, od skupnega 
reševanja kadrovskih vprašanj 
in podobno. In končno ne 
gre prezreti dejstva, da so 
nekateri lokali gostinskega po
djetja Turist v zadružnih po
slopjih in da se kmetje že 
sprašuejo, zakaj tako in ali 

ne bi mogle te gostilne pro
stati zadružne. 

Skratka, dovolj razlogov za 
skupno pot že na prvi ko-
gied, vse ostale, zlasti pa eko
nomske, bo utemeljil poseben 
elaborat, ki je menda že v 
izdelavi. 

Po prvih zaanislih, ki pa 
seveda še niso dobile odme
va med člani obeh kolektivov 
oziroma pri njihovih samo
upravnih organih, gre za pred
log, da naj bi kolektiv Turis
ta postal temeljna organiza
cija zdnjženega dela Zgomje-
savinjske kmetijske sadruge. 
Tej enoti pa bi se priključila 
•ud: sedanja gostinska zadruž
na dejavnost. 

Tudi o tem, da postane 
Zgornjesavinska kmetijska za
druga nosilec te dejavnosti, je 
več razlogov. Zlasti pa ne 
kaže pozabiti, da je zadruga 
kot celota ekonomsko moč
ne j.ša in zato bolj sposobna, 
da poseže tudi na investicij
sko področje. 

Četudi še nimajo ekonom
ske utemeljitve za takšno po-
veza,nost, je na dlani, da je 
nujna in da jo kot logično 
pot sprejema vsakdo, ki ho
če gostinstvu in turizmu v 
Gornji Savinjski dolini zapi
sati lepšo perspektivo. Zato 
smo prepričani, da bo ta pri
pravljenost, da bo to spozna
nje dobilo svojo potrditev tu
di na leferendiimu. Minula 
praksa je namreč govorila ne
koliko drugače! 

Kot vse kaže, se bodo zdru
ženi gostinski in turistični de
lavci pod okriljem zadružne 
organizacije v Mozirju naj
prej lotili sanacije obstoječih 
obratov in šele zatem more
bitnih novih naložb. Takšna 
smer je na sploh začrtana tu- ] 
di v občinskem srednjeroč
nem načrtu in velja za gospo
darstvo v celoti. Najprej ure
ditev obstoječih razmer, po^ 
tem pa nove investicije. 

Steklo je torej delo, ki je 
za Gornjo Savinjsko dolino 
izrednega pomena. Na vsak 
način pa korak naprej oziro
ma bliže k enotnosti celotne 
gostinske in turistične dejav
nosti v dolini. Po tej predvi
deni integraciji bo namreč kot 
samostona enota še vedno os
tala gostinska Ln turistična 
dejavnost Izletnika, ki ima 
na Golteh ter v Logarski do
lini močni postojanki. Kako 
dolgo bo takšna delitev je za
enkrat težko reči. Ne glede na 
to pa bi kazalo, da bi med 
obema delovnima klektivoma 
že zidaj prišlo do sodelova
nja, če drugje ne vsaj na 
enotni oziroma skupni recep-
cijsfci službi. Prav tako ne 
kaže prezreti, da sta lahko 
skupna ponudba in skupna 
propaganda učinkovitejši od 
ločenih. Pa morda še kaj? Si
cer pa, to so le misli, o ka
terih bi morali odločati člani 
obeh kolektivov. 

I M. B02IČ 

PIKNIK 
V PEKLU 

Ne dobesedno, toda pred 
jamo Pekel blizni Sem(E>et-
ra v Savinjski dolini pa za
res. In to v nedeljo, 22. 
maja. S tem piknikom os
taja turistično društvo 
Šempeter zvesto svojim 
tradicionalnim priredit
vam. 

Jama bo v nedeljo Izje
moma odprta do 20. ure. 
Turistična pot v njej je 
dolga 400 metrov. Je zelo 
zanimiva in pelje ob vodi 
v spodnjem delu v zgor
njo jamo. Ogled traja 45 
minuit. 

ŽELEZNIČARJI 

DOBER USPEH 
PREVOZ BLAGA V NOČNEM SKOKU 
V prizadevanjih, da bi re

šili svoje osnovne probleme 
poslovanja in gospodarjenja, 
slovenski železničarji ne ča
kajo samo na pomoč od zu
naj, marveč dajejo v tej bit
ki tudi sami svoj ogromen 
delež. In prav to dejstvo je 
tisto, ki spodbuja tudi dru
ge organizacije zdruiženega 
dela, da sodeluejo v tej ah 
dmgi akciji za združevanje 

sredstev, ki jih potrebujejo 
slovenske in istrske železni
ce. 

Izredno pomembna je ugo
tovitev, da je bil kolektiv že-
le2aiiškega gospodarstva Lju
bljana lani edini v državi, ki 
je prepeljal na svojih tirih 
več blaga kot v 1975. letu. 

Izreden uspeh pa so slo
venski železničarji in z njimi 
vred tudi člani kolektiva celj
ske prometne sekcije, doseg-li 
na fK>dročju tako imenovane
ga nočnega skoka. Medtem 
ko so od junija do decembra 
lani, torej v sedmih mesecih, 
prepeljaU v tej izvedbi 24.122 
ton blaga, so ga letos v prvih 
treh mesecih že 21.593 ton. 

Zanimivi pa so tudi podat
ki o sprejetih samoupra\'nih 
sporazumih o združevanju 
sredstev v letih 1976—1980 ia 
pokritje dela stroškov infra
strukture železniškega tran
sportnega F>odjetja Ljubljana. 
Na območju celjskega promet
nega središča je od 313 že 
171 TOZD podpisalo ta sa
moupravni sporazum. Podpis 
pa je odklonilo 24 temeljnih 
organizacij jsdruženega dela. 
Tako je v celjski občini ta 
sporazum podpisalo 89 TOZD 
od 138, v mozirski 6 od 21, v 
velenjski 11 od 51, v konjiški 
20 od 31, v žalski 19 od 38, v 
šentjurski 11 od 12, v šmar
ska 13 od 20 ter v laški, ki pa 
sodi v trboveljsko prometno 
vozlišče, 14 od 27. 

MB 

PRAZNIK LETOS V NOVI ŠTIFTI 
Značilnosii txDa-kova skupne 

seje delegatov vseh zborov 
občinske skupščine v Mozirju 
niso bile samo v skrajno 
skromni udeležbi, saj se je 
od vsega skupaj 87 udeležilo 
seje le 49 delegatov, marveč 
tudi v slabem odmevu na po
membna vprašanj'a, ki so 
prišla na dnevni red. In kon
čno se je zgodilo to, da je 
ostalo pred zaključkom zase-
danjia od zbora krajevnih 
skupnosti le sedem delega
tov. Po vsem tem je rtazum-
Ijivo, da niso 'mogli izvoliti 
niti novega predsednika svo
jega zbora, kajti dosedanji, 
inž. Lojze Plaznik. je postal 
član izvršnega sveta občin
ske skupščine. 

Sicer pa je na največji od

mev v razpiravi naletelo ix>-
ročilo o varstvu dobrin sploš-
nega pomena in o vrednosti 
človekovega okolja. V tej 
zvezi ,so številni delegati opo
zorili zlasti na Logarsko do
lino in na ukrepe, ki jih bo 
treba uveljaviti, če hočejo 
preprečiti, dia bi ta nara'-ni 
biser ne postal odlagaUšče 
smeti. 

Na seji so sprejeli tudi po
ročila pravosodnih ustanov, 
p>ostaje miUce, veterinarske 
postaje pa tudi Delavske uni
verze. 

Razen tega so se odločili. 
čkL bodo letos praznik momr-
ske občine ix>ča stili v Novi 
Štifti, ki bo do septembra 
dobila tudi asfaltirano "ce-
,sito. MALOMAR

NOST 
Vedno oolj govorano o 

varstvu okolja in onesna
ženju voda ter zraka in 
koi nalašč vedno bolj vse 
skupaj še bolj onesnažu
jemo, žal smo zadnji pri
mer ponovno zabeležili v 
Celju in to v Cinkarni, ki 
je najprej v Hudinjo in 
potem Vogiajno ter Savi
njo spustila večje količi
ne strupene snovi, zaradi 
katere je prišlo do pomo
ra rib vse do Zadanega 
mosta. V vodo so spusti
li nenevtralizirano žveple-
no kislino, ki je bila tako 
močna, da se ji ribe ni
so mogle upirati. 

Ob tem zadnjem prime
ru, ki je vreden najhujše 
obsodbe, je dal naslednjo 
izjavo Ludvik Jamnik, 
UJV Celje: 

»Naj omenimo, da je 
samo nekaj dni pred tem 
iz Cinkarne pritekla več
ja količina nenevtraliziiTa-
ne žveplene kisline, zato 
je ta drugi primer še to
liko bolj obsojanja vre
den. Nerazumljivo je tudi 
to, da se cesto nekateri 
vodilni delavci v delovni 
organizaciji seveda zaradi 
nepopolnega poznavanja 
zakonov bolj zanimajo za 
pooblastila organov javne 
varnosti v predhodnem 
postopku, ki so v zako
nu o kazenskem postop
ku jasno opredeljena, na-
niesto da bi tudi sami 
pomagali pri razčiščeva
nju kaznivih dejanj in go
spodarskih prestopkov v 
lastni delovni organizaci
ji- Pri tem se človek ne
hote vpraša, kako si ne
kateri tudi na odgovornih 
delovnih mestih tolmačijo 
pojem družbene samoza
ščite.« 

Z nestrpnostjo in zani-
nianjem pričakujemo, kaj 
^ bo z ljudmi, ki so pov
zročili pomor rib, zgodi-

in kako bo vse to vph-
^alo na druge, da v bo
doče le ne bd prihajalo 
do podobnih primerov. 
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P O D P O R A K O N J I Š K I H K O M U N I S T O V 

ZREŠKI TURIZEM — DOMAČA SKRB 
Konkrotna problematika za 

izgradnjo rekreacijsk^a tu-
ristačnega centra na RogiLi iz
haja iz uresničevanja srednje
ročnega programa konjiške 
občine, kjer je posebej izpo
stavljen hitrejši razvoj terci
arnih dejavnosti. 

O realizaciji programa je 
obširno razpravljal tudi ob
činski komite Zveze komuni
stov, kjer so v razširjeni se
stavi sodelovaili tudi ostali 
družbenopolitični delavci ko
njiške občine. V njem je raz
pravljal tudi svet za dolgoroč
ni razvoj in planiranje pri 
občinski skupščini v Sloven
skih Konjicah in ga tudi v 
celoti podprl. 

Po nekajkratnih dogovorih 
z nosilci akcije — delovno 
organizacijo UNIOR iz Zreč 
(pridružile pa so se ji delov
ne organizacije Konus, Co-
met, Gozdno gospodarstvo 
in T T G ) , je pripravljen sa

moupravni sporazum o zdru
ževanju sredste\' za izgrad
njo turističnega centra na 
Rogli. Ta sporazum, katere
ga podpirajo tudi konjiški ko
munisti, jasno in nedvoumno 
opredeljuje delovne organiza
cije, ki so ga podpisale, da 
nosijo riziko same, usmerjal 
pa jih bo delegatsko sestav
ljen poslovni odbor. V reali
zaciji programa je tudi jas
no podčrtana ločnica, ki deh 
izgradnjo turističnih objek
tov na Rogli od objektov 
družbeneg;a standarda v Zre-
čaii. Občinski komite je nam
reč mnenja, da morajo nosil
ci izgradnje turističnih ob
jektov v Zrečah izhajati iz 
delovnih organizacij v kra
jevni skupnosti Zreče, zato 
ne morejo biti povezane pod 
enotni skupni občinski ime
novalec. 

Torej — naložoe v rekrea
cijsko turistični center na 
Rogli so preko gospodarske 
zbornice dogovorjene, delov-
na organizacija Umor pa že 
razpolaga s soglasji za grad
njo. Razgovor s predstavniki 
delovnih organizacij in Ljub
ljansko banko, podružnico v 
Celju, o kreditiranju je tudi 
že potekal, zato se je v tem 
tednu odprla za Roglo zele
na luč. Izgradnja Rogle bo 
potekala v etapah, letos pa 
bodo vložili vanjo štiri mili
jarde starih dinarjev. 

Posebej, izven tega dogovo
ra, pa je zastavljena akcija 
za asfaltiranje ceste proti 
Rogli in sictjr po novi trasi 
preko Boh'arine, sodelovalo 
pa bo Gozdno gospodarstvo 
iz Slovenskih Konijic. 

In še kratkoročni načrti — 
koliko in kaj. Letos se bodo 
povečale posteljno kapacitete 
na Rogli, uredili bodo parki
rišča, kupili vlečnico za novo 
severno traso na RogU in tep-
talnd stroj. 

ZDENKA STOPAR 

ŽALEC: AUTO 
RALLY 

Združenje samostojnih obr
tnikov žalske občine priprav
lja v soboto in nedeljo avto 
rally po Sloveniji, ki se ga 
bo udeležilo več kot 200 obr
tnikov iz žalske, mozirske, 
celjske in velenjske občine ter 
iz Zasavja. Start bo v Prebol
du, nato pa jih bo pot vodila 
preko Mozirja, Gornjega gra
da, Kamnika, Radovljice, Ble
da, Cerkna in Mosta na Soči 
v Novo Gorico, kjer bodo pri
pravili zabavni program. Na
slednjega dne pa si bodo og
ledali še Lipico. 

Med potjo bodo pripravili 
tudi precej zabavnih iger, in 
če omenimo to, da jim bosta 
pomagala Mito Trefalt z za
bavnim trim testom ter Tone 
Fornezzi-TOF, potem bo prav 
gotovo veselo. J. V. 

Z a k a f t e k o č i r a e u n 
v delovnih organizacijah v zadnjem 

času veliko govorijo o izplačevanju 
asebiuii dohodkov na tekoče račune. 
Tako so pred letom ali še več raz
pravljal: o nakazovanju osebnih pre
jem k<:i v na hranilne knjižice. 

In tako se nehote poraja vprašanje, 
zakaj? Kakšna je pravzaprav razlika 
med nakazilom osebnih dohodkov na 
hranilno knjižico in med nakazilom na 
tekoči račun? Kje torej prednost, ki 
govori v korist tekočega računa? 

Poslovanje s hranilno knjižico da
nes ni več skrivnost. Težko bi namreč 
našli zapolenega človeka, ki ne preje
ma osebnih dohodkov preko hranilne 
Icnjiž^ce To je zdaj že običajna pot, ki 
smo se je navadili in sprejeli za svojo, 
saj smo spo3nali dosti njenih prednos
ti. 

če torej delovna organizacija naka-
znj.je osebne dohodke na hranilno knji
žico, potem dobite tam, ker ste zapo
sleni, kjer združujete svoje delo, ob 
izplačilnem dne\ai poseben listič — »na
log za vpis« —, ki ga nesete v p o s l o A T i o 
enoto celjske p^cdružnice Ljubljanske 
banke. Tam vam vsoto, ki je zapisana 
na tem lističu, na tem nalogu za vpis, 
vpišejo v hranilno knjižico. In p>otem 
lahko s hranilne knjižice dvigate denar 
kot vsako drugo vlogo. Tudi takrat, ko 
vam v poslovni enoti celjske podruž
nice Ljubljanske banke vpišejo osebni 
dohodek v hranilno knjižico, že lahiko 
dvignete celotni znesek ali pa samo to
liko, kolikor trenutno potrebujeta. O 
tem odločate torej samd. 

Poslovane prek tekočega računa pa 
je sodobnejše. Tudi zato, ker vam pri
hrani več časa in ker vam omogoča, 
da plačujete in kupujete tudi takrat, 
ko pri sebi nimate gotovine. Tako vam 
odpade obisk poslovne enote celjske 
podružnice Ljubljanske banke, odpade 
morebitno čakanje pred bančnim oken
cem in podobno. 

Ko imate tekoči račun, vam celjska 
podružnica Ljubljanske banke izda če
kovno karto tn čekovne Mstiče, na ka

tere lahko vpisujete vsote od 30 do 
1.000 din. Plačujete zdaj z njimi, na
mesto z gotovino. Skratka, kupujete in 
plačujete lahko takoj, ne da bi hodili 
v poslovno enoto celjske p o d r u K n i c e 
Ljubljanske banke. Važno je le to, da 
trosite svoj denar, tisti, ki ga imate na 
tekočem računu. Torej, ni vam treba 
v banko po denar, če bi radi kaj kupo
vali, ker zdaj plačujete s čeki in ne 
več z gotovino. 

Varčevanje s časom pa pomeni tudi 
uslugo banke, da vsem imetnikom te
kočih računov po njihovem nalogu pla-
čuije vse tiste ladatke, ki se ponavlja
jo iz meseca v mesec. Tako vam ni tre
ba skrbeti, kdaj pride inkasant za elek
trično energijo, ni vam treba plačevati 
stanarine, ne naročnine za časopis, za 
radio, televizijski sprejemnik in podob
no. Vse to namesto vas opravi celjska 
podružnica Ljubljanske banke. Seveda 
jo morate za ta plačevanja svojih ob
veznosti pooblastiti. 

Plačevanje s čeki oziroma nalaga
nje denarja na tekoči račun pomeni tu
di varčevanje. V vsakdanjem pomenu 
besede. Kajti denar, ki ga imate na te
kočem računu, obrestuje banka prav 
tako kot hranilno vlogo na vpogled. V 
tem torej ni razlike, ček je torej de-
dar, ki ga lahko vsak trenuit-ek vnov-
čite ah z nim plačate nakup blaga v 
vsaki trgovini, storitve in usluge v 
vsakem hotelu, nakup bencina na \'sa-
ki črpalki in podobno. 

Toda, dokler se ček ne vrne v celj
sko podružnico Ljubljanske banke in 
vam ta ne bremeni tekočega računa za 
znesek, ki ste ga bili napisali na ček, 
se vam od tega zneska še vedno nabi
rajo obresti. To je torej edinstvena 
možnost, da imate s seboj vedno do
volj denarja, v obliki čekov, ki pa se 
vam, dokler ni porabljen, obrestuije. 

Zato ni naključje, če je med ljudmi, 
M znajo varčevati, vse veC imetnikov te
kočih računov pri ceiljsikd podružnici 
Ljubljanske banke. 



OB PRAZNIKU DNEVA VARNOSTI 

DRUŽBENA SAMOZAŠČITA JE NALOGA 
SLEHERNEGA OBČANA NAŠE DRUŽBE 

ž e v prejšmjd števiJki Novega tedni
ka smo zapisali, da Dan varnosti vse 
bolj j>ostaja praznik nas vseh ali bolje 
povedano vseh tistih, ki se že zavestno 
vključujejo v široko področje dejavno
sti d r u ž i c e samozaščite. Prej je bil 
Dan vamostd izključno praznik tistih, 
ki so direktno zaposleni v različnih 
službah organov za notranje zadeve, 
zdaj pa se ta pomembna in razvejana 
dejavnost odpira in širi. 

še posebej letošnji Dan vamostd 
je že izzvenel v skupnem prizadevanju 
nas vseh, da moramo varovati tisto, 
kar so nam priborili drugi in mi sami. 
Ne smemo dovolitd, da bi vse dobrine 
izgubili zaradi naše nepazljivosti, am
pak moramo gojiti sistem, kd bo tudi 
in predvsem v bodoče povsod zagotav
ljal našo trdno skupno varnost. Zdaj 
se glede teh pomembnih področij odpi
rajo krajevne skupnosti, temeljne orga
nizacije združenega dela, skratka md 
vsi, kd smo v teh celicah na takšen 
ali drugačen način prisotna. 

Ob otvoritvi novega Doma milice v 
Celju, ki je brez dvoma izrednega 
pomena za nadaljnjo kvalitetno rast 
naših služb v organih za notranje 
zadeve, je načelnik UJV Igor Lotrič 
Se posebej poudarid, »da moramo varo
vati kar smo si priiboriili in prepreče
vati vse, kar bd nam pridobljeno vese
lo«. 

Že neikag dni pred Dnevom varnosti, 
na sam dan in po njem, so.bile šte
vilne priložnostne proslave in sreča
nja na Postajah milice, v delo\mtth 
organizacijah, šolah, krajevnih skupno
stih, sprejemi pri vodilnih delavcih v 
posameznih občinah. Osrednja priredi
tev je biia za celjsko regijo v Celju 
združena s številnimi prireditvami, 
med karteirimi je bdQa za nadaljnje delo 
brez dvoma najpomembnejša otvoritev 
nov^a Doma milice v Ipavčevd ulici. 
Otvoritvi doma so prisostvovali šteinil-
ni predfitavndlki vseh občin celjske regi
je, JLA, delovnih organizacij, krajev
nih skupnosti in občani, med gosti pa 
so bili tudi član predsedstva SR Slo
venije Jože Lončairič, član I K pred
sedstva CK ZKS Lojze BrJški In repu
bliški sekretar za notranje zadeve Mar
jan Orožen, ki je Dom milice tudi 
odprl. 

Igor Lotrič se je še posebej zahva
la* za vso pomoč pri grajdnji doma 
občinski skupščini Celje in gradbe
nemu podjetju Ingrad, ki je v težkih 
vremenskih razmerah in v rekordnem 
času 2^radiilo resnično lep in sodoben 

objekt, v kaiterem je 22 sob s 44 leži
šči, dnevni prostor s prostori za druž
beno prehrano ter še nekaterimi pro
stori, ki so nujno potrebni, kot stre
lišče, vadbeni prostor za kondicijo in 
telesno pripravljenost itd. Za prijetno 
notranjost doma je tudi poskrbel sli
kar Jaiki. Z Domom milice je zaklju
čena druga faza izgradnje prostora za 
UJV Celje, v tretji fazi v nadaljnjih 
petih letih pa naj bi še zgradili uprav
no stavbo. 

S temi prostori bodo v Celju lahko 
izboljšali kadrovsko zasedbo milični
kov, ki jih je do zdaj močno primanj
kovalo, saj niso prihajali zaradi po
manjkanja stanovanj. Ta problem so 
zdaj rešili in to bo v veliko pomoč 
za izboljšavo kadrovske zasedbe raz
ličnih služb. Notranjost doma je ču
dovita in ni iz trte izvita misel, da bi 
se z njo težko kosal tudi kakšen hotel 
v širši celjski regiji. 

Proslava s kulturnim programom in 
pK>del;tvijo priznanj (nagrajence smo 
objavili že v prejšnji številki) je bila 
v Narodnem domu, kjer je o pomenu 
praznika in uveljavljanja družbene sa
mozaščite govoril predsednik občinske 
skupščine Jože Marolt. 

Letošnje slavje je izzvenelo v miisli, 
da ne sme biti posameznika, ki ne bd 
dal delčka za varovanje. To nd več 
samo itaključna naloga ljudi v imifor-
mi, to je naloga slehernega občana. 
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IZJAVIlISO 
MARJAN OROŽEN, republiški sekre

tar za notranje zadeve na pogovoru z 
novinarji pred Dnevom varnosti v Tac
nu pri Ljubljani: »Organd za notranje 
zadeve morajo iti v korak z našo dru
žbo. In ta proces, čeprav dolgotrajen, 
je začet. Prvi rezultati, uspešni so. 
Ljudje morajo v milici videti o s n o A m o 
zaščitno sredstvo za varnost. Naše de
lo ne sme biti v pisarnah, preko tele
fonov in avtomobilov, ampak direktno 
z ljudmi in iz njih. Milica mora bitd 
direktno povezana z ljudmi. Odgovor
nost malice raste, kajti ljudje bodo 
vedno bolj ocenjevali delo preko n j d h . 
Zagotoviti moramo, da bo vsak posa
meznik, 0'bčan, delavec vedel, kje je 
njegovo mesto v primeru nečesa hu
dega. Vse delo je i n bo usmerjeno k 
utrje^^anju naše obrambne močd, var
nosti. 

Veliko pozcrnost posvečamo razvo

ju delovanja in učinkovitosti družbene 
samozaščite. Varnost in družbena sa
mozaščita ni naloga posameznih od
borov, komisdj in podobnega, ampak 
nas vseh. Imamo še probleme, ki jih 
moramo odpravljati. Učinkoviti bomo, 
če bomo to delali vsi.« 

tv 

DORE DOVEČAR, republiški pod
sekretar za notranje zadeve SR Slove
nije: »Vsi se moramo zavedati, da 
moramo varoa-ati vse vrednote, ki jiih 
imamo, s tem pa bomo varovali tudi 
sebe, saj smo sestavni del teh vrednot. 
Elementi obrambe in varnosti so ne-
deljevili in jih moramo obravnavati 
sfcupno. 

Gre za podružabljanje varnosti, kjer 
lahko in mora datd vsak občan, dela
vec, svoj prispevek. 

Vsd občani in delovni ljudje morajo 
v narodni zaščiti aktivno sodelovati! 

V deLo\Tnih organizacijah ni rešitev, 
da, recimo, dvajset ljudi opravlja to 
delo, kajti to je profesionalizacija. Za
jeti moramo najširši krog, kajti po
tem bomo uspešni! 

Bili smo pred dilemo: ali povečati 
število kadrov v ustreznih profesional
nih službah ali pa dati tudd možnost 
vsem posameznikom, da varujejo. Od
ločili smo se za drugo pot, to je druž
beno samozaščito. Vsak mora varova
ti! To je edina pravilna pot glede na 
naš samoupravni sistem!« 

tv 

ftiZSTAVA 
Ob otvoritvi novega doma milice je 

bila v njegovih prostorih tudi razstava 
likovnih del miličnikov. Nedvomno je 
likovni svet po svoji fakturi dovolj 
mamljiv in vznemirljiv pojav, da člo
vek nenehno hodi vanj preverjat svoja 
izpovedna hotenja. Ob službi, ki jo 
opravljajo miličniki, ob vsej odgovor

nosti sredi vsakdanjega življenjskega 
tempa, je ukvarjanje s slikanjem »na
raven pojav«. Dva sambola sta bila 
zbrana na enem mestu: nov dom in 
slike. Nič kaj drugega ne sodi bolj 
skupaj kot to. Ni namen tega zapisa 
kakovostno ocenjevati njihova likovna 
dela, Več je vredno spoznanje, da 
30 našli toliko ustvarjalnega poguma 
in se odločili za soočenje z občin
stvom, da javno preverijo svoje delo. 
Kajti likovni amaterizem je zelo raz
širjen, povsod se srečujemo z najraz
ličnejšimi razstavami. Omenjena je bi
la odbran sad najboljšega med vrsta
mi naših miličnikov, ki jih tako ima
mo priložnost spoznavati tudi s te 
plati, ki samo ix)trjuje človečnost in 
humanost njihovega vsakdanjega dela. 

ENOTNO 
Tekmovanje v čast dneva varno

sti se je v Celju udeležilo v različ
nih športnih panogah osem delovnih 
organizacij, devet delovnih skupno
sti in štiri krajevne skupnosti. V 
odbojki je med moškimi zmagala 
Ljubljanska banka pred KS Slav
ko Šlander in PM Celje, med žen
skami pa Služba družbenega knji
govodstva pred LB in Zavarovalni
co Triglav. V šahu so biii najboljši 
predstavniki PTT Celje pred KS 
Dolgo polje in UJV Celje, v keglja
nju pa med moškimi PTT pred KS 
Slavko šlander in Avto Celje ter 
med ženskami LB pred Javnimi 
napravami in Železnico. 

V streljanju je zmagal Avto Ce
lje pred Zlatarno in UJV, med žen-
slcamd pa UJV Celje pred skupšči
no Celje. Z malokalibrsko pištolo 
so bili najboljši predstavniki K S 
Slavko Šlander pred UJV in skup
ščino. Podobna tekmovanja bodo 
pripravili tudi prihodnje leto, ven
dar želijo še večji odziv kot letos, 
saj gre za sikupnd nastop nas vseh. 

tv 

Klub službenih in športnih psov 
v Žalcu bo v mesecu vamostd in 
vseh drugih pomembnih obletnic, 
ki jih letos prai-nujemo, pripravil 
v soboto, 21. maja na stadionu v 
Žalcu izredno zanimiv nastop službe
nih psov iz miličniške šole v Podu
tiku v Ljubljani. Gre za prikaz tiste 
šole, ki v okviru različnih služb 
organov za notranje zadeve skrbi 
za šolanje psov, ki še kako lahko 
pK>niagajo pri razreševanju različ
nih zapleteaiih problemov in pri 
varovanju naše imovine ter različnih 
objektov. 

šola (o njej smo pisali v prejšnji 
številki Novega tednika) se v skla
du z našimi usmeritvami vedno bolj 
odpira in ena izmed takšnih oblik 
je tudi prikaz njihove dejavnosti na 
različnih nastopih. Elden izmed tak
šnih zanimivih nastopov bo v Žalcu, 
začel pa se bo v soboto ob 16. uri. 
Predstavilo se bo 22 vodnikov s 
službenimi psi, ki bodo v več kot 
uro trajajočem programu prikazali 
različne veščine, s katerimi rešuje
jo zapletene primere na tei-enu. 
Poskrbljeno bo tudi za strokovno 
tolmačenje prireditve. Brez dvo
ma gre za zanimivo prireditev, 
vredno ogleda. 

tv 



P L A N I N A 

TUDI SREČANJE Z ZAMEJCI 
v petek, 6. in v soboto, 7. 

maja je bila delegacija krajev
ne skupnosti Planina pri Sev
nici na obisku pri p>obrateni 
krajevni skupnosti Moste v 
Ljubljani. Srečanje je bilo po
membno, ker so mu priso
stvovali tudi p;:edstavniki za
mejskih Slovencev iz Tržaške 
pokrajine, oziroma zgoniške 
občine. Vodil jih je podžu
pan Boris Simonetta. 

Tako so se domačini v Mos
tah in predstavniki s Planine 
seznanili s položajem, delom 
m življenjem Slovencev na Tr
žaškem. Ob tej priložnosti so 
želeli, da bi čimprej podpisa
li listino o pobratenju med 
z^oniško občino in krajevno 
skupnostjo Moste in da bi 
zamejski Slovenci začeli na
vezovati tudi stike s Planino. 

Srečanje je sovpadalo s pra
znovanjem letošnjih pomemb
nih jubilejev naše revolucije. 
Sicer pa so med člani dele
gacije s Planine in Most, zno
va stekli razgovori o možnos
tih medsebojnega sodelovanja. 
Za Planince pa je bdi ta obisk 
v Lubljani pomemben tudi za
tegadelj, ker so navezali prve 
stike s predstavniki Tržaških 
Slovencev, ki so jih tudi 
povabili, da jih obiščejo. Se
veda so tudi Planinci izrazih 
željo, da bd jdh čimprej po
zdravili v domačem kraju. 

Poleg razgovorov, ki so jih 
imele vse tri delegacije, so 
se njeni člani udeležili tudi 
pohoda po ix>teh partizanske 
Ljubljane, razen tega so se 
poklonili spominu žrtev na 
Urhu. ZOFIJA GREGORC 

O d p r l i p r e n o i r l f e n 
l i k o v n i s a l o H i . 

Včeraj zvečer so po slabem letu 
odprli preurejen, prenovljen in sodob-_ 
no opremljen Likovni salon, ediiK) 
celjsko razstavišče sodobne likovne 
umetnosti. V i>očastitev letošnjih oblet
nic, visokih življenjskih in delovnih 
jubilejev tovariša Tita, štiridesete ob
letnice slovenske partije, osemdesete 
obletnice celjskega Narodnega doma 
so postavili obsežno razstavo del veli
kega slovenskega slikarja Božidarja 
Jakca, dela, ki sodijo v opus n j ^ v i h 
Titovih portretov in tista, s katerimi 
je obeležil pot slovenske delegacije na 
zasedanje AVNOJ v Jajce. 

Po trinajstch letih, odkar so v Celju 
ustanoviil Likovni salon, kjer se je 
doslej zvrstilo že okoli 130 razstav, 
dobiva mesto prenovljeno in sodobnim 
razsta-vnim kriterijem prirejeno raz
stavišče, kjer bo še nekoliko več raz-
stavnenga prostora. Tudi v vseh osta
lih potezah ustreza današnjim razstav
nim zahtevam in je primeren za in
dividualne in manjše skupinske raz

stave, seveda pa kljub temu v pri
hodnjih letih ne bodo mogli v njem 
v celoti pokriti naraščajočih potreb 
po likovnih prikazih. 

Likovni salon so uredili hkrati z 
adaptacijo in preureditvijo pritličja 
Narodnega doma, ki sovpada z visoko 
obletnico tega tako imenovanega Doma 
kulture v Celju. Ustanovili so ga pred 
osemdesetimi leti in je predstavljal 
center naprednega slovenstva, v kate
rem so takrat združičl kulturno, go
spodarsko in politično življenje Slo
vencev. Med okupacijo so ga Nemd 
v zunanjosti povsem izmaličili in spre
menili njegov izgled. Po prizadeva
nju nekaterih Celjanov in ob ne
omajni podpori občinske skupščine so 
ga lani začeli preurejati, najprej pri
tličje s sijajnim vhodom, postopno pa 
bodo skušali oživiti nekdanji videz 
celotne fasade. Bogat katalog, ki so 
ga izdali ob pričujoči razstavi, ki bo 
odprta do 18. junija, je v precejšnji 
meri posvečen temu pomembnemu do
godku. 

VELENJE: 
OBISK MITJE 

RIBIČIČA 
Predsednik Republiške kon

ference SZDL Mitja Ribičič 
je obiskal Velenje in se v 
prostorih občinske skupšči
ne pogovarjal s predstavniki 
družbeno-političnenga življe
nja o postavitvi skulpture 
predsedniku Titu, ki jo bodo 
sredi mesta odkrila 25. juni-. 
j a. Po razgovoru so si še 
ogledali Družmirje, ki se za
radi kopanja premoga po
greša in ga bo sčasoma po
polnoma zalila voda. Pred
stavniki občine so Mitjo Ri
bičiča tudi seznanili, kako bo 
potem izgledalo Velenje vse 
tja do Šoštanja. 

L. OJSTERSEK 

ŽALEC: 
O ZDRUŽENEM 

DELU 
Na včerajšnji seji pred

sedstva Občinskega sveta Zve
ze sindikatov v 2alcu so go
vorili o nalogah sindikatov 
v občini pri uresničevanju 
zakona o združenem delu, v 
nadaljevanju pa so govorili 
o oblikovanju dokončnenga 
predloga samoupravnega spo
razuma o minimalnih stan
dardih za življenjske in kul
turne razmere pri zaposlo
vanju delavcev. Na seji so 
obravnavah tudi predloge za 
podelitevv srebrnega znaka 
Zveze sindikatov Slovenije 
ter se dogovorili o pripravah 
na praznovanje dneva samo-
upravljalcev v žalski občini. 
Ob koncu seje so govorili še 
o pripravah na posvet s pred-
sedeniki osnovnih organiza
cij sindikata ter konferenc 
OOS. JANEZ VEDENIK tovarna 

izolacijskega 
materiala 

laško 

V želji po še kvalitetnejšem in uspešnejšem 
poslovanju na naši razvojni poti želimo 
okrepiti naše glužbe, zato 

V A B I M O 
K SODELOVANJU 

vse, ki se glede na izobrazbo ali pa doseda
nje delovne izkušnje čutijo sposobne za 
uspešno opravljanje nalog na naslednjih de
lovnih mestih 

v GOSPODARSKO RAČUNOVODSKEM SEKTORJU: 

1. vodja finančne službe 
za organizacijo interne banke in izvajanje finančne 
politike 

2. finančnega knjigovodja 

3. knjigovodja osnovnih 
sredstev 
4. pomožnega finančnega 
knjigovodja 
5. pripravnike 
(diplomirani ekonomisti, ekonomisti, ekonomski 
tehniki) 

v TOZD TERMOIZOLACIJA I N EMBALAŽA 

1. normirca-kalkulanta 
za izdelavo kalkulacij novih proizvodov in normi
ranje 
— tehniška šola elektro. kemijske ali strojne smeri 
— 1 leto prakse 
— poskusna doba 3 mesece 

v TOZD GRACNICA 

1. vodjo projekta 
za vodenje projektov (industrijske hladilnice) od 
izdelave ponudbe dalje 
— diplomirani inženir ali inženir gradbene, strojne 
ali elektro smeri 
— 5 let izkušenj 

— 2 delavca 

Vloge lahko pošljete v 15 dneh po objavi na naslov: 
T I M Laško — kadrovsko-splošni sektor, 63270 Laško. 

Za informacije pokličite telefon: 730 700, interna 61. 

A L J A Ž E V H R I B 

PRIZNANJA ZA AKTIVNOST 
V krajevni skupnosti Alja

žev hrib v Celju so se 12. 
maja 1977 zbrali občani na 
slovesnosti, ki so jo pripra
vile vse družbenopolitične 
organizacije ob podelitvi pri
znanj nekaterim občanom. 
Odlikovanja je razdelil pred-
sedenik zbora krajevnih sku
pnosti Fran Zelič. Red dela 
z zlatim vencem je prejel 
FRANC SMAGUR, Red zaslug 
za narod s srebrno zvezdo 
so prejeli MARIJA ČRET-
N I K , SLAVKO MARINIČ, 
FRANC OGRADI, POLDE 
PREVOVNIK, IVO STEVLI-
CIC, FERDO SIRCA in za 
pred nedavnim umrlo TERE
ZIJO KLOVAR njen sin Edo 
Klovar, Medaljo zaslug za 
narod pa je prejel ANTON 
IVEZIC. Predsednik krajev
ne konference SZDL Ludvik 
Zupanc-Ivo je razdelil bro
nasta odličja Osvobodilne 
fronte FRANCU ŠTIFT.^RJU, 
ANTONU IVEZIČU, FRAN
CU K.WCIČU, MIRU KLE-
MENČIČU, BORISU MALGU 
in EDU TAJNŠKU. 

Družbena priznanja v obli
ki odlikovanj in priznanj OF 
so bila tokrat prvič razdelje
na v krajevni skupnosti. Mla
dinska organizacija in osno
vna šola I . celjske čete sta 

pripravili kulturni program 
»Naših štiridest let«. Mladin
ke in mladinci so pod vod
stvom Jožeta Zagoričnika, ki 
je slavnostni spored tudi po
vezoval, pripravili splet revo
lucionarnih verzov in proze, 
otroci pod vodstvom učitelji
ce Tislove prisrčne pesmice 
enake \-sebine, slavnostni go
vornik pa je bil Cveto Pelko. 
Svečana proslava štiridesete 
obletnice ustanovitve KPS, 
štiridesete obletnice prihoda 
tovariša Tita na čelo KPJ in 
85-letnince njegovega rojstva 
je, pripravljena z lastnimi si
lami, uspela. 

J. Z. 

SZDL KONJICE: 
ZBORI 

Med vsemi političnimi akci
jami, ki se bodo v konjiški 
občini izvajale letos, je v 
sedanjem trenutku najpo
membnejši referendum za po
daljšani samoprispevek, ki 
bo jeseni. V niz priprav zanj 
sipadajo tudi zbori volilcev, 
ki se bodo v konjiški občini 
zvrstili od 12. maja do 20. 
junija. 

REZULTATI DELA V KONUSU 
v času od 17. maja do 10. junija se bodo vršili zbori 

delovnih ljudi v 16 Konusovih tozdih. Razpravljali bodo o 
rezultatih gospodarjenja v preteklih treh mesecih. Poslov
ni rezultati so dokaj ugodni, konkretno pa bo potekala 
razprava o izvrševanju stabilizacijskega programa in var
čevanja. Razpravljali bodo tudi o prvih rezultatih zakona 
o združenem delu, pradvsein pa bodo na tapeti izhodišča 
za nagrajevanje pri delu. Z. S. 

ŽALEC: 20 LET GLASBENE 
SOLE 

v teh dneh mineva dvajset let, odkar je v 2alcu začela 
delovati glasbena šola Risto Savin. V počastitev tega ju
bileja poteka v tem t-adav.i v žalski občini več glasbenih 
prireditev, na katerih nastopajo mladi glasbeniki. V pone
deljek so na Polzeli pripravili glasbeno pravljico Ostržek, 
v torek v Žalcu Beethovnov večer, včeraj zvečer pa je bila 
v dvorani glasbene šole prireditev z naslovom Mladi skla
datelji in priljubljene malodije. J. V. 

V petek je bila na Gostinski šoli v Celju majlma, a prisrčna slovesnost. Učence te šole 
so namreč obiskali nekdanji gostinski delavci, ki so pred 45 leti ustanovili svojo sindi
kalno organizacijo natakarjev in kuharjev. Težke razmere v gostinski stroki v času gospo
darske krize od leta 1928 dalje, so takrat mlade, naprcjne nakatarje in kuharje prisilile, 
da so se začeli baviti z mislijo o ustanovitvi svoje ^vindikalne organizacije. V tem času sta 
bili ustanovljeni tudi poverjeništvi, in sicer najprej v Celju, nato pa še v Mairiboru. 

V spomin na ustanovitev poverjeništva v Celju pred 45 leti in v počastitev letošnjih 
jubilejev je srečanje jubilantov potekalo letos v Celju. 

Učenci so gostom prijpravili prisrčen siprejem s kratkim kulturnim programom. 
MATEJA PODJED 

file:///-sebine


A M A T E R S K O G L E D A L I Š Č E 

USPEŠEN PREGLED 
O B L E T O Š N J E M P O D R O Č N E M S R E Č A N J U V Z R E Č A H 

v so.boio se je v Zrečah 
končalo 20. jubilejno področ
no srečanje amalerskih gle
daliških skupin s celjskega 
območja, ki so gH usi^ešno 
izvedli: Področno združenje 
gledaliških skupin iz Celja, 
Kulturni skupaoisui :n Zvezi 
kulturnih orgimizaoij Celja in 
Slovenskih Konjic ter DPD 
Sa'obcda iz Zreč, pckrovitelj 
revije pa je bil Unior iz 
Zreč. Srečanje je omogočilo 
vpogled v trenutno scanje 
IjubiteijiSiiva na tem področ
ju. Ob primeirjavah med do
sežki pos.amezin:'h skupin in 
lanalizi posameznih dosežkov 
je nudilo opazovalcem, pred
vsem seveda amaterskim 
ustvarjalcem, dovolj jx)učn:h 
izkušenj in spozntmj, ki jim 
b o d o pri nadainjem delu go
tovo koristila. 

Po številu sredstev, zlasti 
tistih v konkurenci za na
stop nia republiški reviji, je 
bila letošnja bei-a dokaj 
&krt)nma. Zato so bolj razve
seljivi očitni na.pori nekate
rih skupin, ki so se v že
lji po večji kakovosti po-
giLimno lotile svežih besedil 
in prizadevmo iskale zanje 
ustreaen glefciališki jezik. V 
u-radni konkurenci so letos 
riastopile le tri skupine: P. 
d. Smjiirtno ob Pa ki z Bum-
sovimi Veselimi berači v pri
redbi in režiji Bogomira Ve-
rasa, Amatersko gledališče 
\''elenje z Vilionovim Velikim 
te.sran-ientom v priredbi in re
žiji istega avtorja in KUD 
Z^Tja Trnovlje z Veliko žeh-
to Majfeko\'skega v režiji 
Štefana žviižeja. Prinierno do
polnilo so pomenile ostale 
predstave: 2upančičwa Vero. 
nika Deseiiiška v režiji Pra
nja Cesarja in izvedbi P. d 
Savinja iz Moz/rja, Suhodol
č a n o ve Figole Fagole v režiji 
Anke Dimic in izvedbi O. š. 
Šmartno v Rožni dclin.i, Sne-

guijčica v režiji Franca Leg-
varta in izvedbi A. g. 2elezar 
iz Štor, pK>leg teh pa je dve 
udeleženki letošnje republi
ške revije Naša beseda: Pre
proste shke Dijaških domov 
iz Celja in Naš dnevnik 
E. š. C iz Celja. 

V nadaljevanju bom raz
mišljal samo o predstavah za 
odra,sIe, zlasti o tistih, ki so 
se potegovale za uvrstitev na 
republiško srečian'«. 

Izbira besedila je brez dvo
ma prvi pomemben korak, 
od katerega v veliki meri za
visi končni dosežek predsta
ve. Ce v poklicnem gledališču 
lahko pričakujemo od igral
cev, da bodo korektno odi
grali tudi znadaje, ki so nji
hovi naravi tuji, je v ama
terskem delu tako pričakova
nje pretirano. Amaterju — 
ljubiteilju mora biti dodeije 
na vloiga in problema tikia, k; 
je z njo v zvezi, blizu, saj na
ma niti dovolj časa niti zna
nja, da bi se lahko uspešneje 
spopadal z vlogami in pro
blemi, ki mu »ne ležijo«. Po 
drugi strani pa se ravno v 
amaterskem igralcu, ki ni 
»obremenjen« z gledališko 
obrtno rutino, skrite poten
cialne sposobnosti, ki lahko 
v primernem besedilu in ob 
ustrezne.n reži-skem vodstvu 
pridejo na dan kot specifič
na kakovost. Seveda je za to 
posebno kakO'VC'St potreben 
tudi ustrezen napor lamater-
skega igralca, ki mora v 
pred9'̂ vi začutiti možnost 
lastne izpovedi. Nenadoma 
pišem toliko o odnosu bese
dilo — igralec ,saj je igralec 
temelj gledališča, je njegov 
»neposre-dni proi z\ iij ailec«, 
zaradi česar se vsako pod
cenjevanje tega odnosa ma 
ščuje z nepristnostjo in ne-
zanimivostjo predstave. 

Značilnost zreške revije je 
prav v tem, da ,50 prevlado. 

va;i:i besedila pesnikov, bodi
si njihove drame) ali celo pri
redbe njihove poezije. Pred
stava Veronike Deseniške Je 
prav gotovo najlepša potrdi
tev gornjih trditev, saj v iz
razito spoštljivi literarni po
stavitvi igralcem ne omogoča 
izpovedi, ampiak jim pomeni 
le izjemno naporno vadbo na 
osnovi klasičnegti besedila. 
Zato je tudi učinek predsta
ve v velikem nesiorazmerjiu z 
vloženim trudom. Izbor in 
izvedba Velike žehte. Velike
ga testamenta in Veselih be-
račev kiažejo pravilne ;ši in 
bolj ustvarjalen odnos sku
pin, saj jim že besedila sa
ma po sebi dajejo več mož
nosti izpovedi. Kritika biro
kratsko razčlovečenih med
sebojnih odnosov in odnosa 
take družbe do umetno
sti (Majakovski), zlavzemanje 
za svobodno preprosto življe
nje, ki je osnovna človekova 
vrednota (Bums, Viilon), so 
tiste sporočilne osnove, ki 
zmorejo združiti odê r in gle
dalca. Čeprav so ta be.sedila 
nastala v dokaj rlazličnih zgo
dovinskih obdobjih, so po 
angažiranosti osna\'nega spo
ročila živa še danes. Bmns 
in Villon sta pesnika piepro-
stih ljudi s socialnega dna, 
v žlahtnem pomenu besede 
ljudska avtorja, ki s .svojim 
neugn^ano radoživim in pr-
vimko človekciljubnim pogle
dom na svet ter s prepro
sto obliko ustrezatia Ijubitelj-
-skeniu gledališkemu izrazu. 
Tudi »ibard revolucije« — Ma-
jakovski se opredeljuje do 
očitnih stranpoti na novo na
stajajoče družbe s stališča 
prvinskega svolx;doljubja, le 
da je obilica njegOTCga spo-
ročiiJa zahte^ejša in v na
šem kulturnem prostoru bolj 
malo znana. j 

V uprizoritvah se kažejo 
zelo različni odno-^i do bese- 1 

dil. Na eni strani je uprizo
ritev, ki je do predloge spo.št-
Ijiva in ne kaže nobene želje 
po sodobni interpretaciji 
(Veronika Deseniška), nekje 
vmes je poskus samostojne 
gledališke inierpreilaciie, ki 
pa.mu tudi zmanjka poguma 
za odločnejši selektivni po
seg v preohlapno besedilo 
(Velika žehta), na drugi stra
ni pa s!.a obe priredbi pesni
ških "oesedil, kjer pa lahko 
prirejev''alcu in režiserju oči
tamo premajhno zaupanie v 
sporočilno univerzaInos't os
n o v e predloge ter neipotreb-
ne vsebinske in foi-maine po
sege, ki končnemu učinku 
očitno prej škodujejo kot ko
ristijo (Veliki test.ament. Ve-
.seli berači». 

Obe Verasovi predstavi 
imata prednost, da sia skro
mnejši po obsegu, zaradi če
sar je več možnosti za na
drobnejšo scensko realizaci
jo. Izdelanost nekaterih de
tajlov in učinkovita stvari
tev vzdušja sta znač;:lnosti 
obeh predistav. Doživljajiska 
bližina je omogočala î r̂al-
cem doseči nekaj pristnih 
trenutkov razuzdane radoži
vosti in življenjske tragike v 
luči minljivosti, omogočala 

pa je tudi tvegane nihaje na 
rob še primernega. K celo
vitosti vtisa prispevajo po
leg podoživljene igre tudi 
skrbno zasnovana scena, ko
stumi, _ glasbena spremljava 
in lučna oprema. Predstava 
Velike žehte je veMko ob
sežnejši zaiLogaj, zaradi če
sar ni eticlno, da je sku
pina vsem prizadevanjem na
vkljub ostala na pol poti. Do
kler je bilift zamisel jasna in 
je bilo tudi dovolj časa, po-
.staviti jo na oder, je predsta
va živahna, gledališko dina
mična in igralsko prepričlji
va, na sredini pa .se zlomi v 
lî i.stno nasprotje, v dolgočas
no govoričenje, ki v stopnje
vanem dolgočasju raziieda :iz-
jemno močan učinek prvega 
dela. V prve.n delu so se od
lično obnesle nekatere značil
nosti amaterske igre (pretira
na gesta, težko ukrotljiv pa-
tos, podzJavestno karikiran-e), 
ki usti-ezajo birokratski oho
losti, topoumnosti in razčlo-
veičenosti, v drugem delu so 
se iste značilnosti sprevrgle 
(brez jasnega režijskega kon
cepta) v običajno pomanj
kljivost. Glede na doslej do
seženo smemo pričakovati bi

stveno zbolišanje te pred
stave. 

To je le nei«ij utrinkov o 
predstavah; več strokovnih 
pripomb ,so dobile skupine 
na pogovorih neposredno po 
predsitavah. Ti razgovori so 
odlična priložnost za vse 

.ustvarj^alco na amaterskem 
'gledališkem področ-u, da se 
učijo ob konkretnih prime
rih, nh svx)jih in tujih napa. 
kah. Zato je škoda, ker se 
skoraj praviloma teh pogovo
rov udeležujejo le ustvarjal
ci pred.stave, ki je predmet 
razgovora, ne pa tudi člani 
drugih gledaliških skupin 
Prav if^ko je šlcoda, ker vsa.j 
jedra posameznih slcupin ne 
prisostvujejo tudi ostalim 
predsitavani, ob katerih bi se 
ne glede na njihovo kako-
vost laiiko učila, kako je do
bro, boljše in kako j e slabo. 

Še beseda o zreškem občin-
,stvu. Prevltedovali so osnov
nošolci, ki se morda v gleda
lišču res ne znajo »kulturno« 
obnašati, neobremenjeni rea
girajo spontano, prav zato pa 
so bili dokai na+.ančen meri
lec uspešnosti. Pravilomia. so 
bile predstave, ki so nalete
le na »neprimeren« odnos v 
dvorani (ali deli nekaterih 
predstav) slabo ocenjene tu-
di ,s strokovne plati in obrat
no. Vseeno pa je škoda, da v 
dvorani ni bilo več od ih s lih, 
saj je bila večuia predstav 
namenienia njim in jim je bi
lo dostopnejše *udi njihovo 
sporočilo. 

SLAVKO PEZDIR 

Velika žehta 

OHRANITI 
SPOmiENEKE 

NOB 
Odb^n- za varstvo Roga, ki 

ga vodi Franc Leskošek-Lu-
ka, deluje pa pri medobčin-
sikem svetu SZDL za D<:»lenj-
sko, se je odločil, da !x) ir̂ -
da-l za prihodrije lei.o poseben 
sponiinski koledar s temati
ko NOB in partizanskega Ro-
ga. 

S prodajo koledarja bi zbra
li sredstva za širše propagi
ranje NOB, s posebnim pou
darkom pomena NOB na ko
čevskem Rogu. Z obno\'o in 
ohranitvijo številnih spomeni
kov iz naše revolucionarne 
zgodovine naj bi ta košček 
naše domovine, ki je odig
ral med NOB tako pomem
bno vlogo, še bolj približali 
delovnim ljudem in še pose
bej mladini. 

Koledar bi obsegal vrsti 
barvilih umetniških fotogra
fij, predvsem baze 20 in par
tizanskih bolnišnic, na sklep
nem listu pa bi nanizali ori-
g'nalne dokumentarne črno 
bele fotografije iz časov NOB 
in partizanskega življenja na 
Rogu, ustrezno vsebinsko be
sedilo in reliefni prikaz Ro
ga-

Odbor se je pred dnevi obr
nil na vrsto organizacij zdru-
7/enega dela in predlagal, da 
bi odkupile del predvidene na
klade stenskih koledarjev. S 
to propagandno potcf-o bi 
na.mreč ne le predstavili last
no organizacijo združenega de
la, temveč bi tudi prispevali 
del sredstev za ohranitev par
tizanskih spomenikov. 

Prav bi bilo. da bi se temu 
vabilu odzvale tudi delovne 
organizacije s celjskega ob
močja. 

MST 

S L O V E N S K E K O N J I C E 

T E K M O V A N J E P I H A L N I H G O D B 
Zveza kuiliurnih organizacij 

Slovenije in Združenje pihal
nih orkesitrov Slovenije prire
jata v počastitev 404et.nice 
prihoda Tita na vodstvo KPJ 
in 8.5-l€tnice njegovega roj
stva t<.kmovanje pihalnih or
kestrov za severovzhodni del 
Slovenije v Slovenskih Ko-
njricah. Tekmovamie bo v ne
deljo, 22. maja 1977 z nasled
njim razporedom: od 7.30 do 
8. ure sprejem godbe pred 
domom kulture; ob 8.30 para
da godb po mestnih ulicah; 
ob 10. uri pričefek tekmova
nja pihalnih orkestrov v do
mu kulture; ob 15. uri pro-
menadni koncurt pihalnih or
kestrov v parku. 

Tako bo konji.ška godba na 
pihala, ki je lansko leto do
bila eno izmed najlepših dvo
ran v Sloveniji, gostitelj 20Q 
godbenikov. Tu je tudi veli
ka dvorana v kulturnem do

mu, kjeir je možaio tekmova
nje in ocenitev pihalnih or 
kestrov. Tu je tudi usnjarski 
kombinat KONUS s svojimi 
novimi obrati, ki je že dolgo 
let pokrovitelj konjiške god
be na pihala, a istočasno bo 
pokrovitelj sedanjega tekmo
vanja. Kolektiv te specializi
rane tovarne najde vedno ra
zumevanje za kulturna priza
devanja v kraju, občini in re
giji. Tako bo obrat usnjene 
konfekcije izdelal vsem ko
njiškim godbenikom usnjene 
suknjiče za pjiradno unifor
mo po načrtih, oziroma os
nutku Pokrajinskega muzeja 
v Mariboru. Godba na piha
la v Slovenskih Konjicah, ki 
jc pred nedavnim praznovala 
45-let.nico delovanja ln obsto
ja, je prerastla v 30-članski 
pihalni orkester s stalnim di
rigentom tovarišem Cvetrež-
nikom. ki pasebej vodi tudi 
mlade godi>enike. Prav ti naj 
bi v nekaj lotih izpopolnili 
godbo in nadomestili starej
še godbenike, ki že mnogo 
let požrtvm^alno delajo v pi
halnem orkc îstru in so Jedro 
celotnega dola in udejstvova-
nja, Pobratena je s pihalnim 
orkestrom Kiroi v Krapini in 
Godbo na pihala v Izoli, ki 
je pred nekaj meseci prazno
vala lOO-lctnico obstoja. Prav 
sedaj pa Je prejela vabilo, da 
sodeluje na novosadskem sej
mu živilske in pi-ehrambene 
industrije s tremi celovečer
nimi in promenadnimi kon
certi. , 

KONRAD SODIN 

RAZSTAVA 
V MUZEJU 

REVOLUCIJE 
Muzej revolucije v Celju 

je pripravil v sodelovanju z 
Muzejem ljudske revolucije 
v Ljubljani razstavo posve
čeno 40-letnici ustanovnega 
kongresa komunistične stran
ke Slovenije in 40-letnice Ti
tovega vodsitva jugoslovan
skih komunistov. Razstavo 
bodo odprli danes popoldne 
w Muzeju revolucije, odprta 
pa bo do 10. junija. 

NOCOJ KONCERT 
MPZ GIMNAZIJE CELJE 
MPZ bo v počastitev številnih jubilejev, v okviru 

32-letnice svojega obstoja ter pred pričetkorn pevskega 
festivala v Celju pripravil samostojni enourni koncert 
v veliki dvorani Narodnega doma. Na programu ima 
pesmi iz Slovenije, Jugoslavije ter svetovne glasbene 
literature. Pevski zbor .se bo tudi predstavil s pesmimi 
s katerimi bo sodeloval v okviru mednarodnega tekmo
vanja na mladinskem pevskem festivalu v Celju. Na 
tem iestivalu kakor tudi na tekmovanjih v tujini preje
ma MPZ Gimnazije Celje že vrsto let najvišja odliko
vanja. 

MPZ Gimnazije Celje je pred dnevi goslo\al izredno 
uspešno na Madžarskem — v Szegedu in v Budimpešti, 
kjer .so imeli pred polnimi dvoranami šiiri izredno 
uspele konceite. Pevci gimnazije so s tem gostovanjem 
vrnili obisk mladih pevcev iz Szegeda v Celju. MPZ 
Gimnazije Celje, ki šteje 80 pevcev, vodi v letošnjem 
letu prvo leto Edvard Goršič. Koncert bo nocoj ob 
19.30 v Nar(xinem domu. 

ZALEG: 
KONCERTA 

Občinska kulturna skupnost 
i in ZKPO Žalec, sta v okviru 
j počastitve jubilejev tovariša 
I Tita ln KPS, organizirala dva 

slavnostna koncerta Komor
nega orkestr;-' RTV LJubljana 
in sicer jutri 20. maja ob 17. 

I uri v Kulturnem domu na Pol-
j zeli in ob 20. uri v Hmeljar

skem domu v Žalcu. Pokrovi
telj koncerta na Polzeli je To
varna nogavic, ki praznuje le
tos tudi svoj .50. jubilej. 

Š O Š T A N J 

N A Z A N I M I V I R A Z S T A V I V D O M U K U L T U R E 
V počastitev letošnjih jubi

lejev naše revolucije so se po 
daljšem času v Domu kultu
re v Šoštanja predstavili li-
ko\niki Šaleške doline. Gre za 
dela desetih slikarjev in po 
enega rezbarja in kiparja. Ta
ko je skupaj razstavljenih 32 
slik in kipov v raznih tehni
kah in kiparskih materialih. 

Poleg že znanih imen, se je 
tokrat prvič predstavil s tre
mi akvareU likovni pedagog 
Božo Mohorko iz eVlenja. Pe
ter Matko iz šmartnega ob 
Paki je pokazal dvoje pokra
jin v olju, medtem ko Je An
drej Krevzel, prav tako iz 

šmartnega, razstavil tihožit
je s peitrolejko. Milojko Ku-
mer iz Šoštanja je pokazal 
oljnato podobo sončnic. Maj-
ka Majer, tudi iz Šoštanja, pa 
risbo viliarnikov in šopek ma
gnolij. Poleg teh se je iz 
Šoštanja s petimi portreti 
predstavil še edini akademski 
kipar Anton Herman. 

Marjan Marinšek in Velenja 
je pokazal dvoje pokrajinskih 
olj, povsem drugačen je Ar-
pad šalamon, ki je zno\'a do
kazal, da se ni izneveril svo
jemu konceptu. Zato se nje
gova dela precej ločijo od os
talih. Aristid Zomik je pred

stavil kompozicijo cinij. Pri
jetno dopolnilo so tri prefin-
Jeno izvedene perorisbe Mar
jana Vodiška iz Velenja. Edi
ni akademski slikar, ki sode
luje na razstavi, je Alojz Za-
volovšek iz Velenja, ki Je po
kazal pokrajino okrog doma
čije kiparja Napotnika v Za-
vodnjah. Z rezbarskimi deli 
pa je razsiavo prijetno osve
žil Milan Matko iz Vele
nja. Reliefno izdelan portret 
maršala Tita v lesu je prav 
gotovo njego\'o najboljše delo. 

Rn^zs^ava .ie naletela na to
pel sprejem in veliko zanima
nje. VIKTOR KOJC 
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S R E B R N A PLAKETA MED 156 ZBORI IZ VSE EVROPE 
JM se tradicija tovaiiietne-

ga zborovskega petja v Celju 
nadaljuje, potrjuje najnovej
ši in dCiSlej največji uspeh 
dekliškega p e v s k e g a zbora 
pedagoškega šolskega centra 
iz Celja, ki gJa vodi profesor 
Vid Marčen: na 25. evrop
skem mladinskem glasbenem 
festivalu v Neerpeltu (Belgi
ja) je zbor zasedel odlično 
drugo mesto, seveda v svoji 
s k u p i n i , in prejel srebrno pla 
keto! Na festivalu je sodelo
valo 156 zborov iz vse Ev
rope. 

Poročali smo že, da je de
kliški pevski zbor pedagoške
ga šolskeiga centra iz Celja. 
pod vodstvom dirigenta pro
fesorja Vida Marcena po od
ločitvi Mladinskega festivala 
(1975) iz Celja odpotoval na 
Evropski mladinski glasbeni 
festival v Neerpelt v Belgijo. 
Poleg otroškega p>evsikega 
zboiia iz Beograda je roa tem 
festivalu zastopal Jugoslavijo. 

Pripravam na ta festival je 
moral posvetiti veliko truda, 
časa, pripraviti pa je mot-al 
tudi poseben program, prire
jen zahtevam festivalskega 
vodstva. Priprave so trajale 
skoraj d ^ šolski leti, zlasti 
intenzivne pla so bile zadnje 
šolsko leto. Koliko truda, ča
sa in potrpljenja je bilo vlo
ženega bi lahko gobovo potr
dile le pevke same ali njihov 
dirigent. Prav gotovo se je 
trud izplačal, saj so pea-̂ ke 
dosegle svoj doslej največji 
uspeh, kd je še toliko bolj 
vreden, ker ,so ga dosegle na 
gostovanju, kjer so predstav
ljale svojo domovino. 

V Belgija so imele tri kon
certe, od tega enega v tekmo-
vainem d&lu, enega pa v okvi
ru zaključnega dela festiva
la, kfer j e prav gotovo pri
z n a n j © pevkam. Tako stro
kovna žirija, ki jim je dodeli
la srebrno plaketo jn drugo 
mesto, kakor tudi knbika se 
je o zboru in n;egovem pet
ju nadvse pohvalno izreikla. 

Na povratku je zbor gosto-
vhl še v zahodnonemškem 
me.stu Bonn, kjer je imel dva 
nadvse uspela koncerta: V 

Bonnu in St. Augustinu. 
Takoj po prihodu v Celje 

— bilo je to preteku petek v 
po2)oi]»tri'"ečemih urah — so 
vse pevke brez izjeme govori
le o uspešnem gostovanju in 
o kritiki, ki je bila z njiho
vim nastopom nadvse zado
voljna. Nihče v to pripove
dovanje na podvomil, a šele 
sedlaj, nekaj dni zatem, je 
mogoče vtise zbrati, urediti 
in ,sd ustvariti sodbo o prav
kar končanem gostovanju. 

Ko te dni prejemamo po
ročila iz Neerpelta (Belgija) 
in Boima (ZR Netačija), lah-
ko samo pritrdimo izjaVem 
pevk. Kritik je v časopisu 
»Rhein-Sieg Rundschau« 
dne 11. maja v naslovu zapi
sal naslednje: »športno reče. 
no: koncert tega zbora je bil 
vrliunec« In v podnaslovu: 
»Pojoči angeli« s tempera
mentom, sniislcm zJa šalo in 
močno voljo. 

Bonn.ski in neerpeltski kri
tiki so si bili dokaj enotni v 
oceni kvaliteta zbora in nje
govega petja. Glasbeni kritik 
na zahodnonemškem radiu je 
v svoji oceni petja med dru
gim zapisal naslednje: 

»Torkov kcPiCert v Bonnu 
pa je bila osrednj'^ priredi
tev t r i d n e v T i e g a zborovskega 
srečanja, na katerega je 

,BonneT Musikkresis' pova
bil tudi dekliški pevski zbor 
iz Celja. V uvodnem delu 
koncerta so nastopili fantje 
in dekleta z dveh dornJičih 
gimnazij. Tudi za vmesne in
strumentalne točke sta po
skrbela dva mlada nagrajen
ca bonnske glasbene pole. 

Pravo glasbeno doživetje 
večera pa je bil za številne 
poslušalce v dvorani šele na
stop dekliškega zbora pedago
škega centra iz Celja, ki se 
je tukaj pred,stavil s celovi
tim in zaključenim koncer
tom imietnili in ljudskih pe
smi. Pod vodstvom prof. Vi-
d:a Marcena je najprej zapel 
motet Giovannija Pierluigija 
Palestrine, zatem po eno pe
sem W. A. Mozarta in L. van 
Beethovna, preden se je s 
čudovito ubranostjo in zgled
no intonacijo lotil izvajanja 
slovenskih, madžarskih, srb-
,skih, 'makedonskih, slovaških 
in ruskih umetnih oziroma 
ljudskih pesmi. 

Globoko se nam je vtisnila 
v spomin doživeitost in rit> 
mična zanesljivost, s katero 
so mlade pe\^ke iz Celja s 
svojim odličnim dirigentom 
na čelu posredovale tiikhjš-
njemu občinstvu nekaj izbra
nih biserov bogate slovenske 
in sploh slovanske glasbene 

kulture. Predvsem so dem.on-
strirale, kako bogato se ob
restuje trud, ki ga v Siove*ai-
ji in gotovo tudi drugod v 
Jugosla\dji viligajo v načrt
no gojitev pevske kulture, saj 
je znano, da je prav Celje 
eden glavnih centrov zborov
skega petja v Evropi. To smo 
čisto konkretno čutili, ko 
smo primerjali kvalitetno ra
ven in zmogljivost obeh zbo
rov (op.: poleg celj.skega je 
na koncertu sodeloval tudi 
domači, bonnski mlJadinski 
zbor), ki imata verjetno po
vsem različen odnos do poda
janja pesmi, zlasti do petja 
narodnih pesmi. Na eni stra
ni več ali manj neoseben do
stop do vsebinskega podaja
nja, na drugi globoka zakore
ninjenost v pevski kulturi ne
kega naroda, ki se je tako 
očitno odrazila v podožive
tem in seveda tudi v kvalitet
nejšem petju. 

Dekliški pevski zbor bo 
imel v prvih dneh junija svoj 
koncert, na katerem se bo 
končno predstavil tudi do
mači, celjski publild. Pred
vsem pa bo sodeloval tudi 
na številnih prireditvah v Ce
lju in drugih krajih regije, ki 
jo »pokrivla« celjski Pedago
ški šolski center. 

VEC DOMISELNOSTI 
Založba Mladinska knjiga je imela v svojili načr

t ih predstaviti br:Ucem družboslovno literaturo. Ker 
je nekako ob istem ča>-;ii marksi.stična knjižnica osred
nje knjižnice v Celju praznovala svojo prvo obletnico, 
se je porodila misel o sodelovanju. Dogovorili so se, 
da bodo priredili razstavo družboslovne literature. 
Oddelek v zgornjih prostorih prenovljene prodajalne 
MladMiske knjige v Celju je bil pravšnji prostor za 
to. In odprli so razstavo. Prikazali so nam kakih 
dvesto knjig z najrazličnejših področij družbo.slovja: 
od delavskega gibanja do neuvrščenosti in od klasi
kov marksizma do simoupravljanja. Kaz.stavo je do
polnil izbor revjj in časopisov, domačih in tujih, k i 
jih je posodila marlv.sističn.i knjižnica. Bila je to lepa 
priložnost, da se vsi. ki jih to področje zanima, po
učijo, kaj vse že premoremo. Za tiste pa, ki o za
devi še ne vedo zad.isti, je bila razstava priložnost, 
da zvedo, kako abširno in pestro je to polje človekove 
dejavnosti. 

To ni prva razstava, ki so jo priredili v lOvi jiro-
da,}aini, pridobili so si že določene izkušnje, kako je 
treba to početi. ^Tarda jc ravno zato prav, da povemo 
tudi nekaj kritičnih pripomb. Ob tako zahtevni snovi 
kot je d r u ž b o s l o T r j e , b i vei-.jetno bilo treba ;,tori>ti še 
kaj več. kot samo pokazati knjige. Treba bi bilo še 
kako delovati na obiskovalce. Morda bi mu bilo tre
ba dati kaka dopolailna obvestila, g a poučiti, kje lah
ko knjige dobi, -.TbinUti pri njem zanimanje za knjigo 
te vrste, ga napotiti v knjižnico. Tudi razvrstitev ĝ ra-
diva ni bila ravno posrečena. Knjige o neuvrščertosti 
so bile na zelo nerodnem kra.ju, na zadnji strani ene
ga od paino.}ev. Verjeino b i bilo prav, če bi v prostoru, 
kjer je razstava, ne bilo drugih kn.jig. Obiskovalca so 
motile. 

Teh nekaj pripomb ne želi in ne more zmanjšati 
vrednosti, ki Jo je imela naša razstava. Želi le poma
gati, da bodo naslednje razstave boljše in bolj obi-
.skane. 

MATEJ RODE 

mWk FOETIOA NA 
A¥STBiJSKEII^ KOBOSKEM 
v zadnjem času je GRUPA POETI C A poleg go

stovanj v Ljubljani, Lendavi, Crenšovcih in ob prav
kar potekajočem gos^vanju v šentjurski občini, v 
nedeljo, 15. maja, go-^tovala tudi na avstrijskem Ko
roškem. Igralci Gnipe Poetica ANICA KTj:v.IROVA, 
BOGOMIR VERA3, MIRO PODJED in BORUT A L U -
JEVIČ so se odzvali povabilu slovenskega prosvetnega 
društva iz Pliberka ter za tamkajšnje občinstvo upri
zorili svoj MUSICAL 4x4. Občinstvo je z navduše
njem spremljalo izvajanje igralcev na odru ter jih 
cesto prekinjalo z navdušenimi aplavzi. Po končani 
predstavi so gostitelji povabili člane Grupe Poetica 
na ponovno gostovanje ter izrazilo željo, da bi njihov 
MUSICAL in njihov- SLOVENSKE BALADE I N RO-
?vIANCE videli tudi v drugih krajih avstrijske Koro
ške. Za uresničitev svojih želja se bedo obrnili tudi 
na republiško zvezo kulturnih organizacij Slovemie. 

Med avtorji v prve/ui zvezku »zbornika občine La
ško«, ki je v fazi zbiranja gradiva, je tudi profesor 
Miloš Rybaf, ki je najiisal obsežen članek o zgodovini 
Laškega do leta 1911. I2 tega izredno zanimivega be
sedila bomo povZ(pli nekaj »iveri«, takšnih, Ki bodo 
za marsikoga »ovo^. 

LASKE 
FRAZUPNIJE 
Pod oblastjo oglejskega 

patriarha so na ozemlju 
južno od Drave nastajale 
pra župnije po letu 1(X)0. 
Tako je bilo tudi v Laš 
kf*m. Laška pražupnija je 
na i&^eru mejila na 'žal
sko pražiipnijo. Meja je bi
la pri skali ob izlivu Koš-
nice v Savinjo. Na vzhodu 
je bila pražupnija Ponikva, 
tako da je poleg Brez spa
dala pod Laško tudi Sve
tina. Pilštanjska pražupni
ja je mejila z La.ško v 
Jurkloštru. Na jiuigu je me
ja potekala z Videmsko 
pražupnijo ob potoku Sev-
čnici, preskočila Savo in 
zaobjemala Komix>ije, 
šmarčno, Radeče vse do 
Svibnega. Na zahodu je 
laška meja potekala v tr
boveljski dolina, ki je bi

la takrat pod cerkveno ob
lastjo pražpjpnije Braslov-
če. 

Sedanja župnija Radeče 
se je odcepila leta 1788, 
ko je bila ustanovljena la-
vantinska škofija in so 
Radeče pripadale ljubljan
ski škofiji. 

TISTAMTSKA 

Laški podložil.-:, so se 
udeležili že punta leta 1515, 
r.ato jim je bii naložen 
puntar.ski dave^ (2 kraj
carja letno). Na Ijresnem 
sejmu leta 1572 so se sej-
marji uprli zoper vinski 
davek. V velikem kmeč
kem puntu 1573 je bilo 
dogovorjeno, da bi se pun
ta rski vojski, tista, ki je 
prodirala ob Savi in ona, 
ki je zavzemala Kozjan-
sKo, V Laškem združili. La

ško naj bi bilo torej »pun-
tar.ska javka« za prodiraji-
je proti Celju in naprej. 
Toda vest o poraau pri 
Krškem je Ilija Grego i i -
ča odvrnila od take poti. 
Krenil je na Lisco in od 
tu v Jurklošter, kjer so 
terjali za vse hrane in pi
jače. Samostanskemu os
krbniku Krištofu Pruimer-
ju je Ilija Gegorič odgo
voril kakšni so cilji in po-
ta puntarske vojske. 

KLOFUTE 
ZA PROTE
STANTSKO 

SPOVED 
Primož Trubar v času, 

ko je služboval v Laškem, 
še ni bil protestant, je pa 
že kupoval in študiral 
knjige verskih informator

jev, pa tudi pridigal je 
proti p>otratnemu in izčr-
pajočemu zidanju cerkva. 
Novi veri je bil naklonjen 
tudi Valvazor, ki ima veli
ko zaslug za razvoj Laške
ga v času, ko je bil za
stavni imetnik laškega go
spostva. Da so bili med 
Laščani protestantje je 
dokaz med drugim tudi 
ta, da je župnik in arbi-
diakon Montagnana javno 
oklofutal ženo laškega tr-
žana Martina Kralnika, 
ker se je dala obhajati od 
protestantskega duhorai-
ka. 

m BIOSTU 
ZAUSIAlf-

umk iuoA 
V času tr;dese:.l€'*^ne voj

ne je v letili 1646 47 razsa
jala kuga. Zajela je ves 
laški okoliš na desnem bre
gu Savinje. Okuženi so 
bili Ladna raven, Slovno, 
Volavec, Kurebno, Udmat, 
Trnovo, Ogeče, Senožciče, 
Brezno, Belovo, Klenovo, 
Sedraž, Go^vce, Mamo, Dol, 
Bmca, Brdce, Klek, Gabr-
sko, Svinje, Rovte, Stu
dence in Trbovlje. Na tem 
območju je umrlo 70G 
oseb. žito je ostalo nepo-
žeto in to okoli 213 škafov 

pšenice, 100 škafov rži in 
591 škafov ovsa. 

Ni poročil, da bi bila 
kuga zajela tudi La;ško. 
Oblast je bržčas herme-
tično zaustavila širjenje ta
ko, da je zaprla vse doho
de in tako obvarovalo tr-
žane pred okužbo. 

STRAHOTEN P02AR 
LETA 18̂ 0 

Od hiše na pu'l>o6ju Hu
ma se je 28. aprila 18-H) 
leta začel naglo širita po 
mestu, ki je bilo lesenih 
streh. Veter je pihal in 
ogenj se je neustavljivo ši
ril. Tržani so najprej ga
sili, potem le še reševali 
premičnine. Toda še tisto, 
kar so na vozovih znesli v 
Savinjo, je pogorelo do vo
de. Vročina je bila tak
šna, da je z zvonika po
begnil mažnar na šmihe-
lu, ki je tam bil plat zvo
na. Pogorelo je 60 hiš, ži
vljenje je izgubilo 6 oseb. 
Stopili so se celo avono-
novi. Toda že takrat so 
imeli v Laškem požariv.> 
obrambo, saj je učitelj An
ton Flis z brizgalno obva
roval ognja graščino. 

Laški grb 



D V E Z L A T I P O R O K I V C E L J U 

ZVESTOBA IN ZIVUENJE 
PRI BREGARJEVIH IN KORBERJEVIH POTRDILI 50-LETNI ZAKON 

Nič m i T i a n t i k e . N-avzUc na
slovu. Zato pa t/rdo d e l o , vc-
Liko življenjskih resnic in spo-
2aianj, dosti skrbi in težav . . . 
toda, vse to v zvestobi i n 
ljubezni. Zdaj že dolgi petde
set let. Pol stoletja. 

»Osamljeni so primeri praz-
novaiija petdesetletnice skle
njenih porok in le rodki so 
zakonski pari, ki dočakajo 
pi-»znovanje zlate poroke. 
Etoba petdesetih let, ki je po
vezovala pomlad z jesenjo va
šega življenja, je predstavlja
la na prehojeni poti skrbi ki 
težave pa tudi veselje in ra
dost. Zato danes ponosaio 
gledate na prehojeno pot, na 
rod naslednikov . . . « ' , je med 
drugim v nagovoru obema 
paroma zlatoporočencev de
jal pooblaščenec celjske ob
činske skupščine za sklepa
nje zakonskih zvez, lA-an Ju-
ha-rt. 

V soboto opoldne, v celj
ski poročni dvorani. 

D\'anajstim parom, ki so 
sklenili zakonsko zvezo, sta 
se pridružila še dva para zla-
toporočencev: Anton in Ma
rija Brega r ter Franc in Ma-
nija Korber. Oba iz Celja. 
Sicer pa v obeh primerih 
upokojenca in gospodinji. 

Polna poročna dvorana. Na 
poti, da so potrdili zakonsko 
zvezo, so jih spremljali otro
ci, vnuki in pi-avnuki. Zlasti 
številno je bilo spremstvo 
Bregarjevih. še osem živečih 
otrok, dvanajst vnukov in tri
je pravnuki. In Korberjevi? 
I>Ya, sina in štirje vnuki. Zato 
pa pri ohch slavnostih naj
manj toliko srečnih in ponos
nih obrazov in solznih oči.. . . 
Stiski rok in poljubi. 

Tudi tretm'. ni mainjkalo. 
Navzlic petdesetim letom 
skupnega življenja. Spet se 
je zatresla roka, ko je daja
la in spi-ejemala znak med-
se'bojnega spoštovanja — pr
stan . 

Običajnim čestitkam in ti-
.stim, ki so jih izrekli svojci, 
SK je tokrat pridružila tudi 
občinska skupščina: s šop
kom cvetic za tovarišici in 
koišarico steklenic za moška 
partnerja. K vsemu temu pa 
še. lični diplomi. 

MILAN BOŽIČ 

Zlatoporočenca .\nton in Marija Bregar, za njiima pa pole^ prič še veliko iijunilj otrok, 
vnuko> in prjtvTiukov. 

Ivan Juliart: »Vračam vama prstana, ki sla vaju spremijal.i v zvt'stobi in spošto\an.)u sko
zi petdeset let . . .« Zhitoporočcnca Franc in Mari.ja Korlier. 

ZAKAJ TAKO? 
Dne 28. aprila letos sern 

šel na pregled oči. že ob 
osmih zjutraj sem nesel 
napotnico do vratarja, ki 
sprejema zdravstvene knji
žice in napotnice ter izdaja 
številke za sprejem pri 
zdravniku. Dobil sem šte
vilko 24. Vratar bolnišnice 
— šlo je za očesni oddelek 
celjske bolnišnice — mi je 
dejal, da bom na vrsti oko
li enajste ure. Prišel sem 
že ob desetih, tedaj, ko 
začenjajo delati v ambu
lanti, čakal sem. Ob dva
najstih sem prosil usluž-
l^enko Miro Iskrač naj mi 
pove, če bom prišel na vr
sto še tisti dan. Povedal 

sem tudi, da moram biti 
ob 1.3. na delu. 

Ker smo pacienti videli, 
da sprejc^m ne gre po vrst
nem redu in po številkah, 
.fih je Iskračeva sama s 
prstom kazala, kateri naj 
gredo v ambulanto. Nato 
JO je prosila starejša že
nica, ki je bila z otrokom, 
naj jo sprejme v ambulan
to, češ da ima vlak ob 13. 
uri. Pa ji je Iskračeva od
govorila, da si z zdravni-
oo nista v dobrih odnosih. 
Ob 12.15 uri so odšli na 
kosilo. Tedaj ni bilo videti, 
da bi bili z zdravnico v 
sporu. Potem sem odšel, 
hkrati pa prosil nekega 
pacienta, naj Iskračevi po
ve, da se bom zglasil na-
sledaiji dan, seveda, če 
bom dobil na delovnem 
mestu zamenjavo. 

Naslednji dan je prišla v 
čakalnico in poklicala pr
vih pet pacientov. Prosil 
sem jo, če bom lahko na 
vrsti kmalu, ker sem dobil 
zamenjavo na delovnem 
mestu samo za eno uro. Pa 
mi je dejala, zakaj nisem 
včeraj čakal, da bi prišel 
na vrsto in da danes ne 
kaže najboljše. 

čaka.i sem do 10.45 ure 
ker sem moral biti ob 11. 
že na svojem delo\nem 
mestu. Takrat sem močno 
porrkal na vrata ambulan

te in zahteval, naj mi vrne 
zdravstveno knjižico. Pri
nesla je knjižico in se mi 
cinično nasmejala. 

Zdaj res ne vem, kaj 
naj napravim. Ali bom 
moral vzeti en dan dopu
sta ali pa dan bolniškega 
izostanka? če bom napra 
vil tako, bom v kolektivu 
ob tromesečno premijo. 

Po vsem tem, kar sem 
doživel, se ne čudim, če 
mnogi ljudje iščejo zdrav
niško pomoč v drugih kra
jih, kjer so uslužbenci do 
pacientov veliko bolj po
zorni! 

Z. S. 

KDOR HODI PO 
TRAVI, PODO
BEN JE KRAVI! 

Te besede je bilo slišati 
iz ust .«;olarjev že v mese
cu marcu. Prav gotovo so 
se v šoli učili, da je treba 
Varovati zelenice in čuvati 
okolje, sicer bi teh besed 
ne ponavljali. Doma jih 
gotovo ne slišijo, še zla
sti. . . 

Če opazuješ mnoge sta
rejše, kako kar mimo ure
jenih stezic hodijo po tra
vi. Tudi skupaj z otroki. 
In potem se ne smemo 
čuditi, zakaj tudi otroci ne 
čuvajo zelenic, zakaj me
čejo nanje, otroci in dru

gi, smeti polivinilaste 
vrečke. . . Tako je tudi 
okoli blokov na otoku v 
Laškem. Zelenice ostajajo 
nepokošene. 

Tam, kjer je mišljen 
igralni prostor zii pred-
.šolske otroke, se starejši 
otroci igrajo z žogo. Jo 
brcajo. Tudi v zidove in 
včasih tudi v kakšno okno. 

če pa katerega opozoriš, 
da ravna napak ali ga 
prosiš, daj .se ne dere na 
vse pretege, potem si sta
ra, živčna in nepotrebna 
stvar na svetu. 

Mar se res ne bi mogli 
vsi skupaj obnašati neko
liko drugače? 

STANOVALKA BLOKA 
NA OTOKU V LAŠKEM 

HUDOBIJA 
ALI KAJ? 

Zadnje čase se v šmart-
nem ob Paki pojavljajo 
anonimna pisma, ki dolži-
jo nekatere starejše ljudi 
o nepravilnem zadržanju v 
času okupacije in med na
rodnoosvobodilno borbo. 
Ker to zadeva tudi člane 
posameznih organizacij, bi 
bilo nujno, da bi človeka 
ali ljudi, ki piše ali pišejo 
takšna pisma, odkrili in 
jih za ogabno delo primer
no kaznovali. 

ZORKO K O T N I K 

MAŠ KRAJ 
LJUBEČNA: OVIRE PRI 
GRADNJI VODOVODA 

V krajevni .skupnosti Ljubečna v teh 
dneh teče akcija za napeljavo vodovo
da do šole. Podružnična šola v Ljubeč-
ni je namreč edina šola v celjski ob
čini, ki se z vodo napaja iz 'astnega 
\'odnjaka. žal pa je ta voda le pogoj
no užitna ob močnih dozah klora. 
Prav zaradi nevarnosti okužbe otrok, 
ki jo lahko povzroči neustrezna voda, 
so si predstavniki šole in krajevna 
skupnost že dalj časa prizadevali re-
.šiti t.a problem, Z rešitvijo vode za 
šolo }>a bi dobili tudi nekateri prebi
valci ob vodovodu iz tega vodo. Po
trebna sredstva je krajevna skurvnost 
že zagotovila ob pomoči komunalne 
skupnosti, skupnosti za šolstvo in pli
narne. Kaže pa, da bi pri gradnji po-
ma.gali tudi celjski mladinci z delovno 
brigado, če bi šlo vse po načrtih, bi 
Šola dobila vodo že za občinski praz
nik. 

Vendar pa .so nastale nekatere te
žave. Nekateri prebivalci, ki so tudi 
interesenti za vodo iz vodovoda, nam
reč še niso podpisali izjave, da dovo
ljujejo položitev voda preko njihovih 
parcel. V glavnem gre za vrtove. Pač 
pa .se zavzemajo za spremembo trase 
po tistem starem zakaj po mojem, 
pf)jdite raje po sosedovem. Kljub te
mu pa v Ljubečni upajo, da bo še 
enkrat prišla do izraza solidarnost in 
ski-b za skoraj 200 otrok, ki sedaj v 
šoli pijejo slabo in skorajda neužitno 
vodo. Vprašanja, kaj je več vredno, 
ali 'človeško življenje ali vrtni steber, 
ob tem ne l)i smelo biti. 

M. BRECL 

ŠENTJUR: PODMLAD-
KARJI OB TEDNU RK 
Podmladek RK na osnovni šoli v 

Šentjurju je izredno aktiven v vrsti de
javnosti, šolski sanitarci so imeli 20 
umi tečaj o prvi pomoči. Zbiralne sku
pine so sbrale rekordne količine odpad
nega papirja, saj ga je bilo kar preko 
13 ton. Denar, ki ga bodo dobili, bodo 
namenili delno za sanitetni material, 
delno pa za prispevke socialno šibkej
šim učencem za šolske izlete. Delo ko
misije za zdravstveno vzgojo je prav se
daj zelo intenziv-no, saj obstaja nevar
nost izbruha zlatenice, ki je že na so
sednji šoli v Dramljah. 

Očiščevalne akcije vsklajujejo s Kra
jevno .skupnostjo in Turističnim druš
tvom in so bile doslej zelo uspešne. 
Ekipe za socialno delo skrbe za starejše 
in bolne krajane. Menimo, da je tako 
delo podmladkarjev zelo koristno in 
humano saj se s tem vzgajajo bodoči 
svesti člani RK. 

V soboto so na svečan način .sprejeli 
v organizacijo podmladka kar 15 učen
cev prvih razredov. Priredili so jim lep 
prisrčen kulturni spored in jih sezna-
n.lli z njihovimi bcKločimi nalogami, ki 
so zaenkrat še majhne; se bodo pa iz 
leta v leto večale. 

E. RECNIK 

KOZJE: LEP KONCERT 
V počastitev le*o.šnjih jubilejev na.še 

revolucije je prejšnjo soboto nastopil v 
domači kino dvorani moški pevski zbor 
zdravilišča iz Rogaške Slatine, ki ga 
vodi Franc Plohi. To je bil koncert za 
učence kozjajiske osno\'ne šole. 

Koncert je v celoti uspel in pevci z 
dirigentom so bili deležni velikega pri
znanja. 

Na koncu pa je še ravnatelj o.snov-
ne šole govoril o ustanovitvi, delu in 
tiS(»ehih tega zbora. 

DEJAN KRESNIK 

ŠMARTNO OB PAKI: 
LOVCI SO ZBOROVALI 

Pred dnevi so imeli svoj redni ob<";ni 
zbor člani lovske družine »Oljka« v 
Šmartnem ob Paki. Iz poročil predsed
nika Staneta Prašnikarja in drugih je 
bilo razvidno, da je bilo delo družine 
kar uspešno. V njej je 42 članov. 

V lovišču je postavljenih 14 visokih 
železnih premičnih mrež, narejenih je 
10 čakališč, več solnic, 21 knnišč za faza
ne preko zime itd. Zato je družina na
bavila 700 kg koruze v storžih ter dve 
smjadni krmišči. Obdelujejo tudi dve 
njivi, kjer gojijo krmni ohrovt. 

V minulem obdobju so zgradili na 
Paškem polju obora za fazane, v kate
ra so vložih 250 komadov mladičev, v 
reko Pako pa so vložili 20 komadov 
r a c — mlakaric, ki so se vse do1>ro 
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pga skupaj 29 koma-
ĝa 12 srnjakov. Na-

ijče, 18 zajcev, 15 la-
, ^ mlakaric. Pokon-
^Kih psov, 66 mačk, 
I drugih ropaiic. 
je lovci v Šmartnem 
ĵo na ra-^ivitje svoje 

[lost bodo povezali s 
ftnice obstoja lovs-ke 
l)Odo imeli 3 junija 
Skornem. Za to pri-
j tudi brošuro, v ka-
elotno zgodovino lov-
čju. 

ZORKO KOTNIK 

ČIŠČENJE 
}LJA 
ija, se je več kot 7f)0 
čiteljev osnovne šole 
s čiščenje okolja. Ce-
jtlino so si med se-
I lotili dela. 
[seboj tekmovale, ka-
avila svoje delo. Ot-
eseljem. Nihče se ni 
(lu zaostajal. Posebej 
(Tice, ki .so čistili sa-
idinje pod Vitanjem, 
»ri.šlo tudi do nespo-
so učitelji lastnikom 
>kih povedali, zakaj 
edu. 
in učitelji so opra

lo. Toda, človek se 
) dolgo bo ostala ko-
irez odpdkov? To je 
Icev tega območja. 
JaTkzbaav D 
lajveč pridobila mla-
jo vodili pa so pre-

lo v prihodnje tudi 
lislili, ko bodo hote-
! na nepravo me.sto. 
rej ena okolica je po-
skrbjo do urejenega 
i ljubezen do svojega 

FRANJO MAROŠEK 

5 R A J N E R J E V 

A N 

;i šentjurske občine 
Šrajnerjev dan sla-

:vi. Na o s n o v n i šoli 
Dralo okrog 150 pro-
;i bodo svoj praznik 
nim programom in 
vari.škim srečanjem. 

M. P. 

TOPLICE 
TIŠČE 
>ALIŠČU 
sh dneh vozijo mimo 
kih Toplicah, lahko 
p praznih zabojev, v 
inane in drugo sad-
nesna.go odložil nek 

tako olepšal okolico, 
leodgovorneža ne bo 
>tovo t « nesnaga na 
a od drugod kot iz 
Prav bi bilo, da bi 
vJk za prekrške kma-
naževalca, da se s 
i lepša okolja. 

R . B R E C L 

\ KULTURNI 
OM 
anini bodo, vse tako 
ivi]i_ temelje za nov 
ie za ta kraj in oko-
eben. Kajti le rnalo 
krajev, kjer bi bila 
' tako močna in raz-
dom, ko bo nared, 
>bitev kraja. Ob tem 
so tu nedavno tega 
tudi lovci. Dom so 
cliJi sami in na pred-
ob njem že zagorel 

' pesem in beseda 
šole. 
tint pa se sredstva 
tiega samoprispevka 
'turne skupnosti. Ne-
levala še republika. 
Inost za dom znaša 
'vajalec del bo grad-
*žigrad iz Ljubljane, 
'Hdiirnostno priskoči: 

pri izgradnji po po-
to gradbeno pod-

fevajalec del, poma-
t̂i gradnjo. 

M. P. 

PIONIRJI LESICNEGA 
VRNILI ORISK 

v soboto so obiskali pionirje iz odreda 
Ivana Kovačiča-Efenke v Celju pionirji 
iz odreda Tončke Cečeve iz Lesičnega. To 
je bilo tovariško srečanje v okviru jugo
slovanskih iger. Pionirji obeh odredov so 
se tokrat srečali že drugič; lani so bili 
Celjani v Lesičnem, letos pa so jim Lesi-
čenarii vrnili obisk. 

Kakor je bilo pred letom dni prijetno 
in zanimivo v Lesičnem, ko so Celjani 
spoznavali kmečko okolje in si ogledali 
napredne kmetije in zgodovinske zname
nitosti kraja, tako je bilo tudi letos po
sebno doživetje — to pot za pionirje iz 
Lesičnega, ki so spoznavali mestno okolje 
in si ogledali sodobno proizvodnjo v to
varni Aero. 

Sret^anje v okviru jugoslovanskih pio
nirskih iger imajo v prvi vrsti namen raz
vijati tovariške odnose med pionirji iz 
različnih krajev in spoznavati te kraje. 
Tako so se letos v Celju srečali mnogi 
znanci z lanske.ga srečanja, navezali pa 
so tudi precej novih poznanstev. • 

Pionirska odreda sta si tudi na tem 
srečanju izmenjala spominska darila. Obo
ji so prikazali pester in uspešen kulturni 
program, celjski pionirji pa so svojim 
vrstnikom iz Lesičnega predstavili delo 
svojega pionirskega odreda in življenje 
narodnega heroja Ivana Kovačiča-Efenke, 
IX) katerem nosi šola ime. 

Najbolj bučno je bilo prav gotovo na 
.športnih srečanjih. Celjani so se na vsak 
način hoteli oddolžniti za lanske poraze, 
in t o j im je v polni meri tudi uspelo. 

Igrali so košarko po skrajšanem časov
nem razporedu in Celjani so zmagali pri 
pioniriih s 25:15, pri pionirkah pa z 10:6. 
Vsi so Se obnašali zelo športno in si ob
ljubili, da se bodo prav gotovo še sre
čali. To pa ne velja samo za šport, ampak 
tudi za vsestranska srečanja pionirjev in 
njihovih mentorjev iz obeh šol. 

,K)2;E U P N I K 

RAZSTAVA V LASKI 
PIVOVARNI 

v počastitev delavskega praznika, 27. 
a]-)rila in letošnjih obletnic, je bila v HP 
Pivovarni Laško interna proslava. 

Osrednji govor je imel predsednik O))-
Cinskega sindikalnega sveta Iraško Marko 
Manfreda. Poudaril je pomen praznovanj 
letošnjih jubilejev v procesu razvijanja 
samoupravnega socialističnega sistema. 
Piav tako ni izostal govor o vlogi Zakona 
o združenem delu v vseh oblikah delo
vanja in prodora zakona kakor tudi na
dalje o gospodarjenju in vlogi slehernega 
.samoupravljalca v delovni organizaciji, 
krajevni skupnosti in širši družbeno poli
tični skupnosti. 

V kulturnem programu so nastopili 
pionirji in mladinci iz osnovne šole »An-, 
ton Aškerc« iz Rimskih Toplic ter godba 
! ia pihala iz Laškega. 

Predsednik pivovarne je spregovoril o 
kulturni dejavnosti in njenem razwju 
v del;>viii organizaciji, na koncu pa je še 
spregovoril o ustvarjalnem delu likovnika 
~ amaterja Staneta Petroviča-Cončija. ki 
je predstavil ob tem svoja dela članom 
kolektiva. PANIKA LAPORNIK. 

M A L A A N K E M 

URESNIČENE ŽEUE 
Dom družbenopolitočnai organizacij v Tepanju je 

l>il zgrajen lani, z;a ohčinski praznik konjiške občine. 
Zrasel je na nekdanjem prostoru starega gasilskega 
doma, vsa akcija pa jfe trajala dve leti. Sredstva zanj 
so prispevali vsi Kra.j;.'.ni, največ sredstev pa se je 
zbralo iz samoprispevka, interesnih skupnosti in de
lovnih organizacij v konjiški občini. Izredno visok de
lež pa so prispevali tudi posamezniki, ki so darovah 
les, največ pa je bilo dobre volje, ki se je izrazila v 
udarniškem delu. Kaj menijo o tej družbeni akciji in 
kaj jim dom pomeni, so ix)vedali Tepanjčani .sami. 

ANTON OFENTAV.^EK, 
predsednik krajevne skup
nosti v Tepanju in »gonilna 
sila« za gradnjo doma: 
»Naš dom je zrasel v enem 
letu, priprave pa so pote
kale dalj časa. Povsod, ka
mor smo se obrnili, smo 
naleteli na razumevanje, 
ljudje pa so prispevali več, 
kot smo sploh mislih. Na
brali smo 130 kubikov le
sa in prav iz vrh Pohorja 
smo ga dobili. Deset sta
rih milijonov so prispevali 
obrtniki konjiške oo{ me « 

ŠTEFAN KRAiSJC, z;ip 
slen v Konusu, doma ••. 
Tepanju: »Z domom 
nam je izjpolnila enkrat>i,t 
želja, ki smo jo gojili več 
let. Imamo piostor za se
stajanje, gasilci imajo svoj 
prostor, mladina pa tud: 
Enotno smo združeni v 
vsem, tod kreiramo krajev
no politiko, udeležujemo 
se gostovanj, saj skoraj m 
nedelje, da ne bi v doma] 
kaj bilo.« 

Š T E I K A FR131, vodja 
podružnice celodnerae šo
le v Tepanju: »Med Tepanj
čani ž i v i m in delam 22 let 
i n vedno je bilo tod raz
gibano društveno življen
je. Primanjkovalo pa nam 
je prostorov, .̂ato se nam 
je 2 gradnjo doma družbe
nopolitičnih organizacij iz
polnila naša srčna želja. 
Na dom smo ponosni vsi, 
otroci pa najboli. Zdaj je 
delo lažje, celo v K l j u č e n o 
je v našo celodnevno šo
lo. Pri tem nnsl m n;i k i! 
turno prosvetno delo.« 

JURIJ HOHLER, pred
sednik kulturno prosvetaie-
ga društva Tepanje: »Kar 
pomnim, delam na kultur
no prosvetnem področju. 
Začel sem z nastopi, na
daljujem kot vodja. V na
ši vasi je kultura že po 
»tradiciji.«, zato je bilo tu
di razumevanje za grad
njo doma, kjer so našli 
streho vsi, ki žele delati. 
Tu se shajamo, tu imajo 
gasilci svoje prostoi^e.« 

FRANC .STRA;šNIK. kmet 
iz Tepanj, ki je odstopil 
zemljišče za gradnjo do
ma brezplačno: »2e prej 
je stal na moji zemlji ga
silski dom, zdaj pa sem 
volil, da so postavili še 
dom družbenopolitičnih or
ganizacij. Lepo je z-daj v 
njem in vsi smo na dom 
ponosni. Predvsem pa vi
dim rad, da prihajajo v 
dom gostje, ki so zadovolj
ni in se radi vračajo na 
gostovanja. Radi imamo 
vse skupine, od pevcev do 
obč.inskih proslav.« 

Tepanjčani so lahko resnično ponosni na svoj dom, 
ki diha kulturno, ustvariteljsko. Tako so hoteli, zato 
se jim je želja tudi ui-esničila, hotenje pa je postala 
stvarnost, ki se je ne da ovrednotiti z nobenim de-
mrjem. 

ZDENKA STOPAR 



V I Š I N S K E K M E T I J E 

DO LETA 1980 VSE KMETIJE S CESTNO POVEZAVO 
Do leta 1980 v žalski obči
ni ne bo niti ene kmetije, 
ki ne bi bila povezana s ce
sto. 

V letošnjem letu poteka v 
žalski občini izredno po
membna akcija, ki je vredna 
vsega posnemanja. Gre niam-
reč za povezavo višinskih do
mačij oziroma kmetij z do
lino. Ta problem sicer že več 
let uspešno rešujejo in to z 
gradnjo tako imenovanih 
gozdnih poti, vendar pa je 
bila to predvsem stvar gozd-
neĝ a gospodarstva, nekaterih 
krajevnih skupnosti in posa
meznih domačij. Je pa v žal
ski občini še okrog 170 vi
šinskih kmetij, ki s komijni-
kacijami sploh niso poveza
ne. Prav zato so se odločili, 
da sprožijo širao družbeno 
akcijo glede zbiranja sred
stev. Zadlana nailoga izhaja 
tudi iz sklepofv in stališč o 

socialnem razlikovanju, ki so 
jih v občini sprejeli pred ne
kaj leti, pa tudi iz srednje
ročnega programa občine 
Žaleč do leta 1980. Akcijo so 
pravzaprav pričeli že Dani, 
letos pa gre le za njeno in
tenziviranje. Gre namreč za 
to, da bo potrebno v štirih 
letih zbrati 16 milijonov di
narjev. Glavni vini sredstev 
bodo enodnevni zaslužki vseh 
zaposlenih v občini, prispev
ki obrtnikov, upokojencev ter 
tudi tistih, ki so zaposleni 
izven žialske občine. Seveda 
pa ne gre pozabiti na pri
spevke gozdnega gospodar
stva, samoupravne komimal-
ne interesne! skupnosti ter 
krajevnih skupnosti in denar 
prizadetih domačij, ter gozd
nega gospodarstvu v občini. 
Vsa dela bodo potekala po 
posebnem programu, ki ga 
bo v začetku julija sprejela 

skupščina samoupravne ko-
'.nunalne interesne skupno
sti. Politično koordinacijo te 
akcije bo vodil poseben 17 
članski štab, ki ga je ime
novalo predsedstvo občinske 
konference Socialistične zve
ze na svoji zadnji seji. Tre
ba je zapisati to, dia delov
ni ljudje in občani podpirajo 
to solidarnostno akcijo, saj 
gre po eni strani za dolg do 
teh domačij, ki so bile opora 
narodnoosvobodilnemu boju 
in bodo opora tudi v pogo
jih splošnega ljudskegia od
pora. Navsezadnje pa ne 
smemo pozabiti tudi dejstva, 
da bfjdo te kmetije zanimi
ve tudi z vidika kmetijske 
proizvodnje, predvsem živi
noreje. 

Kakorkoli že. žialski primer 
je lahko za vzgled! 

JANEZ VEDENIK 

Na Ljubnem ob Savinji se je v zadnjem času mar
sikaj spremenilo, čuti se novo življenje, oolj živahno, 
spodbudno in povdziiio. Dokaz temu utripu je tudi 
vsebina krajevnega pr>iiznika, ki ga bodo počastili letos 
po nekaj letih pramcra. Zdaj bodo spomin na prvi 
napad borcev prve savmjske čete, v noči od 18. na 
19. maj 1942. leta na Ljubno ob Savinji, povezali z 
veliko delovno zma.go. Pravzaprav jih je več, saj so 
se lotili modernizacije krajevnih cest na več koncih 
in krajih svoje K r a j e v n e skupnosti. Tako so položili 
asfaltno prevleko ria okoli 25.000 kvadratnih metrov 
cest. Za vsa ta dela bodo odšteli blizu '.110 milijonov 
starih dinarjev, od tega so samo domačini s samo
prispevkom zbrali 155, delovne organizacije 80, kra
jevna skupnost v ojnarju pa 25 milijonov ."-tarih di
narjev. In če bi k tbmu dodali še prostovoljna dela, 
ki jih cenijo na oko'i 70 milijonov starih dinarjev, 
potem je slika o pripravljenosti ljudi v tej krajevni 
skupnosti, da z združenimi močmi, da s solidarno 
akcijo rešujejo svoje komunalne probleme, na dlani. 
In še nekaj. Vsa ta dela v Melisah, Okonini, Juvanju, 
na Ljubnem itd., so v^dih vaški odbori. Zato je mo
dernizacija cest po^/e-iala '̂•eliko število ljudi. Skoraj
da vse! 

S tem pa nalog seveda ni konec. Tudi potreb ne, 
še jih čaka nekaj kilometrov cest. Tudi določena dela 
na področju elektrifikacije, pa telefoni in še kaj. Tudi 
razširitev pokopališč na Ljubnem in v Radmirju, tudi 
gradnja družbenega doma v Vrbju in ne nazadnje 
dopolnitev stataita krajevne skupnosti in vse obvez
nosti v zvezi z družbeno samozaščito in splošnim ljud
skim odporom. 

Ljubenci oziroma prebivalci te krajevne skupnosti 
bodo torej svoj krajevni praznik počastili z velikimi 
delovnimi zmagami. Glavne prireditve bodo v sobo
to, 21. maja. Tako b vdo dopoldne odprli v zadružnem 
domu krajevno knjižnico, popoldne ob pol treh pa bo 
v večnamenskem prosvoru domače osno\ne šole naj
prej slavnostna seja Gla.nov vseh krajevnih družbeno
političnih organizacij, društev, krajevne skupnosti, de
legacij itd. Pol ure zatem bo telovadni nastop šolskih 
otrok, od 16. do 18. ure pa bodo izročili namenu vse 
modernizirane ces<-ne odseke. Tako bo zvečer ostalo 
še dovolj časa za covariško srečanje, ki ga bodo imeli 
v Vrbju. Pa tudi za kresove in ognjemet. Nedeljski 
spored pa bodo izpopolnili športniki, predvsem igralci 
odbojke. M. BOŽIČ 

SLIVNICA: 
D O ¥ O U J A J C 

V sklopu Kmetijskega kom
binata Šentjur, se v Gorici 
pri Slivnici uspešno razvija 
tudi .specializirana farma za 
proizvodnjo kcnzumnih jajc. 
Farma ima 60 000 kokoši in 
njena proizvodnja je 13,5 mi
lijonov jajc letno, ki najdejo 
tržišče predvsem v celjskem 
bazenu. Ker je povpraševanje 
po jajcih zelo veliko skozi vse 
leto, ima zato farma izredno 
pomembno nalogo. Kmečka 
jajca je namreč moč kupova
ti S a m o v določeni sezoni, 
medtem ko jc z družbeno pro
izvodnjo tržišče zagotovljeno 
skozi vse leto. Kajti na farmi 
proizvedejo od januarja do 
decembra približno enako šte
vilo jajc, in sicer znaša dnev
na proizvodnja 35 000 do 
40 000 jajc. 

Ob tem velja povedati, da 
je kokošja farma v Gorici pri 
Slivnici popolnoma avtomati
zirana in tipsko grajena. Far
mo in opremo je postavila 
italijanska fiima Faggo. Iz 
tako avtomatizirane proizvod
nje sledi, da je v obratu za
posleno sorazmerno malo lju
di, skupaj z vodjo farme le 
11. Ročnega dela skoraj ni, 
razen ko gre za pripravo jajc 
za tržišče. 

Z ozirom na idealno lokaci-
• jo obrata in tudi na vse večjo 
potrošnjo jajc, zajema sred
njeročni načrt širitev obrata. 
Tako naj bi že čez čas imela 
farma 100 000 kokoši nesnic. 
V tem letu namreč namera
vajo zgraditi še dva hleva za 
20 000 kokoši. Tako bi se pro-
izv^odnja jajc povečala za 5 
milijonov letno. 

M . P . 

S T R A N I C E 

ODLIČNA UDELEŽBA NA Z B O R U OBČANOV 
Na zboru občanov v kra

jevni skupnosti Stranice so v 
tem tednu evidentirali dele
gate, izbraine po novem sta

tutarnem predlogu. Volili so 
nov svet krajevne skupnosti, 
ki bo štel enajst članov. V 
krajevni skupnosti so si novo 

ustavno organiziranost zami
slili v okviru vaških odborov 
(Križevec, Stranice, Lipa, 
Zgornja vas, Zaburg, Bukov-
Ije — čretvež, Graben —Spo
dnje Stranice). Ti vaški od
bori tvorijo zbor delegatov 
krajevne skupnosti, ki ima 39 
delegatskih mest. 

Poleg nove krajevne orga
niziranosti so na zboru obča
nov v Stranicah razpravljali 
še o podaljšanem samopris
pevku, v zvezi z njim pa tudi 
o uresničitvi dosedanjega kra
jevnega samoprispevka. Bera 
petih let je v tej krajevni 
skupnosti obilna. Zgradili so 
osnovno šolo Veljko Vlahovič, 
dva transformatorja, asfalti
rali so krajevne in republiške 
ceste, ureje^.raii parkirišča in 
postajališča. 

V vse objekte je bilo v kra
jevni skupnosti v Stranicah 
vloženih 7,438.000 dinarjev, za 
m.anjša kom-unalna dela in 
vzdrževanje krajevnih cest, 
katerih dolžina znaša preko 
14 kilometrov pa je bilo vlo
ženih več kot 130.000 dinarjev. 

Na kratko še o letošnjem 
programu krajevne skupnosti, 
ki so ga predložili krajani 
Stranic in ga tudi predlagajo 
za vključite-/ v skupni občin
ski program, za katerega mi
slijo občani glasovati na je
senskem referendumu. V 
predlog so vključili: dokon
čno izgradnjo vodovoda, re
konstrukcijo celotne ceste v 
vasi Križevec, izgradnjo kul
turnega prostora, kjer bo tudi 
prostor za telesno vzgojo, iz
gradnjo transformatorja za 
vasi Zaburk in Lipa, rekon
strukcijo ceste od Starega 
mostu do Lindeka ter izde
lavo urbanističnega in zazi
dalnega načrta. 

Udeležba krajanov v KS 
Stranice, kjer so sprejemali 
krajevni program, za katere
ga bodo glasovali na jesen
skem referendumu, je bila 
velika, sai se je zbora obča
nov udeležilo preko sto kra
janom. 

ZDENKA STOP\R 

N A G O M I L S K E M 

ZDAJ REFERENDUM 
V P E T I H L E T I H B I Z B R A L I 1 6 M I L I J O N O V 

Danijel Brišnik Slavko Tlsel.i Anton Liv/nik 

V nedeljo bodo krajani Go-
milskega kot prvi v žalski ob
čini izvedli krajevni referen
dum, na katerega so se dobro 
pripravljali. V kolikor bo us
pel bodo na Gomilskem že 
prihodnje leto imeli nov več
namenski dom s prostori za 
družbenopolitične organizaci
je in društva, v njem pa bo 
predvidoma tudi nova samo
postrežna trgovina ter pošta. 
Sicer pa si preberimo, kaj So 
nam povedali nekateri kra
jani. 

DANIJEL BRIŠNIK, pred
sednik sveta Krajevne skup
nosti; »V kraju najbolj potre
bujemo večnamenski dom v 
katerem bomo lahko med 
drugim prirejali tudi razne 
kulturne prireditve. Nekdaj 
je bila prosvetna dejavnost na 
Gomilskem izredno dobro ra
zvita, prav zaradi tega, ker 
nimamo ustreznih prostorov 
pa je sčasoma zamrla. Sicer 

pa je na Gomilskem še cela 
vrsta drugih težav. Predvsem 
v zvezi s komunalo. Radi bi 
asfaltirali še nekaj cestnih 
odcepov, slej ko prej pa mo
ramo regulirati tudi Bolsko, 
ki ob vsakem večjem nalivu 
močno poplavlja. Upamo, da 
bomo vse to uredili do občin
skega praznika, ki ga praz-
njujemo na Gomilskem pri
hodnje leto. 

S krajevnim samoprispev
kom bomo predvidoma zbrali 
v petih letih 16 milijonov di
narjev, ki jih bomo namenih 
predvsem za gradnjo doma. 
Delavci bodo prispevali 2,5 
"/'o od neto dohodka, upoko
jenci, ki prejemajo več kot 
1500 dinarjev mesečno 1,5 tb, 
kmetje pa odvisno od katas-
trskeg.T dohodka.(( 

SLAVKO TISELJ, vodja de
legacije KS Gomilsko: »že v 
srednjeročnem programu ra
zvoja krajevne skupnosti je 
začrtan večnamen^^ki dom, ki 
pa bi ga težko zgradili brez 
referenduma. Intenzivnejše 
priprave za izvedbo referen
duma so se pričele že v za
četku letošnjega leta. Mislim, 
da nas krajani podpirajo pri 
tej akciji, nekaj pa je seveda 
tudi takih, ki niso preveč na
vdušeni. Sicer je pa povsod 
tako. LTpravičeno upam. da na
ša prizadevanja ne bodo za-
maai. 

TONČKA HAZLER, vodja 
podmžnične šole na Gomil
skem: »Mislim, da je želja 
nas vseh, da referendum 
uspe, uspel pa bo le, če se 
bomo zavedali, kaj bo dom 
pomenil za nas iz Gomilskega. 
Ne veste s kakšnimi težavami 
se borimo na šoli, ko mora
mo pripraviti kakšno prosla
vo, pa nimamo nikjer ustrez
nih prostorov za nastope. 
Vsakdo, ki je kdajkoli delal 
na prosvetno kulturnem po
dročju bo dobro vedel, kaj 
pomenijo prizade<vanja, če ni 
ustreznih prostorov. Upam, 
da bo referendum uspel, si
cer pa tudi iz pripovedovanja 
otrok v .šoli lahko slišim, da 
bodo starši glasovali ZA.« 

TONE L A Z N I K , član nred-
sedstva OO ZSSM: »Mladi re
ferendum v celoti podpiramo 
in mislim, da bo moral uspeti. 
Mi bomo gla.scr,-ali ZA. Tre
nutno namreč nimamo nikjer 
ustreznili prostorov, kjer bi 
razvili družabno dejavnost, 
sestanke pa prirejamo v sobi, 
ki jo delimo z drugimi druž
benopolitičnimi organizacija
mi in društvi v kraju. V do
mu bo predvidoma tudi 
manjša telcvadnica in ne bo 
nam treba pozimi hoditi na 
rekreacijo v Prebold. Mislim, 
da referendum mora uspeti!« 

Tekst: JANEZ V E D E N I K 
Poto: TONE TAVČAR 

Ekonomska komisija pri občinski konferenci ZK v 
Slovenskih Konjicah pripravlja oceno o tercialni dejavno
sti v konjiški občini, za katero je znano, da zaostaja za 
družbenim razvojem. Hkrati bodo konjiški komunisti oce
nili davčno politiko, ki ni v skladu s predvidevanji, ki so 
si jih zastavili na začetku leta. 

Z. S. 



POPRAVEK 
v prejšnji številki naše

ga tednika smo objavili 
vest, da bodo v Planinski 
vasi kmalu zaibrneli telefo
ni. Vendar pa se je v to 
vest vrinila neljuba pomo
ta, na katero nas je s pi 
smom ljubeznivo opozoril 
Jože Perčič iz Pianine. 

Navedli smo namreč, da 
so naročniki prispevali po 
800 starih tisočakov, Jože 
Perčič pa nas Je opozoril, 
da so vsi naročniki Šentvi
da, Planinske vasi, Podpe-
či pri Šentvidu in Dobro-
polja, plačevali po 1 stari 
milijon. Hvala za opozori
lo! 

MATEJA PODJED 

Proslavam dneva mladosti 
in drugih jubilejev se "pri-
Ijljučujejo tudi pionirji ga
silci iz obmejnih gasilskih 
tvez Hrvatske in Slovenije. 
Zbrali se bodo 29. maja 1977 
1 štorah na desetem jubilej-
jem srečanju. 

Prireditelja OGZ Šmarje pri 
lelšah in Celje imata že pol
ne roke dela. Veliko breme 
prevzemajo nase gasilci Žele-
tarne Štore, saj bodo morali 
prevzeti organizacijo tekmo
vanja in prehrano. 

Na srečanje so poslali pri-
avo pionirji iz občinskih ga-
lilskih zvez Krapine, Zaboka, 
ilanjca in Cakovca ter pio-
lirske desetine iz 11 sloven-
ikih zvez. Najštevilnejše bo 
sastopana občinska gasilska 
[veza Ptuj, odkoder so pri
javili na tekmovanje 13 mo
lkih in žensko desetino mlaj
ših pionirjev, 25 moških, 2 
ženski in mešano desetino 
starejših pionirjev. Skupno 
)ričakujejo udeležbo preko 
lOO pionirjev iz Ptuja. 

Občinska gasilska zveza Ce-
je bo Istočasno izvedla tudi 
svoje občinsko tekmovanje 
pionirjev, na katerem bo na-
itopilo okrog 200 pionirjev. 

F. M. 

O S N O V N A ŠOLA SLIVNICA 

B E S E D A J E T E K L A O P R E D S E D N I K U T I T U 

Pred dnevi smo se v sonč
nem dopoldnevu ustavili na 
osnovni šoli Pranja Vrunča v 
Gorici pri Slivnici. Z nekate
rimi učenci smo dobro uro 
kramljali o življenju in delu 
našega predsednilca, ki mu 
mladi v teh dneh posvečajo 
še posebno veliko pozornosti 
in misli. Ne samo na tej šoh. 

sirom po domovini so želje 
otrok in mladine enake: 

Matjaž Zendzianowsky, 5. 
razred: »Ne morem povedati, 
kako srečen sem, da bom 85. 
rojstni dan našega dragega 
Tita na dan mladosti prazno
val v Beogradu. Izbrali so 
me namreč, da pojdem kot 
predstavnik naše šole in šent

jurske občine v naše glavno 
mesto, kjer bom na stadionu 
JLA prisostvoval veliki mam-
festaciji mladih in podelitvi 
zvezne štafetne {>alice. l i ta 
imam zelo rad. Prinaša mir 
in srečno mladost. O n̂ jem 
sem že veliko prebral in sli
šal. Posebno rad prebiram 
zgodbe iz Titove mladosti, ki 
ni bila tako lepa kot je zdaj 
naša. Skupaj s predsednikom 
praznujemo mladi mesec mla
dosti. To je najlepši mesec 
v letu. Želim, da bi tovariš 
Tito ostal še dolgo zdrav med 
nami.« 

Irena Cmok, 8. razred: »Ti
to je nam mladim velik vzor. 
Za pravice delavskega razreda 
se je pričel boriti že v rani 
mladosti. Velik je njegov de
lež iz časov NOB, ko je s svo
jimi ukanami rešil na tisoče 
ljudi, ki so nam z njim na 
čelu priborili svobodo. Tito je 
oče neuvrščenosti in tudi lju
dje po svetu ga imajo radi. 
T;1o je velik človek — revo
lucionar, ki nam prinaša sreč
no in brezskrbno mladost in 
Imb nas mlade še posebno 
raxi. Zato pa je naša dolžnost, 
da. po svojih naboljših močeh 
koristimo domovini. In ne 
smemo pozabiti besed, ki jih 
je izrekel prav tovariš Tito: 
učiti se, učiti in aopet učiti 
se.« 

Peter Doberšek, 7. razred: 
»Tovariš Tito je revolucionar 
s številnimi priznanji. Veliko 
potuje po domovini in po 
svetu, samo zato, ker želi, da 
ba živeli v miru in prijatelj
stvu. Tita imam zelo rad. Že
lim si, da bi ga lahko kdaj 
videl. Doma in v šoli se veli
kokrat pogovarjamo o Titu in 
njegove besede velikokrat po 
sltišamo po televiaiji. Vedno 
znova rad prebiram Knjigo o 
Titu, kjer je opisano njegovo 
otroštvo in mladost. Že zelo 
mlad je postal član KP. Kri
vice ni prenesel, zato se je 
kasneje, ko se je že učil ?a 
ključavničarja v Sisku, mno
gokrat uprl svojemu mojstru, 
želim, da nas bi tovariš Tito 
še dolgo vodil p>o poti miru 
in neuvrščenosti. Tito, rad te 
imam!« MATEJA PODJED 

Š E N T J U R 

PRIPRAVUENi 
CIVILNA ZAŠČITA, GASILCI IN RK 

Enote civilne zaščite, gasil
cev in rdečega križa v občini 
Šentjur so pripravljene. Takš
no oceno bi lahko podali ob 
koncu preglednega tekmova
nja enot, ki je bilo v nedeljo 
v Dramljah. Sodelovalo je več 
kot 250 tekmovalcev, na pri
reditvenem prostoru pa se je 
zbralo kakšnih tisoč opazoval
cev. Pri tekmovanju enot ci
vilne zaščite je bila prva eki
pa Ponikve, ki je zbrala 732 
točk, druga ekipa Slivnice s 
720 točkami in tretja ekipa 
Šentjurja s 714 točkami. 

Ekipe prve pomoči so bile 
še številnejše, saj so nekatere 
krajevne skupnosti poslale 
kar po več skupin. Prvo mes
to je osvojila 3. ekipa krajev
ne skupnosti Planina, drugo 
mesto ekipa Kalobja in tretje 
mesto 2. ekipa krajevne skup
nosti Planina. Tudi ekipe rde

čega križa so pokazale veliko 
teoretičnega in praktičnega 
znanja, predvsem pa izkušenj, 
ki so si jih pridobile ob pri
pravah na te vaje. 

Največ pozornosti je seveda 
vzbudilo tekmovanje gasilcev. 
Prvo mesto med ženskimi 
enotami je osvojila ekipa 
Slivnice. V moški konkurenci 
je na 900 litrski brizgalni os
vojila prvo mesto prav tako 
ekipa Slivnice, na 600 litrski 
brizgalni pa ekipa Loke. 

Za dobro razpoloženje je 
poskrbela tudi godba na pi-
har.a iz Šentjurja. Ob zaključ
ku tekmovanja in podelitvi 
priznanj so si vsi še želeli 
takšnih akcij, saj lahko na ta 
način izmerijo svoje moči in 
preizkusijo svojo pripravlje
nost ob primeru naravnih in 
drugih nesreč. 

MOJCA BUČER 

»PABEREK« ZA PLAČILO 

iZSlUEVANJE 
N A M E S T O P R V O . M A J S K E R E P O R 
T A Ž E S O C I A L N I Z A P I S 

v zelenje ovitii dnevi 
pred prvomajskimi praz
niki so biili obetavni, ko 
smo stopali po sledeh pi
sma, ki je prišlo v našo 
redakcijo. V njem nas z 
inicialkami podpisani kra
jan iz Miklavžkega hriba 
v Celju vabi na obisk, kaj
ti v njegovi bližini živi že
nica — MARIJA AR-
TIČEK, ki je rojena isti 
dan in istega leta kot to
variš Tito. 

Zanimivo bo, smo dejali 
v redakciji in se odpravili 
na ogled. Našli smo res že-
ničko in tudi piše se MA
RIJA ARTIČEK, le da je 
tri leta mlajša od našega 
maršala, rojena pa je res 
(in tudd v to dvomimo) na 
25. maja. Ko smo z njo 
poklepetali je bila zelo pri
jetna le v spominih se je 
marsikdaj zgubila. 

Kljub temu smo njeno 
zgodbo povesali in iz nje 
izluščili koajaiisko mater, 
ki je rodila v Dobrini pri 
Žusmu osem otrok. Mož 
je bil rudar v Trbovljah 
in za osem lačnih ust je 
vedno zmanjkalo kruha. 
Marija je hodila v tavrh, 
da je nasitila nebogljene 
kljunčke, ko pa so odras
l i so se razbežali po srve-
tu. 

Doma, v potresnem pKxi-

ročju je njena zaplata ze
mlje, živi ena hčerka in 
njej je zapustila trsje ter 
se preselila k hčerki na Mi 
klavžki hrib. Tudi tu ras
te trsje in verjetno v ško
do družine, ki to trsje 
obdeluje. Letos ne bo vi
na, so dejali, zato je nji
hova skrb toliko večja. 

V razgovoru se nam je 
pridružila še hčerka Mari
ja, ki je vedela povedati. 

da je socialna podpora, ki 
jo dobiva mama v višini 
30.000 starih tisočakov pre
nizka, kljub temu, da so 
mama skromni. Rada bi, 
da bi se ji zvečala, sploh 
pa — ali bomo kaj pla
čali, če bomo o njej pi
sali. 

Slišala je, da iščejo ma-
tere ali žene ali može, ki 
so b i l i takrat rojeni kot 
tovariš Tito. 

Takoj smo vedeli, kje 
tiči zajec. Datum in sta
rost ženice Marije Artič-
kove so prikrojili, misleč, 
da bodo dobili zato plači
lo. In tako je prišlo v naše 
uredništvo pismo, ki ni bi
lo podpisano drugače kot 
le z inicialkami, iz pre
vidnosti, seveda. Kdo je 
avtor je pač vseeno, izsil
jevanje, ki je tičalo za
daj, pa ni uspelo. Zapis o 
stari in onemogli ženički iz 
Miklavžkega hriba, ki je 
potrebna boljše oskrbe pa 
je nastal kljub temu in z 
eno željo, da bi 30.000 sta
rih tisočakov porabila Ma
rija Artiček zase. 

ZDENKA STOPAR 

NAGRAJENI 
REŠEVALCI 

Za nagradno slikovno 
križanko, objavljeno 28. 
aprila, smo dobih 223 re
šitev. Žreb je razdelil na
grade takole: 

1. nagrada (300 din): 
MARTIN OZIS, 63225 Pla
nina pri Sevnici 

2. nagrada (200 din): 
ANA CEROVŠEK, 63310 Ža
lec, Blok upokojencev 

3. do 6. nagrado (po 100 
din) prejmejo: 
ZDENKA OBLAK, 63272 
Rimske Toplice, Gračnica 
št. 1 
PAVLA POŽ, 63327 Šmart
no ob Paki, (jorenje 20 
SREČKO LESJAK. 63270 
Laško, Rimska cesta 2 b 
JERICA PART, 63310 Ža
lec, Soseska Ložnica 81 

Rešitev nagradne slikovne 
križanke 

Vodoravno: blisk, Rogla, 
ideal, Celje, KS, ss, nn. J, 
uk, ata, jad, kraval, ato, 
manira, kes, Apendni, NK, 
KA, JG, loto, Aro, SAP, 
atlet, dvoboj, Avari. 

VRANSKO: 
DELA 

NAPREDUJEJO 
Pisali smo že, da so pričeli 

z gradnjo ceste Ropasija— 
Creta, ki bo povezala višinske 
kmetije na čreti z dolino ozi
roma Vranskim. Dela na ces
ti lepo napredujejo, precej pa 
pri gradnji pomagajo kmetje. 
Vsa dela pa je prevzelo Gozd
no gospodarstvo Celje, obrat 
Vransko. Omeniti '.'elja tudi 
izredno uspelo akcijo, ki so 
jo pred kratkim pripravili s 
pomočjo vranske krajevne 
skupnosti in Občinske konte-
rence Zveze socialistične mla
dine. Mladi so namreč čistili 
travnike in se zares izkazali, 
saj se jih je zbralo kar pre
cejšnje število 

FRANCI GOLAVŠEK 

Vzgojno varstveni 
zavod Šentjur 

sprejema vloge za 
vpis novincev v vrtec 
in jasli za šolsko leto 
1977—78, od 23. 5. do 
vključno 27. 5. 1977, 
od 7.—12. ure. 



OBRTNO GRADBENO PODJETJE 
Minilo je dvajset let, kar je bilo v Celju ustanovljeno obrtno grad
beno podjetje REMONT. Na podlagi odločbe občinskega ljudskega 
odbora Celje je bila namreč 30. aprila 1957. leta ustanovljena zidar
ska delavnica REMONT, katere prvi direktor je bil Bine! Franc in v 
kateri je poleg njega delalo še pet delavcev. 

Kot vsak začetek je bil 
tudi začetek Remonta 
težak. Zataknilo se je že 
pri prostorih, ko so mo
rali delavci sami preureja
ti nekdanji hlev v hiši na 
šlandrovem trgu v prosto
re prve pisarne in skla
dala. Nove prostore je 
podjetje dobilo šele leta 
1565 in sicer ob Cesti na 
Ostrožno. 

V letih, ki so sledila, 
je REMONT naredil velik 

korak naprej v svojem 
razvoju, ueiavoi v podjet
ju so vtono vedeli, kaj 
hoče j J doseč.L s svojim de
lom, zato uspeh nikoli ni 
izostal. Podjetje se je dob
ro tehnično opremilo, ure
dilo mizarsko delavnico in 
si v zadnjih letih nabavilo 
tudi strojna park. Tako 
opremljeno in z dobro ka
drovsko zasedbo je podjet
je kos vsem zahtevanim 
delom, ki sodijo v njego

vo dejavnost. Delavci o p 
ravljajo adaptacijska in 
vzsdrževalno-obrtna gradbe
na dela predvsem v mest
nem jedru Celja in lahko 
bi našteli zelo veliko tr
govskih in gostinskih loka
lov, katerih adaptaujo so 
opravili prav dela' ;i RE
MONTA. Med njimi naštej
mo le gostilno Ribič, pa 
lokal Pod oboki, Ljubljan
sko banko tn Narodni 
dom. 

V skladu z dobrimi de
lovnimi rezultati je tudi 
finančno stanje podjetja 
zadovoljivo. Vrednost ce
lotne proizvodnje je zna
šala lani 3,8 milijarde di
narjev, od tega pa se je 
steklo v sklade 328 mihjo-
nov dinarjev. Ob vsem tem 
velja še poudariti, da daje 
podjetje velik poudarek 
družbenemu standardu 
svojih delavcev. Delavci 
imajo vedno zagotovljen 
obrok hrane v bližini tre
nutnega delovišča. Stanova
njske probleme so doslej 
reševali predvsem z do
deljevanjem kreditov de
lavcem. Dejstvo je nam
reč, da so zaposleni de
lavci doma pretežno v kra
jih izven Celja in ker so 
večinoma dobri zidarji, si 
v kraju bivanja sami po
stavljajo ali obnavljajo 
stanovanjske hiše. Tako so 
v REMONTU šele lani ku
pili prva družbena stano
vanja. 

K o govorimo o obrtnem 
gradbenem podjetju RE
MONT moramo poudariti 
tudi velik posluh, ki ga 
ima podjetje za interese, 
ki so vezani na okolje, v 

katerem delavci živijo. Ta
ko se je REMONT že dol
go tega povezal s krajevno 
skupnostjo Strmec, ker v 
njem pač živi okrog dvaj
set njegovih delavcev. Po
djetje je prevzelo tudi pa-
tronat nad strmško šolo in 
ji finančno tudi večkrat 
priskoči na pomoč, otro
ci iz šole pa pripravljajo 
ob vsakem jubileju ustrez
ni kulturni program za de
lavce REMONTA. Tako je 
zadovoljstvo obojestran
sko. 

Vzporedno z gospodar
skim razvojem so v podjet
ju vseskozi poglabljah in 
utrjevali samoupravne od
nose delavcev. V začetku, 
dokler število zaposlenih 
še ni presegalo 30 delav
cev, so predstavljali samo-
ujpravne organe vsi delavci. 
Kasneje, ko je število za
poslenih naraslo, pa so v 
REMONTU izvolili še de
lavski svet, upravni odbor, 
komisijo za delovna raz
merja in dmge organe. Od 
vsega začetka je delovala 
v podjetju sindikalna or
ganizacija, medtem ko je 
bila osnovna organizacija 
Zveze komunistov ustano
vljena v REMONTU leta 
1975. 

Po sprejetju nove ustave 
se je podjetje na novo or
ganiziralo, vendar brez te
meljnih organizacij zdru
ženega dela. Z analizira
njem pogojev so namreč 
ugotovili, da zaenkrat ni
majo pogojev za ustano
vitev tozdov. število zapo-
slenili se giblje okrog 170, 
delavci pa delajo v manj
ših obratih, ki so zelo 
odvisni eden od drugega, 
Kljub temu, da nimajo toz
dov, pa so na vseh ravneh 
uskladili družbenoekonom
ske in samoupravne odno
se z novo ustavo. Delavci 
neposredno odločajo na 
zborih, kjer med drugim 
sprejemajo skupne raavoj-
ne programe, potrjujejo 
poročila o zaključnem ra-
oimu, sprejema jiO samo

upravne sporazume tn dru
ge važne dokumente. Ob 
vsem tem družbenopolitič
ne organizacije RE-
MONT-4. ocenjujejo, da so 
samoupravne razmere v 
podjetju ugodne in da so 
zato dani vsi pogoji za 
uresničitev določil zakona 
o združenem delu. Delavci 
se namreč zavedajo, da 
mora vsaka konkretna ak
cija izhajati iz spoštova
nja ustavnega položaja de-
lavc&v, iz neodtujljivih pra
vic delavcev razpolagati z 
dohodkom, iz vzajemne po
vezanosti in odgovornosti 
ter solidanosti vseh zapo
slenih. Nič čudnega ni za
torej, če so delavci RE
MONTA ponosni, ko se 
ozirajo na doslej preho
jeno pot, saj so tako na 
ekiOlPiOlliskeim. kot tuidd na 

samoupravnem področju 
dosegli v letih svojega ob
stoja izyemne rezultate. Se
veda pa velja poudariti, 
da je bilo doseganje tak
šnih rezultatov mogoče le 
ob sodelovanju vseh čla
nov kolektiva in z dobrim 
delom slehernega delavca. 

JUBILANTI 
Dvajset let je preteklo 

od ustanovitve Remonta 
in vendar je v podjetju za
poslenih še vseh pet de
lavcev, ki so skupaj s ta-
kratnim direktorjem Fran
cem Binclom pričeli delati 
v zidarski delavnici. Ti de
lavci so Albin Poteko, Ci
ril Krameršek, Ivan Žni-
dar, Dominik Ofentavšek 
in Vinko Kroflič. Tudi 
njim čestitke ob delovnem 
jubileju! 

37 Naročili so kavo v slovenskem jeziku, pa jim je niso 
hoteli prinesti. V odgovor so zapeli »Hej Slovane«. Ostali 
gostje so razburjeno vpili po policiji. Zgražali so se še 
posebej nad častnikom, ki je bil odlikovan, pa je vele-
izdajnik. 

Malgaj je udaril po mizi: 
»Kavo naj nam prinesejo! Nihče ne sme zapustiti 

kavarne, da bi klical policijo. Sami bomo delali red. 
Dajem vam pet minut časa. S fronte prihajamo, vaše tre
buhe smo tam branili, pa si še kave nismo prislužili? 
Idioti, troti, ki vas na naši zemlji žive slovenski žulji, 
slovenski kruh, mast in krompir!« 

In je na mizo položil revolver. 
Kavo so prinesli in Se kako kmalu zdaj! 
Gospoda se je skrivala v kote, nekatere dame so 

ikušale omedleti. Malgaj pa jim je zaklical ob Slovesu: 
»Prihodnjič se snidemo v Jugoslaviji, če vas prej vrag 

m vzame s seboj!« 
Tanek deS je rosil zunaj, pred kolodvorom se je svetil 

tlak v mokroti, okna mestnih hiš so se mrko temnila. 
Spet s kovčkom, nahrbtnikom in puško, s plaščem preko 
rame se je Tine pognal na stopnice vagona. Na pločniku 
je sedel na kovček, zastrmel se v temo nad svojo zemljo 
in si prižgal cigareto. 

XXX 

Lipnica je bila mestece s širokim trgom in nekaterimi 
uličicami, z zeleno okolico. Samo ime ji je še bilo slo
vensko, čeprav je komaj nekaj ur hoda pod njo tekla jezi
kovna meja. 

Tu je vladal stotnik Pistauer, krepak, prožen, s trdimi 
očmi in veliko spodnjo čeljustjo. Vladal je na promenadi 
nad srci mestnih dam, v stotniji nad vsemi fanti in možmi 
šestih narodnosti, nad ječami z zaprtimi potepuhi, dezer-
terji, cigani in ujetniki. 

Enoletniki so prebivali v obsežni dvorani med steni
cami in ušmi, kamor so meščani sicer hodili v gledališče. 
Zdaj jim tega ni bilo treba, saj so se že nekaj let lahko 
navduševali dovolj in neprestano ob slavnih vojnih dogod
kih. 

Stotnik je rad pred sebe posebej postavljal Slovence 
in Cehe ter sikal izza spodnje čeljusti. 

»Poznam vaše bedaste in predrzne veleizdajniške sanje 
o razdejanju monarhije. Ljudje ste iz polkov, ki so se 
upirali v Judenburgu, Murauu in Radgoni, iz polkov ubež
nikov in izdajic. Tudi vas bodo še glave bolele, ko 
propadete z vsemi vseslovenskimi načrti.« 

In je poveljeval: 
»Hockverrdterzug, nieder!« Dvajsetkrat. 
»Strafzug, beim Fuss! Schultert!« Petdesetkrat. 
»Bolscheioikendbande, Laufschritt!« 
Dečki so tekli v vsej težki bojni opremi, zasopli, gladni, 

trudni, z očmi, široko upi-timi v gaj, svobodni zeleni gaj 
v daljavi. In spet nazaj. 

Polde Veninšek se je zakotalil v obcestni jarek. 
»Bella gerant alii!« si je mislil in se režal. Da, Polde 

je bil s Tinetom zdaj na tej visoki šoli vojaških umet
nosti. Ovaden je bil, da se skriva doma, pa se je sam vr-
nit in se je tu jezil na ovaduha. Na sumu je imel Man-
freda, saj sta se bila videla tisti večer na Stanetovem 

pogrebu. Morda pa so bili vmes tudi prsti občinskega taj 
nika. 

Potem si je trn nogi naredil oteklino in je teden dn 
preležal na slamnjači, ko so drugi trpeli na vajah. Sice 
pa je rad kvartal, popival in se norčeval iz vsega, kar j\ 
bilo komu kdaj svetega in vzvišenega. , 

Trgovsko proizvajalno podjetje 
Kmetijski kombinat Šentjur pri Celju 
r a z p i s u j e 
na podlagi sklepa komisije za osnovna sred
stva z dne 12. 5. 1977 

JAVNO LICITACIJO 
za odkup stanovanjske hiše in zemljišča, ka
terega lastnik je TOZD Lastna kmetijska pro
izvodnja, ki je v sestavi K K Šentjur. 

POGOJI LICITACIJE: 
— izklicna cena stanovanjske hiše znaša 100.000 ND 
— izklicna cena zemljišča je po kv. metru 22,00 din 
za obe parceli, t. j . za parcelo št. 1044/1 — sadov
njak v izmeri 5536 kv. metrov in parcelo št. 1045 — 
vrt v izmeri 252 kv. metrov 
— 10 odst. varščina od izklicne cene, ki jo ponudnik 
vloži pred začetkom licitacije. 
Javna licitacija bo v petek, dne 27 . 5. 1977 ob 8. uri 
zjutraj, in sicer v kraju Hotunje 37 pri Ponikvi 
63232, t. j . tam, kjer je locirana stanovanjska hiša 
oz. zemljišče. 
Javne licitacije se lahko udeležijo fizične in pravne 
osebe. 
Stanovanjska hiša in zemljišče bo prodano najugo
dnejšemu ponudniku. 



STAROSTNE 
SPREMEMBE V KOZI 

starostne spremembe kože prizade
nejo vse plasti kože tako povrhnjico kot 
usnjico, podkožno maščobno tkivo, oži-
Ije in čJjičKi sistem. Kožni relief po
stane bolj grob, koža postane suha in 
se naguba. Pojavlja se pigmentacija, 
koža je stanjšana in žile so vidnejše. 
To so normalni pojavi in nihče jim 
ne more pobegniti. Seveda so od posa
meznika do posameznika različni in to 
je odvisno od konstitucionalnih faktor
jev, pa tudi od zunanjih vplivov v ča
su življenja, od bolezni in samega na
čina življenja. Celo pravijo da je koža 
človeka nekaicšna zrcalna slika življe
nja, kot ga je živel. 

Najizrazitejše so spremembe kože 
na obrazu in rokah, saj je tu koža vmj-
bolj izpostavljena zunanjim vplivom, in 
so odvisne tudi od poklica oziroma od 
tega v kakšnih pogojih je bil opravljan. 
Povrhnjica se prične tanjšati že po '•^0 
letu starosti, ker se zmanjša življenjska 
doba celic, ki jo sestavljajo. Spremem
be v usnjici pa so še bolj izrazite. Tudi 
ta se tanjša, razvijajo se spremembe 
veznega tkiva in sicer kolagena vlakna 
degenerirajo in njihova sposobnost 
nabrekanja se zmanjšuje. Elastična 
vlakna odebelijo in se tudi kemično 
spremenijo, kar vpliva na sposobnost 
vezanja vode in na presnovo. S starost
jo se kopičita v koži kalcij in magnezfj, 
koža je suha, ker se je zmanjšala spo
sobnost vezanja vode oroženelih plasti, 
pa tudi znojnice in lojnice so zmanj
šale svoje izločanje. 

Tudi podkožno maščobno tkivo se 
spreminja in njena vsebnost maščobe je 
hormonsko uravnavana. Najvišja je pri 
dojenčku in s staranjem s"e stalno zma
njšuje. Spremembe na ožilju in s sta
rostjo zmanjšana podkožna maščobna 
plast so vzrok za zvečano občutljivost 
na mraz. Zaradi zmanjšane prekrvavitve 
se slabše celijo poškodbe in rane pri 
starejših ljudeh. 

Kozmetika, pa tudi dermatologija 
priporočata nego in zaščito kože, pose
bej na izpostavljenih delih — na obra
zu in na rokah. 

Ker je naše okolje vse bolj ogrože
no zaradi onesnaženja, in ker živimo v 
atmosferi, ki ni dovolj vlažna (central
no ogrevanje prostorov), nenehna upo
raba detergentov v gospodinjstvu vse 
to zahteva stalno uporabo negovalnih 
in zaščitnih pripravkov ne šele ob sta
ranju, temveč že mnogo prej, ko še ko-
&a ni tako spremenjena. Ko govorimo o 
negi, govorimo dejansko o zaščiti, čišče
nju in negi povrhnjice in s tem prepre
čujemo oziroma zaviramo njeno dege-
neraciio zaradi škodljivih zunanjih 
vplivov. Težje pa je preprečevanje dege-
neracije globjih plasti kože ki se doga
jajo v starosti, v tem primeru pa gre 
za uporabo fiziološko aktivnih snoivi, 
ki jih lahko priporoča le strokovnjak 
kot je dermatolog oziroma kozmetolog. 

BORIS JAGODIC 

A L P I N I S T I Č N I K O T I Č E K 

ZBOR NAČELNIKOV AO 
45 ODSEKOV IN PREKO 1000 ALPINISTOV 

v pieteik, 13. maja je bili v pTostanib Planiiiniske zveze 
Slovenije zibor načelnikx>v 
AO Slovenije. Seclaj, ko so 
prispela na Zvezo zakasnela 
poroči'la vseh AO, je šele zna
no šte\'iik) alpinistov in pri
pravnikov, ki so aktivno ple
zali v Uanski sezoni, število 
odsekov se je dvignilo na 45, ] 
alpinistov pa je že več kot i 
1000, ka.r kaže, da se ta 
šport v Sloveniji močno raz
vija in organizdrajo tudi 
manj;ša in od gora oddifiljena 
društva svoj«) lastne alpiM-
stične sekcije aila odseke. 

Poročilo ha zboru je dala 
tudi komisija za alpinizem 
pni PZS. V njej deluje več 
sekcij in pododborov, med 
najp>amembnejšimd so: za 
opremo, vzgojo, smučlanje, 
vodništvo, kategorizacijo in 
selekcijo za odprave v tuja 
gorstva. Delo komisije in j 
podkomisij je bilo v zadnji j 
mandatni dobi izredno razgi- j 
bano, 0'benem pa težavno, j 
ker je deio v glavnem slo
nelo na pridnih posamezni- ! 
kih, saj je več kot polovica 
članov odšla k vojakom ali 
pa so bida aadolženi pri raz- , 

njh odprsivah. Zboru je priso
stvoval tudi predsednik PZS 
dr. Miha Potočnik in nanizal 
v diskusija probleme, s kate
rimi se srečuje tako osrednja 
organizacija kot komisija. V 
prvi vrsti gre za neurejene 
odnoise s telesnokul turni mi 
skupnostmi, pri čemer pa je 
prav pri vrhunskem športu 
nemalo krivla komisija sama 
zaradi neažurnih in prered-
kih stikov na relaciji alpini
zem — TKS. Doktor Potočnik 
je izrazil zaupanje v bodoče 
dello komisije in s prepriča
njem potolažil nkčetlnike, da 
bodo v najkrajšem času vr
hunski alpinisti in odprave v 
prioritetni športni skupini. 
Čeprav smo vlak ziamudili, 
bo komisija za alpinizem še 
zk leitios posredovala republi
škemu TKS seznam vrhim-
skih alpinistov, ki bi naj bi
li reglst iniTani kot vrhunsikd 
športniki. Stekla je tudi de
bata o vodništvu in ialetih, o 
moralni in mateTialni odgo
vornosti in tudi o varnosti 
na tečajih in taborih. Izdela
ti bo treba doiSiledne pravuilinl-
ke o iK>teku plezalnih šol in 
organiziranju plezaiMi tatoO;̂  

rov doma in nia tpujem. Poka
zalo se je, da jd tudi tabor v 
Paklenici za prvomajske 
praznike slabo organiziran in 
postajajo stene Paklenice in 
smer v njej že pretesne za 
veliko števdlo udeležencev. 
Treba bo število omejiti in 
najti za začetek letne sezone 
plezalna področja še po dru-
giili nižjih gorstvih. 

Načelniki AO ,so predlagali 
člane za novo komisijo za al
pinizem, ki bo sestavljena iz 
alpinistov skoraj vseh odse
kov. Ob današnjem kvalitet
nem in vedno številnejšem 
članstvu bo deda za vse do
volj; treba bo samo volje in 
dobrega programa. 

V soboto dn nedeljo je na
veza Zupan Jože in Horvat 
Franc preplezala v Kleku 
žoharjev steber, Vreskovo 
pločico in Plafonjerko, vse 
smeri V. do V I . stopnje. Nad 
Ofcrešljem so pHezali Celjani 
v južna steni Mrztte gore 
Mjuib snežnemu meitežu. 

CIC 

PRIPOROČA Ne pozabite tokrat obiskati Veleblagovnice T in takoj v pritličju oddelka steklo-porcelan. Na voljo so vam čudovite kolekcije, najnovejši izdelki priznane Steklarne iz Rogaške Slatine. Servisi za različne priložnosti v čudovitih barvah in oblikah z lesenimi podstavki. Obiščite nas in izberite. Imate možnost, da prinesete v vaš dom najsodobnejše dosežke pri oblikovanju našega neposrednega okolja. Vaš okus bo to potrdil. i 

AERO, KEMIČNA, GRAFIČNA IN 
PAPIRNA INDUSTRIJA CELJE 

Odbor za kadre DS SS 

o b j a v l j a 
naslednje prosto delorao mesto za določen čas — predvidoma od 15. 
junija do 15. septembra 1977, na Velem Lošinju v počitniškem domu 
podjetja: 

— KUHARICA 
POGOJI: K V kuharica z najmanj 3-letno ustrezno delovno prakso. 

Počitniški dom ima kapaciteto 55 ležišč. Nudimo ugodne delovne pogoje in 
zadovoljiv osebni dohodek. Zainteresirani smo za sodelovanje tudi v prihodnjih 
sezonah. 

Kandidati naj pošljejo ponudbe kadrovsko socialni službi Aera Celje, Cuprij-
ska 10, v 8 dneh po objavi. 

O izbiri bodo kandidati obveščeni najkasneje v petnajstih dneh po sprejemu 
sklepa o izbiri. 

S t a š a G o r e n š e k 

POLETNE PLETENINE 

Tudi poletje prinaša s sabo pletenine, pa naj se še tako čudno 
sliši. Seveda pa so to pletenine, primerne za ta letni čas. To pomeni, 
da so tanke, lahke in zračne. Prav zato jih je moda za letošnje 
poletje spletla iz tankih bombažnih niti, imenovanih tudi garn, včasih 
pa tudi iz grobih svilenih niti. Največkrat so narejene v naravni barvi 
bombaža, torej od bele do peščeno bele, vendar skoraj vedno z živo-
barvnimi detajli oz. kombinacijo. To pa so rumena, živordeča, turki
zna, roza ali vijoličasta. Pojavijo se kot različno široke črte. Včasih 
pa je v svetlo pletivo vpletena tudi zlata nit. 

Pletena oblačila so narejena v zelo mrežastem vzorcu in zelo 
ohlapna so. Najaktualnejše so tunike, ki so v pasu ali v bokih stisnjene, 
lepe so tudi cele obleke ali različni bluzoni. če pa želite oblačilo s 
pletenim dodatkom le poživiti, se lahko odločite za dolg mrežast šal. 
ruto ali pokrivalo. 



A E R O K L U B C E L J E 

ZANIMANJE MLADIH 
21. MAJA DAN LETALCEV — POUDAREK MNOŽIČNOSTI 

Celjski Aero klub, kd ima 
svoje lepo urejene prostore 
v naposrodni bližini Celja v 
Levcu, se že vrsto let zlasti 
po tekmovalni strani nekate
rih svojih sekcij uvršča med 
najboljše tako v Sloveniji, 
kot Jugoslaviji. Zlasti uspešni 
so modelarji in jadralci, sko
raj nič ali pa zelo malo pa 
zaostajajo motorni piloti. Vse 
bolj se uveljavlja tudi padal
ska sekcija. 

V redakciji se je oglasil 
upravnik celjskega letališča 
Peter Karner in nam posre
doval nekatere novice tega 
prizadevnega celjskega šport
nega kolektiva: 

»Trenutno imamo okoli 120 
članov, med sekcijami pa je 
najštevilnejša jadralna z oko
li sedemdesetima člani. Pred 
dnevi smo zelo uspešno na
stopili na republiškem prven
stvu v Lescah pri Bledu, zdaj 

pa se že pripravljamo za dr
žavno prvenstvo, ki bo pri
hodnji mesec v Zrenj aninu. 
Zagotovo bo\io nastopili tri
je naši člani — Pešec, Sta-
rovič in Pepento, verjetno pa 
bomo poslali še dva. Franc 
Poperko bo julija odpotoval 
z državno reprezentanco na 
priprave v Francijo, kjer bo 
prihodnje leto svotovno pr
venstvo. Na letošnji balkani-
adi v Bolgariji bodo nasto
pili iz Celja Klinar, Peperko 
in Rojnik v motornem in ak
robatskem letenju pa jaz.« 

In kaj pripravljate za Dan 
letalcev, ki ga boste prazno
vali v soboto, 21. maja? 

»že jutri pripravlja za naše 
člane sprejem predsednik ob
činske skupščine Jože Ma-
rolt. V soboto bomo sodelo
vali z vsemi sekcijami v pa
radi F>o celjskih mestnih uli-
cah, zvečer pa bomo imeli 

piknik na letališču. Ob ob
činskem prazniku bo v Celju 
ponovno republiško prven
stvo v p>adalstvu, kjer bo 
med člani nastopil Boris Bla-
žič, med mladinci p>a tjrije na
ši člani.« 

§e kakšna novica? 
»Potrebujemo nor/a letala, 

denarja pa ni. Imamo razne 
tečaje, kjer jo občutna pri
sotnost mladih, med kateri
mi je veliko zanimanje za na
še delo. Na zadnjem obč
nem zboru smo obnovili vse 
komisije, pritegniU nove čla
ne, tako da bo naše delo v 
prihodnje še boljše. Imamo 
tudi novega predsednika. To 
je zdaj Viki Kranjc« 

Pa uspešne polete vam želi
mo, celjski jadralci in vsi 
ostali, ki ste si za svojo de
javnost izbrali letenje med 
zemljo in nebom! 

TONE VRABL 

Miloš Pešec je osvojil dru^o mesto na republiškem prven
stvu, zdaj se pripravlja za nastop na državnem prvenstvu 
v Zrenjaninu. 

ZMAGA 
VOJNIKA 

Na pionirski atletski olim
piadi je nastopilo nad 300 pi
onirjev in pionirk iz vseh 
celjskih osnovnih šol. Ob vzor. 
ni organizaciji z lepo uvodiio 
manifestacijo, potekom ceU)t-
nega tekmovanja in športno 
delitvijo kolajn, je biia pri
reditev na visoki ravni in bo 
gledalcem in nastopajočim os
tala v lepem spominu. Naj
več odličij so tokrat pobrali 
pionirji in pionirke iz Vojni-
ka, ki so presenetili tudi z 
ekipno zmago. Podrobni re-
zultati so bili objavljeni že v 
dnevnem tisku. Omeniti velja 
še vrstni red posameznih 
ekip v obeh konkurencah: pi
onirji — Vojnik, Ivan Kova-
čič-Efenko, I . OŠ, Polule, Hu-
din j a, I . c. č., OŠ SI. Šlander, 
Štore, Dobrna in Frankolovo; 
pionirke — Vojnik, Ivan Ko-
vačič-Efenko, Hudinja, I . Oš, 
Dobrna, Oš SI. šlander, Polu-
le, I . C. č., štore in Franko 
lovo. K. J. 

K A R A T E K L U B V L A Š K E M 

22. MAJA BO REPUBLIŠKO TEKMOVANJE 
Vsi vemo, da šport v laški 

občini ni kaj prida razvit, še 
posebej če to gledamo sko
zi prizmo kvahitete in razšir
jenosti posiomezruh panog ta
ko v celjski regiji kot v re
publiki. Marsikaj pri njih na 
tem področju šepa in to tako 
od kadrov, ustreznih objek
tov do finančnih sredstev. 
Res je, da se je v zadnjih 
letih marsikaj spre-Tienilo in 
to zlasti na področju osnov
nošolske telesne vzgoje. To 
je dober dokaz, da je med 
mlkidimi veliko nadarjenih za 
različne športne panoge, ven
dar se delo z njimi na dolo
čeni stopnji ustavi. To je se
veda škoda, saj tako propa
de marsikateri naravni šport
ni talent. 

Med ptooge, ki se v zad
njem času vse bolj uveljavlja
jo v laški občini^ lahko brez 
dvoma štejemo karate sekcijo 
Laško—Rimske Toplice, ki 
deluje ah bolje vedri v okri
lju TVD Partizan. Vedri smo 
napisali zato, ker od njeg'« 
dobijo bolj malo aU skoraj 
nič pomoči, ampak .so v glav
nem odvisni od .svoje priza

devnosti, dela in zagnanosti. 
V laški občini so kaiiate sek
cijo ustanovih že leta 1971 in 
to v Rimskih Toplicah. Usta
novitelja sta bila Anton 
Aškerc in Marjan Biderman. 
Pote^m se je sekcija razširi, 
la še nia Laško in zdaj po
kriva oba kraja, V sekciji je 
trenutno 20 članov, 15 mla
dincev in okoli 50 pionirjevr 
Trenirajo praktično vsak 
dan, pionirske treninge pa vo
dita Vili Kragolnik in Stan
ko Rabuza. Pionirsko šolo 
imajo že dve leti in je skozi 
njo šlo okoli 300 otrok, ki so 
pokazali veliko zanimanje za 
to obliko borilnega športa. 
Vsi v sekciji delajo popolno
ma brezplačno, edino povra
čilo in zadovoljstvo so jim 
uspehi, ki jih dosegajo tudi 
že v repubhškem merilu. Ta
ko je njihovia občins.ka selek. 
cija dosegla v močni konku
renci na tekmovanju v Trbov
ljah drugo mesto v repubh-
ki, prav tako pa sta drugo 
mesto v Sloveniji osvojila tu
di dva mladinca ~ Vladimir 
Jovan in Vl^do Kvas. Imeh 
pa so nelkaj lepih usp>ehov 

tudi na raznih drugih klub
skih tekmovanjih v Sloveni
ji. Vse to so dokazi, da res
no delajo in da ,se že po ne. 
kaj letih uvrščajo v tej pa
nogi med boljše v Sloveniji 
ter seveda s tem tudi med 
najboljše športnike v Daški 
občini. Prav zaradi tega bi 
bilo prav, da bi odgovorni 
spremeniU nekako mačehov
ski odnos do njih in jim pri 
nadaljnjem kvalitetnem raz
voju pomagali. Siftj to bo nâ  
vsezadnje tudi v korist celot
nega laškega športa. , . 

V nedeljo bodo člani sek 
cije pripravili v telovadnici 
laške osnovne šole republiški 
turnir v absolutni kategoriji, 
kjer bo nastopilo okoli 15 slo
venskih klubov s preko f>0 
tekmovalci. To tekmovanje 
služi kot izbor za .sestavo re
publiške reprezentance in se 
ga bodo zaradi tega udeleži
li resnično vsi na.jboljši. Tek-
movanje je v počastitev 7.50 
letnice mesta Laškega, za
čelo pa se bo ob 13. uri 

TONE VRABL 

Člani karate sekcije pri TVD Partizan Laško — Rimske Toplice. V prvi vrsti od desne 
proti levi: .4lškerc, Biderman, Rabuza, Siljan, v drugi vrsti od desne proti levi: Vinter, 
Zorko, Plavčak, Detiček, Flajšman in Belak ter v zadnji vrsti od desne proti levi: Š.V€lc, 
Fodpečan, Kvas, Knez, Zuipanc in Jovan. 

3 0 . Š P O R T N O P R V E N S T V O J L A 

OD UREDITVE IGRIŠČ DO TEKMOVANJ 
Koncem junija se bo začelo v Ma

riboru 30. prvenstvo športnikov JLA. 
Gre za veliko športno in ljudsko ma
nifestacijo, ki v vseh svojih mogočnih 
oblikah izpoveduje samo nekaj — biti 
pripravl,jen za varovanje pridobljene
ga, braniti sedanje in skrbeti za pri
hodnje. Vse to pa je povezano tudi s 
športom in rekreacijo, kar se odraža 
na vojakovi boljši telesni pripravlje
nosti in lažjem nastopu v primeru hu
dega. 

Tudi v obeh celjskih vojašnicah že 
dalj časa potekajo temeljite priprave 
za mariborsko srečanje. Gre za to, da 
vsi izpeljemo tisto, kar želimo. Želimo 
pa najboljše. V vojašnici »Slavko Šlan
der« in »Jože Menih-Rajko« so že iz
peljali tekmovanja v osnovnih enotah, 
zdaj pa potekajo tekmovanja med 
najboljšimi ekipami obeh vojašnic. S 
temi tekmovanji bodo zaključili kon
cem maja in reprezentanca obeh vo
jašnic Celja bo nastopila na prven
stvu ljubljanske vojne oblasti v Ljub
ljani. Tam bodo potem sestavili eki
po, ki bo to vojno oblast zastopala 
na vsearmijskem prvenstvu v Maribo
ru. Upamo, da bo v tej ekipi tudi več 
vojakov Celjanov. 

Pripadniki JLA Iz Celja pa se ne 
pripravljajo samo na tekmovanje, am

pak že nekaj mesecev tudi pridno de
lajo pri obnovitvi športnih objektov 
v Mariboru. S tehničnimi pripomočki 
so v glavnem opravili vsa zemeljska 
dela, tako da ni večjih težav za final
na dela, s katerimi so že začeli. 

Komandant vojašnice »Slavko šlan
der« SVETOZAR VULIKIČ je pred 
pomembnim športnim srečanjem vo
jakov naše vojske povedal: 

»To je za nas vse velik dogodek, 
To naj bo dokaz naše fizične priprav
ljenosti, moralne m«či in enotnosti. 
To ni tekmovanje samo vrhunskih 
športnikov, ki služijo vojaški rok, am
pak vseh pripadnikov naše vojske, 
Mnogi dobri športniki so zrastli pi-av 
v naših vrstah In kasneje to delo ter 
spoznanja prenašajo na mlajše rodove 
v svojih krajih, kamor se vrnejo. To
rej gre za srečanje, ki pomeni za nas 
vse izredno veliko. Niso pomembni to
liko tekmovalni rezultati, kot dokaz 
naše splošne pripravljenosti. Telesna 
pa je med osnovnimi za izvrševanje 
ostalih.« 

RADOJLE PAVLOVIČ direktno skr 
bi v Celju za to: »Lahko rečem, da 
smo že veliko naredili in bomo še več. 
Globoko se zavedamo, da delamo vse 
to v interesu nas vseh.« 

TONE VRABL 

R O K O M E T 

M I H A IN VLADO REPREZENTANTA 
Rokometaši Celja nadalju

jejo z uspehi v prvi ligi, saj 
so v Crvenki na težkem go
stovanju proti tretjeuvrščeni 
ekipi prvenstva iztržili točko. 
Rezultat 29:29! Rezultat pa bi 
bil za Celjane lahko še ugod
nejši, saj so sedem sekund 
pred koncem tekme vodili pa 
sta sodnika dosodila za do
mačine kazenski strel, ki so 
ga tudi izkoristili. Vso tekmo 
so bili Celjani boljši, zlasti pa 
se je izkazal še Vukoje, ki je 
dosegel kar 16 golov! Zdaj so 
Celjani sedmi, včeraj so igrali 
doma s Crveno Zvezdo, v zad
njem kolu pa gostujejo v Pan-
čevu proti Dinamu. 

Odmor, ki ga vsi igralci 
težko pričakujejo, pa ne sme 
izzveneti v resničnem odmo
ru, ampak v idejnih pripra
vah za prihodnjo sezono. Za
vedati se moramo, da prvo le
to le ni težko ostati med naj
boljšimi, težje je v prihodnje. 
Osnovni kader pri Celju je, 
morda bo potrebno še nekaj 
»cukrčkov« in vse bo tako do
bro, kot letos. 

V republiški rokometni ligi 
je Šoštanj doma remizirai z 
vodečim Jadranom, Minei*va 
pa je izgubila v Ormožu. Žal 
je pri slednjem srečanju tudi 
prišlo do pretepa. V ženski 
rokometni ligi je Šmartno 
zmagalo, Velenjčanke pa iz
gubile. V nedeljo bodo oddi-
grale zadnje kolo, derbi pa 
bo v šmartneni med novim 
republiškim prvakom Krko iz 
Novega mesta in domačinka
mi, ki so na lestvici 2. Uspeh 
šmartčank nad Krko bi bil 
vsaj delni obliž za vse, kar 
so letos kljub dobrim igr.am 
in lepi uvrstitvi izgubile. 

Zvezni kapetan Ivan Snoj 
(doma iz Levca pri Celju) je 
določil reprezentante za na
stop na največjem rokomet
nem turnirju pri nas, ki bo 
od 1. do 6. junija v Bjelo-
varju. V A reprezentanci bo 
nastopil Vlado Bojovič, v B 
pa Miha Bojovič, ki si je ta
ko končno priboril zasluže
no mesto med najboljšimi. 

TONE VRABL 

2676 OBČANOV 
JE KOLESARILO 

Trim akcija »Vsi na kolo 
za zdravo telo« je v nedeljo 
polenoma uspela, Na okrog 
25 kilometrov dolgi progi je 
kolesarilo 2676 občanov Celja. 
Kljub slabšemu vremenu so 
že v zgodnjih jutranjih urah 
štartali prvi. Od nastopajočih 
je bilo iz OZD 643 moških in 
263 žensk. Učencev in dijakov 
osnovnih in srednjih šol pa 
je bilo kar 1770. Zabeležili pa 
so tudi 126 tričlanskih ali 
štiričlanskih družin. Med 
udeleženci je bilo tudi več 
občanov starejših od 60 in 
celo sedemdeset let. 

m KRATKO 
Tri tekmovalke celjskega 

judo kluba I V O R E Y A so na 
republiškem prvenstvu, ki je 
bilo v Murski Soboti doseg
le lep uspeh. Danica Drugo-
vič je osvojila naslov prva
kinje v kategoriji do 56 ki
logramov, Nevenka Jurak In 
Jana Mulej pa sta osvojili 
srebrno in bronasto kolajno 
v kategoriji do 52 kilogra
mov. IVUadi pionir Štefan Cuk 
pa je na državnem prvenstvu 
v Lendavi osvojil naslov dr
žavnega prvaka, čestitamo! 

K e g l j a v k e Cel ja so l e us
pele. V N o v e m mes tu so na 
državnem prvens tvu osvo j i l e 
tretje mes to in se b o d o sku
paj s t remi m o š t v i b o r i l e za 
dokončni nas lov p rvaka . N a j -
bolJSa posameznica prvens tva 
je b i la E v a L u d v i g , k i je v 
dveh nastopih pod r l a 842 
keg l j ev . 

Danica Urankar-Plajhncr se 
jc uspešno vrnila na atlet
sko stezo. N a kvalifikacijah 
za atletski pokal v Celju je 
v teku na 400 metrov osvoji
la drugo mesto z rezultatom 
58,3, na teku na 800 m pa 
je bi la tretja s časom 2:16,0. 
Po enoletnem odmoru j o se
daj vadi njen soprog. 

Znana mariilx>r.ska tekmoval 
ka, skakalka v v i š ino Stanka 
L o v š e letos nastopa za ce l j 
ski K l a d i v a r . V2Xok j e v t em, 
da se bo v isoka Stanka v na
slednjih dneh poroč i l a z at
l e t o m Dušanom Preže l j e m in 
bosta tako oba nastopala za 
cel jski K l a d i v a r . N a p r v e m 
nastopu za nov i k lub j e pre
skočila 178 c m . 

N a medobčinskem šahov
skem prvenstvu osnovnih šol 
so največ uspeha imeli pred
stavniki osnovnih šol v ka
terih redno gojijo to igro v 
krožkih. Tako je pri starejših 
pionirkah zmagala ekipa Griž , 
pri mlajših pionirkah Velenje, 
pri starejših pionirjih osnov

na šola Prve celjske čete in 
pri mlajših pionirjih Gornj i 
grad. N a republiškem prven
stvu v Vrhniki pa so se naj
bolje uvrstili pionirji I. celj
ske šole, ki so bili tretji. 

Včera j so j e p r i če lo v Ce
lju m e d o b č i n s k o č lansko pr
venstvo posamezn ikov v šahu. 
Sode lu je jo najbol jš i predstav
niki vseh obč in . Z m a g o v a l e c 
si bo p r ibor i l p r a v i c o sode
lovanja na repub l i škem pr
venstvu v šahu, ki b o mese
ca avgusta v Laškem, O d Ce
l j anov i m a j o d i r ek tno pravi
co sode lovan ja na prvens tvu 
S l o v e n i j e mojs t r sk i kandida
ti Pešec, B e r v a r in Cegler, 
iz Žalca pa B r i n o v e c . 





Za oglase, objavljene pod 
oznako, ne pozabite napisati 
pismeno ponudbo! V pisem
skem ovitku, na katerega na
pišete oznako oglasa, jo pri
nesite v naš oglasni oddelek! 
Naslovov za te oglase nima
mo! 

O D U C N O oliranjcn fiat 124 pro
d a m . Ponudbe na upravo lista 
pod oznako » U g o d n o « . 

S E N I K — kozolec — šestokenski 
in slamoreznico prodam. Štefan 
Frece, Liboje 70, Petrovče. 

2 A G O venecianko — 3 liste, fran-
cis turb in« p r o d a m . Franc 
: 'naher , Hrušovec 16, Šentjur. 

P O H I Š T V O -za dnevno sobo pro
d a m , štiherl, Celje, Čopova 7, 
telefon 32-768. 

Š K O D O , novejšo ugodno prodam, 
l-očevar, Teharska cesta 86. 

E I . E K T R I C > a aparat za risanje 
na les in kovino, je tudi polni
lec aku. baterij 6 V , 12 V , 24 V 
do 10 A ter stereo gramofon z 

vgrajeiuin U K V »pre jenuukom. j 
l>ušan Rozman, Goriška 1 — 14 
I . Celje. 

H A R M O N I K O od 3 — 4 leta s U -
ro , prostotonsko prodam. C êina 
5.000 N U in o.sebni avto N S t 
1200, 1. 72, rt^gLstrlran, v zelo 
dobrem stanju. Ogled: petek, so
bota in nedelja doi)oldne. Ivan 
Pušiiik, I lrušovje 15, Planina. 

P R O D A M ali zamenjam za potro
šniški kredit fiat 7.50 in dyane 
6, oboje regLstrirano do maja 
1078 in koso za traktor F E 35. 
Drago Pfcifer, Podvin 5. 

K O S I L N I C O za hribovit teren pro
dam. Vizjak. Zadrže 13 — 63240 
Šmarje pri JelšaJi. 

VR.STNI rod za zastavo 101 L 
prodam. Rok dobave ob koncu 
meseca. Informacije po telefonu 
730-018. 

G A R A Ž O na Otoku prodam za 3,5 
M . Ponudbe po tel. 22-727. 

V E Č J E posestvo na izredno lepi 
legi v bližini Celja prodam. Po
nudite pod »Posestvo«. 

N O V motor A P N — 4 K M pro
dam ugodno za 7.000 din. Možno 
plačilo na dva obroka. Ogled 
mogoč vsako popoldne. Ratej , 
Trubarjeva 52. 

50 A'rtOV travnika v Zadobrovi 
in 14 arov njive v Škofji vasi, 
pr imemo za gradnjo prodam. 
Srečko Lipnik, Škofja vas 29. 

.ŠKODO Š 100, odlično ohranjeno, 
garažirano ugodno prodam. Ce
lje, tel. 25-379. 

A K V A R I J z r ibami (zlate ribe) 
ter hladilnik E K A prodam. Gra-
bar, Jamova 25. 

K A V Č , omaro vitrino, ohranjeno 
kot novo prodajM. Cena 2.500 
din. Vprašati po telefonu 22-779. 

\ m 6 break 1969, dobro vzdrže
van ugodno prodam. Kličite po 
telefonu 24-314 o d 18. do 20. 
ure. 

O S E B N I avto N S l ) 1300 C , re
gistracija do februarja 1978 pro
d a m , lahko tudi na Ček. Fonzi 
Drobne, Planina pri Sevtiici, 
Podvine 34. 

Š K O D O 1000 M B , letnik 1967, 
97.000 km, dobro ohranjeno pro
d a m za 12.500 din. Jože Verdel , 
Pristava 27, pošta Dobrna. 

M O T O R N O kolo znamke B M W v 
voznem stanju poceni prodam. 
Ivan Deželak, Rakovlje 33, Bra-

itlovče. 
P R E P R O ( X ) . skoraj novo. 2,50 \ 

3,50 ugodno prodam. Celje, Par-
tizaiLska c. 51. 

M L . A D I C E — škotski ovčar, z ro
dovnikom prodam. Srečko Meh, 
Bevče I V / 1 3 , Velenje, 

P A R C E I X ) za vinograd — 700 ko-
madov že posajeno, vsega 23 
arov (laliko tudi za dva) pro
d a m . lAipa .sončna lega. Sv. Ur
šula. Drami je. Ivan Zgonc, Raz-
bor 10, Drainlje. 

T R A K T O R fergu-son. generalno po
pravljen in nekaj sodov prodam. 
.Šušter, Pongrac 12, Griže. 

N S U 1200 C, letnik 1971, karami-
boliran ugodno prodam. Ogled 
v.sak dan od 15. ure dalje. .Sil
vo .Antlej, Vezov.)e 14. Cesta pro
ti Planini. 

K L A V I R S K O harmoniko »hohnor« , 
novo — Atlantik 120 b prodam 
za 1.300.000 S D . Pismene po
nudbe iN>d oznako »'Resni ku
pec« . 

MF-ŠALEC z vitlo prodam. Tehar
je 35, tel. 2.5-497. 

V P R E 2 N I obračalnik na 6 vil, 
mlin na kamne 17 eolski, hnie-
Ijevke, fižolovke ter lahak vprež-
ni voz ugodno prodam. Anton 
Stožlr, Trnovi je 26, Škofja vas. 

30 A R O V zemljišča prodam. Arc-
Un 44, Škofja vas — Marjeta 
Prevoršek. 

E L E K T R I Č N I štedilnik — 4 plo
šče, brc3:hil)en prodam za 600 
din. Ogled v.sak delavnik od 14. 
do 15. ure. Milan Ko.šar, Kers
nikova 32 a. stan. 24. 

J E S E N O V E plohe za kolanske iz
delke prodam. Zdravko Radič, 
Črtomirova 1, Ostrožno, Celje. 

D N E V N O omaro prodam. Polak. 
Celje, Trubarjeva 4, 

Z E M L J I Š Č E s poslopjem prodam. 
Katarina Starovaški, Kristan vrh 
23, Pristava. 

G A R A Ž O na Otoku — l j u b l j a n 
ska cesta, prodam ugodno zara
di selitve. Informacije vsak po
nedeljek ali torek od 16. do 18. 
ure. Popovič, Žalec. Ložnica 3 a. 

N S U 1200 ugodno prodam. Ivan 
Korošec, Ul . Bratov Vošnjakov 
32. 

N O V O prikolico. 3-tonsko »Lju
tomer« z enojnimi kolesi in 
zračnimi zavoranu, novo pro
dam. Jože Pevec. Slatina 10, 
63232 Ponikva. 

F I A T 7.50 » l u . \ « oktober 1973 pro
dam. Casl , Šmartno ob Paki 76. 

V E C parcel na lepi sončni legi, 
primerne za vikend ugodno pro
dam. Angela Fidler, Les je 2, 
Škofja vas. 

C K N E pudle — čistokrvne, sta
re 6 tednov prodani. Jurič, Cfe-
Ije, Ulica Kozjanskega odreda 
7, Ostrožno. 

T R A K T O R zetor 25 11 in trak
torsko škropilnico, novo pro
dam. Silvo Peček, Završe 21, 
63231 Grobelno . 

D V E trajnožareči peči E M O 5, 
ohranjeni prodam. Cepin, Ce- i 
Ije, Dobrava 8. I 

A V T O R 16 prodam. Jože Šala- i 
mun, Celje, Ljubljanska c. 28 
a. 

S O B N O kredenco prodam. Pri
merno za vikend. Ogled v so
boto in nedeljo, Mar i ja To-
faiU, Simončičeva 1 — Otok 
I V — 63000 Celje. 

T E L F i V I Z O R črno-beli, dobro oh
ranjen poceni prodam. Ivan 
Košenina, Prekopa 49, Vran-

N S U 12U0 C, letnik 1972, karam-
boliran ugodno prodam. Ogled 
in informacije v hali Golovec 
ali po telefonu 26-918 od 6. do 
14. ure. 

Z 750, letnik 1970, obnovljen 
(stopnice, blatniki, d n « ) pro
d a m , zaradi odh((da k voja
k o m . Volk, Doberteša vas 48. 
63311 Šempeter v Sav. d. 

K A V Č , mizico, dva fotelja pro
d a m . Mešku, Ljubljan.ska c. 31, 
C « l j e . 

D V A dobro ohranjena soda 6001 
in moped Tomos 4 brzinec, 
skoraj nov ugodno prodam. 
Ponudbe na naslov; M a r i j a De
želak, Kosmin, Mar i ja Gradec 
16, 6:i270 Laško . 

P R A Š I Č E za zakol prodam. Tr-
novlje 6, škof ja vas. 

K O S I L N I C O alpina, staro 3 leta, 
motorno kolo tomos 3 brzi
ne, dobro ohranjeno prodam. 
Anica Storman, Prebold 53. 

W 1300, letnik 1966 ugodno pro
dam. Tone Arzenšek, Zalog 3, 
p. Drami je . 

D O B R O doniuče vino od 5 1 na
prej prodani. Cena in naslov 
se dobi pri Jakobu Planku. Z g . 
Hudinja 31, Celje. 

P R A Š I Č K E , švedske pasme pro
dam. Pavel Krajnc , Vojn ik 62. 

T O V O R N I avto, 2 toni ugodno 
prodam. Jančič, škof ja vas 48, 
tel. 26-373. 

H A R M O N I K O , diatonično marino 
—club poceni prodam. Daniel 
VVcisenbach, Bezenškovo, Bu
kovje 12, p . Frankolovo. 

P O S E S T V O , manjše , blizu zdra
vilišča Dobrna , 59 arov (elek
trika in voda) 10 minut do av

tobusne postaje prodam. Klane 
57, D o b r n a . Ivan Kavčič. 

M A N J Š E posestvo z inventarjem 
prodam. Genovefa Berdnik, Ma
li vrh 24, Šmartno ob P.iki. 

S T A R E J Š O hišo z nekaj zemlje, 
primerno za vikend do 50 km 
iz Celja kupim. Ponudbe z opi
som in ceno pošljite pod oz
nako »Vikend 77«. 

STROJ za diano izdelave 1969 ali 
stroj od » a m i « kupim. Ponud
be pod » N u j n o « . 

K A K R Š E N K O L I avto vzamem na 
kredit ali dolgoročno odplače
vanje. Ponudbe pod » K r e d i t « . 

T A K O J zaposlim pomočnico v ku
hinji. Zaželena je prak.sa, ven
dar ni pogoj . Lahko je tudi 

začetidca a nedokončano osnov
no šolo. Zaposlitev je stalna. 
Vsa oskrba Je zagotovljena. Čle
njene ponudbe javite gostilni 
Šringer, v Trebnjem ua Dolenj
skem, tel. 068 83 121. 

P R A Z N O ali opremljeno sobo 
Lšče mirna uslužbenka srednjih 
let s hčerko v C^elju ali bližnji 
okolici. Ponudbe pod oznako 
»Zelo mirni« . 

( i R A D U E N O podjetje išče za svo
je uslužbence dvosobno, oprem
ljeno ali neopremljeno stanova
nje za čas 6 mesecev. Ponudbe 
pod »Dober plačnik«. 

D E K L E išče opremljeno ali ne
opremljeno sobo v Celju ali 
bližnji okolici Ponudbe pod 
» N u j n o S « . 

M L A D par išče sobo v Žalcu in 
okolici. Ponudbe pošljite pod 
oznako »Juni j« . 

V B E O G R A D U zamenjani dvosob
no komfortno stanovanje cca 60 
kv. m, za dvosobno aH eno-
sobno v Celju. Informacije pri 
Vrečer, Babno 18, Celje. 

S T A N O V A N J E iščeta mladoporo
čenca v okolici Celja — žal
eči — Vojnika ali Laškega z 
dobro avtobusno zvezo. Dobra 
plačnika in možna pomoč po 
službi. Zaželeno več prostorno. 
Ostalo po dogovoru. Ponudbe 
pod »Mladoporočenca«. 

S O B O s posebnim vhodom ali 
garsonjero v Celju aH bližnji 
okolici iščem. Plačam tudi vna
prej. Ponudbe pod oznako 
» M K « . 

N U J N O iščem varuhinjo za var
stvo 8 mesecev starega otro
ka, kje v centru mesta, za 8 
ur dnevno. Pismene ponudbe 
pod oznako »Vestna — pošteno 
plači lo«. 

P t l T R O š N I š K l kredit zameajam 
za dobro ohranjen avto fiat 7.50. 
Ponudbe pod oznako »Kredi t 
R « . 

ST.AREJšA zakonca iščeta zaradi 
slabega zdravja in brez nasled
nikov mlada kmečka zakonca, 
ki imatu veselje do manjše 
kmeti.je. Ponudbe pod oznako 
»Stare j ša« . 

T O V A R I Š , ki je 17 . 6. 1976 pre<l 
foto Pelikanom s svojim avtom 
odpeljal ponesrečeno ženo v 
bolnišnico Celje, naj se pro
sim zglasi v Plečnikovi ulici 1, 
Celje P. F. 

P O D P I S A N I Martin Vidmar Veli
ka Pirošica prekUcujem žaljive 
besede proti Ivanu 2olgerju, 
izrečeni njegovi sestri. Zahva
l jujem se mu, da je odstopil 
od tožbe. 

Odbor za medsebojna razmerja 
HMEZAD — TOZD Mlekarna Celje 

p o n o v n o r a z p i s u j e 
prosto delovno mesto; 

VODJA KOMERCIALE 
1, Splošni pogoji: 
— visoka izobrazba ekonomske, komercialne smeri 
— 4 leta delovnih izkušenj 
Z. Posebni pogoji: 
— kandidat mora predložiti dokumente, iz katerih 
je razvidna izobrazba in delovne izkušnje 
— kandidat mora biti moralno in politično teopo-
rečen. 

Pismene prijave z opisom dosedanjega dela, dokazili 
o strokovru izobrazbi in delovnih izkušnjah, pošljite 
v roku 15 dni po objavi v časopisu. 

Komisija za medsebojna razmerja Sž-DO 

Ž I Č N A 

tovarna žičnih izdelkov 
Celje, Ipavčeva ulica 20 

r a z p i s u j e 
m šolsko leto 1977/78 naslednje 

Š T I P E N D I J E : 

1. Za šolanje na Ekonomskem šolskem centru 
— Z a E>oklic ekonomski tehnik 1 Štipendija 

2. Za šolanje na EJlektrogospodarskem šolskem 
centru Maribor 
— za poklic elektrikar 1 Štipendija 
3. Za šolanje na Poklicni kovinarski in metalurški 
šoli v Storah 
— za poklic strojni ključavničar 1 štipendija 

Kandidati bodo obveščeni a sklepom komisije T 
15 dneh od prejema sklepa. 

Vloge pošljite do 30. 5. 1977. 

Pohištvena industrija 
»GARANT« POLZELA 
Odbor za medsebojna razmerja 

o b j a v l j a 
prosto delovno mesto 

dva KLJUČAVNIČARJA 
POGOJI: 
K V ključavničar in 5 let prakse (zaželeno na pod
ročju vzdrževanja) 

Osebni dohodek po samoupravnem sporazumu o de
litvi OD. Kandidati naj pismene ponudbe pošljejo 
v roku 8 dni v SKS Pohištvene industrije »Garstfit« 
Polzela. 

Informacije lahko dobite v SKS Pohištvene indu
strije »GARANT« Polzela. ] 

, GOZDNO GOSPODARSTVO CELJE 
r a z p i s u j e ' 

JAVNO DRAŽBO 
v TOZD Gozdnik Žalec dne 30. maja s pričet
kom ob 8. uri v prostorih TOZD Gozdnik ^ 

1. nakladalna naprava Hiab 193/15 -
z izklicno ceno 13.100.— 
2. omara rolo, izklicna cena 100.— din 
3. omara rolo, izklicna cena 100.— din 
Varščino v višini 10 odst. od izklicne cene se vplača^ 
1 uro pred pričetkom dražbe pri blagajni TOZD. V , 
izklicnih cenah ni vračunan temeljni oziroma dru-i 
gi prometni davek. 1 

Ogled dražbenih predmetov j e možen vsak dan od' 
8.—13. ure na lesnem skladišču v Šempetru. Izdra-; 
žitelj plača celotno kupnino takoj po končani dražbi. 

Gozdno gospodarstvo Celje 
Odbor za družbene in kadrovske zadeve 

r a z p i s u j e 

ŠTIPENDIJE 
za šolsko leto 1977/78 

1 štipendijo za Biotehnično fakulteto — gozdarski 
oddelek 
1 štipendijo za višjo ekonomsko šolo ali ekonomsko 
fakulteto 
2 štipendiji za srednjo ekonomsko šolo 
2 štipendiji za srednjo gozdarsko šolo 

Kandidati naj v roku 15 dni od objave pošljejo 
prošnje na obrazcu 1,65 na naslov: Gozdno gospo
darstvo Celje, Ljubljanska cesta 13, Kadrovsko splo
šni sektor. 

Prošnji je potrebno priložiti zadnje šolsko spriče
valo. 



KINO 

UNION: do 22. maja ameriški barv
ni film »Trije Kondorjevi dnevi« 

od 23. maja dalje ameriški barv
ni film »Srečna dama« 

METROPOL: do 20. maja ameriški 
barvni film »Mož z vzhoda« 

od 21. maja dalje I . del franco.ske-
ga bai-vnega filma »Avanture 4 muške
tirjev« 

I>OM: do 19. maja italijanski barvni 
film »Roparji zlatega rudnika« 

od 20. do 24. maja zahodnonemški 
barvni film »Pogledi klo\ma« 

od 18. do 24. maja, ob 16. uri ame
riška barvna risanka »Popajeve neum
nosti« in »Divji konj« 

od 25. maja dalje, ob 16. in 18. uri 
ameriški barvni film »Spolno življenje 
živali«; ob 20. uri pa ameriški barvni 
film » L d s an-''o'̂ '̂ " 

S L G 

Četrtek, 19. maja, ob 17.45 — Ar-
naud Harrsi: Pavliha in Mojca« za 3. 
šolski abonma — gostovanje Mladinske
ga gledališča 

Petek, 20. maja ob 11.30 in 15. uri 
— Staubringer-Popovič Zgodba o tova
rišu Titu — gostovanje na Vrhniki 

Sobota, 21. maja, ob 10. uri »Pa
vliha in Mojca« za 2. šolski abonma; 
ob 17. uri — B. Brecht »Gospodar Pun-
tila in njegov hlapec Matti« — za abon
ma Prijatelji gledališča 

Sreda, 25. maja, ob 10.30. uri - -
»Zgodba o tovarišu Titu« — zaključe
na predstava za OS Žalec. 

T V S P O R E D 

N E D E I J A T>. 5. 

8.10 Poročala 
8.15 Za ned^tjsjko d o b r o ju t ro : Fest ival mla

dinskih pev,skih aborov v Cel ju , barvna 
oddaija 

8.45 6S5 
9.25 H . de Ba lzac : Bl iš5 in beda Kurbizan, 

I janma nadaljer.-ajika 
10.25 Sezamova ulica — barvna oddaja 
11.25 M o z a i k 
11.30 K m e t i j s k a odda ja 
12.30 Po roč i l a ( d o 12.35) 

N e d e l j s k o popo ldne : Kavžem kražem, 
Pisani svet , Fes t iva l mlfjdine v Suboticd 
~ posnetek, O k r o g l i ,sv©t. P.>!xV.ila 

ii7.50 Osovra-fena vas — ba ivn i f i lm 
19.115 Bisaaka 
19.20 Clk-cak 
19.30 TV dnevnik 
19.50 Tedensk i gospodarski komienlar 
19.55 P ropagandna oddaja 
30.00 M o r a v a 76 — bar-vna nadal jevanka T V 

B e o g r a d m T V L j u b i iana 
31.00 Mcr5t«ir — barvna ser i ja P o p o t o v a n j a 
31.30 TV dnevnik 
•31.45 . . . . 
21.55 Sp^or^.ra p reg led ( Z g ) 

Odda.mlkl H . T V mreže: 
14.50 N o d e l i s k o popo ldne (Ze:) 
19.30 T V dnevnik ( Z g ) 
20.00 ZabaOTio o1a«5bena odda la f N . .Sad) 
2im 24 ur f B g I T ) 

21.20 Celo i 'o5eml f i l m f d o 22.50) ( B ? 11) 

P O N E D E O E K . 23. 5. 

8.10 T V v šol i : Ufienci p red k a m e r o . Nukle
arna energ i ja . P o l e t j e . Makedonšč ina 
( Z a g r e b ) 

9.30 T V v šoti: Za najmlajše . Meta lu rg i j a 
( S a r a j e v o ) 

10.05 T V v šol i : Risanka , Z e m l j e p i s ( d o 11.10) 
( B e o g r a d ) 

14.10 T V v šol i — poaioviteiv ( d o 15.30) ( Z « ) 
17.06 Gla;sbeni c ic iban: T e h n i k a 
17.30 Č lovek in zeml ja — barvna seri ja 
17.50 Obzo rn ik 
16.05 Z d r a v i l o , č l o v e k o v pr i ja te l j in sovraž

nik, barv-na Oddaja 
18.25 M o z a i k , 
18.."iO D o g o v o r i l i s m o se 
ia.45 M l a d i za m l a d e ( N . S a d ) 
19.15 Risanka 
16.20 Ci ikcak 
19.30 T V dnevnik 
19.55 Propagandna oddaja 
20.00 I z oč i v oč i : Stane Dolanc ( B g ) 
21.15 S P a v i č : N a pot i izdaje — 11. del ba rv . 

odda je 
22.25 T V dnevnik 
22.35 M o z a i k kra tkega f i lma 
23.00 Fes t iva l .TRT — P o r t o r o ž 77 ( za J R T ) 

Oddajniki I I . T V mre5e: 
17.15 T V dnevnik ( Z g ) 
17.35 T V koledar ( Z g ) 
17.45 Otroška odda ja (Zg) 
18.00 Z i i e l je car ( B g ) 
IS.15 B r a n j e ( B g ) 
18.45 Mlad i za m l a d e ( N . S a d ) 
10.30 T V dnevn ik ( Z g ) 
20.00 Špor tna odda ja ( B g 11) 
20.30 Aktualna oddaja ( B g 11) 
21.00 P o r o č i l a ( Z g U) 
21.10 Celovečern i f i lm ( d o 22.4)0) ( B g 11) 

T O R E K , 24. 5. 

8.00 T V v šol i : V l o g a Jugoslavi je v svetu . 
P r eb iva l c i Z e m l j e . Nem.š5ina. T V vr
tec. Hn-aško Za,gorje ( Z g ) 

10.00 TV v šol i : Darvrin. Risanka, Glas-beni 
po«ik ( B g ) 

10.50 Slavnostno r.asedEnje CK Z K J — prenos 
pr ib l . d o 12.00 ( B g ) 

15.55 S o h k a T V : De l i t ev ce l ic , barvna o d d . 
iz c ik la B 'ologi i ia z.a srednje š o l e . 

16.20 N o g o m e t Ha jduk : Budučnoč:* — pre
nos — v o d m o r u ob 17.00 T V o b a o m i k 

!« .30 Pan T a u — s€r i i«k i bar-.-ni f i lm 
lO.fiO T V dnevnik 
20.00 05 redn ' a trrireditev v poča.stitev 85. let

nice DTedi=ednJka T i t a in 40 letnice nje
govega o r lhcda na če lo par t i je — pre
nos "iz Do-ma sindiJratov in D o m a mla
dine ( d o o r ib l . 24.00) (B-9:) 
v m e f ob 22.00 T V dnevnik 

.SHEn4. 25. 5. 
fl.10 T V v šoM: Dan mlados t i ( Z g ) 
9.00 T V v šol i : Kc-oka. kocka . Risanka. B o j 

73 obstanek ( B e ) 
10.00 T V v šoli : otroški spored ( S a ) 
12.05 JJ.sa mladih Itnsrvistov ( d o 13.25) ( S a ) 
14.10 T^7 v šoli - oonor/itev ( d o 16.00) (Zi) 
16..V) DpkUea TV>tfina in L M c a Zvi torenka — 

barvna odda ja , 
117.0?; Iivro^^^no o k o — barvni dokument , f i lm 
17.35 M o z a i k 
17.40 T\r obzorn ik 
17.,"55 G'a«iha talkžna in drusa&ia — barvna 

oddaja 
18.4^ T i + o in .Sl.oventja 
1<).30 T V dnevnik 
lfl..TO Dan mlados t i — prenos ie Beoigrada 
21.00 T V dnevn ik 
21.10 Nn.eometni if!na,le ooka l a p rvakakov — 

Li%'<^-t)ool : B o ™ = s i a — oreo-tK i?. R i m a 

r s - T R T E K . 26. 5. 
8.00 T V v šo l i : Ekcriomiski interesi neitvr-

^čenih. .^tekJ orlce.stiri. RR^^Hjnalništ.vo 
(Za igreb) 

9.00 T^r v šol i : Prfinoo.«čina ( S k ) 
9.30 T V v šo l i : Resportaiža. Rjjsanka ( d o 

10.20) ( B g ) 
1-1.O0 T V v š i l i — Donovi tev ( d o IS.OO) ( Z s ) 
ir̂ .OO SolPka T V : De l i t ev ce l ice , barvna odd . 

i', c ikla B i o l o g i j a za s.rediiie 5olc <6o 
15.25) 

17.20 C^la rco l — banma od.-:laia 
17.35 Otasomik 
17.50 M o z a i k 
17.55 P o l j u d n o zaiaaisitveni f i l m 
18.45 St.au'orinwr — Fo-navič: Z'TO.-^lia o TitA; 

— ada.T>t.aic!is nredsJave ST.G Cel je 
19.'(5 R ' j « n k a 
19.30 Cik-cak 
19.30 T V dnevnik 
19."5 Prona-?andna « d d a j a 
20.05 V a r i a c i j e — barvna nanizanka TV B g 
•VI.?.' Pronaio:andna odda ja 
20.40 Medna rodna obzor ja 
21.35 MiTrinture: AT>.<i8m!bel Pafraphernalia 
21..=» T V dnevnik 
22.06 Tmnrovira-rriir- v k ine t ičnem prostoru — 

bai^etna odda ja 
35.30 P p 1 .TOT - P o r t o r o ž 77 ( z a J R T ) 

P E T E K . 2:. 5. 
a 10 T V v šo l i : G e o m e t r i j a , Ra7s.tava i ^ t 

Hnst.va. N i ž i n e na H r v a t s k e m . i.Sčina 
T V v r tec . Dnevnik 10 ( Z ? ) 

tO.00 T V v Soli: Anel<"5^ir9. Risank'! 7 t o d o 
vina ( d o 11.05) ( B g ) 

14.10 T V v šoli — p o n o v i t e v ( d o 15 30) t Z g ) 
17.10 K r i ž e m kražem 
17.2f> Morda va? "zanima 
17..55 Obzorn ik 
18.10 č e z tri go re : K v a r t e t » D o « - barv odo 
18.40 M o M i k 
18.45 V o j a š k i pok l i c — banr.na oddaja iz 

cikla I zb i ra študija in pokl ica 
'0.15 Risanka 

19.20 Cik-cak 
19.30 T V dnevnik 
19.55 Tedenski not ranjepol i t ičn i komenta r 
20.00 Propagandna oddaja 
20.10 G Prosper i : M i c h e l a n g e l o v o ž iv l jen je — 

barvna nadal jevanka 
20.45 Razg led i 
21.15 Majhne skr ivnost i ve l ik ih kuharskih 

m o j s t r o v 
21.20 Boga taš m revež — barvna serija 
22.I1O TV dnevnik 

.SOBOTA, 28. 5. 
8.00 Cola rgo l ~ barvna lu tkovna serija 
8.15 Deklica Delf ina in Lisica Zv i to repka — 

barvna oddaja 
8.30 V znamenju d v o j č k o v : Lisica gost i tel j i 

ca ali o P r e m e t e n e m zajčku 
8.50 A . , Ingo l i č : Mlados t na stopnicah — 

barvna nadal jevanka 
9.20 Človek m zeml ja — barvna serija 
9.50 S t ro jn i š tvo — ban 'na serija iz cikla 

. Izb i ra študija in pokl ica 
10.20 Dokumentarna oddaja 

. . . G. Prosper i : M i c h e l a n g e l o v o ž iv l jen je — 
barvna nadal jevanka 

14.00 V i l n o : E v r o p s k o p rvens tvo v gimna
stiki za m o š k e — prenos I V 

15.35 N o g o m e t S loboda : Par t izan — prenos 
v odmoru propagandna oddaja 

17.35 Obzorn ik 
17.50 Dlverzant i — f i lm 
19.15 Risanka 
19.20 Cik-cak 
19.30 T V dnevnik 
19..50 Tedenski zunaj i jepoli t ični komenta r 
19.55 Propagandna oddaja 
20.00 T V žehtnik — barvna serija 
30.35 Letuj te z nami 
20.45 Za prgišče dolar jev — barvni f i l m 
22.25 T V dnevnik 
32.40 625 
23.20 E v r o p s k o prvens tvo v gimnast iki — 

P R O M E T N E N E S R E Č E T 

Skozi Krško se je peljal z motorjem 
ALOJZ LIPAR, 23, iz Kladičevega. Do
hitel je voznika osebnega avtomobila 
STOJANA POPOVIČA, 28, iz D. Vijača-
nih, ki je prižgal levi smerokaz in za
vijal v, leTO. Takrat pa ga je pričel 
motorist prehitevati in se je zato s 
sprednjim kolesom zaletel v zadnji le
vi del osebnega avtomobila. Liparja je 
vrglo na travo, kjer je obležal mrtev. 

NAFTA NA CESTIŠČU 
Voznik osebnega avtomobila BRAN

KO PERC, 24, iz Orešja, se je peljal 
skozi Kompolje, to je na cesti med 
Sevnico in Radečami. Cestišče pa je 
bilo tu polito z nafto, ki je stekla iz 
neznanega tovornjaka, zato je pričelo 
Perca zanašati. Zapeljal je na bankino 
ter se prevrnil po nasipu na travnik. 
Pri nesreči se je težje poškodoval so
potnik AliOJZ P.-VJK. 17, iz Trnovca. 
Miličniki so k^^sneje ugotovili, da je 

vozil Pere brez vozniškega dovoljenja. 
Pri nesreči je nastalo za 10.000 dinarjev 
škode. 

ZAVORE SO ODPOVEDALE 
V Brezovju pri Šentjurju je voznik 

kombija SREČKO VERHOVNIK, 31. 
iz Lovnika pri Poljčanah dohitel voz
nika osebnega avtomobila JOŽEFA PU-
ŠNIKA, 24, iz Tratne in pri hitrosti 
okrog 60 km na uro zaviral, takrat pa 
so zavore odpovedale. Tako se je Ver-
hovnik zaletel v Pušnikov avtomobil, 
nato pa še v tovornjak, s katerim je iz 
nasprotne smeri pripeljal AT.BERT 
TERŽAN, 37, iz Vodic. Pri nesreči sta 
se težje poškodovala sopotnika v kom-
biju ANTON DEBELAK in 4-letni BE-
NO VERHOVNIK, voznik in še ena 
sopotnica pa imajo lažje poškodbe. 
Materialne škode pri tej nesreči je za 
50.000 dinarjev. 

TRČENJE V KRIŽIŠČU 
Po Simončičevi ulici v Celju je pri

peljal v semaforizirano križišče na Lju
bljanski cesti voznik kolesa na pomož
ni motor DRAGO GORICANAC, 26, 
iz Celja iii tu izsiljeval prednost voz
niku osebnega avtomobila MIRANU 
KONČNIKU, 24, iz^ Ložnice. Prišlo je 
do trčenja, pri čemer je Goričanac 
padel po cestišču, voznik pa se je pre
vrnil na levi bok na nasprotni pas in 
pri tem poškodoval tudi semafor. Pri 
nesreči so se poškodovali kolesar Go
ričanac, voznik Končnik in njegov so
potnik, materialne škode pa je za oko
li 15.000 din. 

IZSILJEVANJE PREDNOSTI 
Voznik tovornjaka JOŽE M A U N -

GER, 29, iz Braslovč, je pri termoelek
trarni v Šoštanju za\djal v levo v tre
nutku, ko je iz nasprotne smeri pripe
ljal z osebnim avtomobilom FRANC 
RUS, 41, iz Ljubljane, ki se je kljub 
zaviranju zaletel v tovorni avtomobil 
in se pri tem lažje poškodoval. Na obeh 
vozilih je za 35.000 dinarjev šk(xie. 

V JABL.\NO SE JE ZALETEL 
Iz Prebolda proti Latkovi vasi je 

vozil z osebnim avtomobilom SILVO 
HROVAT, 25, iz Dobrne. Ko je pripeljal 
v Dolenjo vas, je 2 a r a d i neprimerne 
hitrosti in verjetno zaradi nepazljivo
sti zapeljal v desno s oeste in trčil v 
jablano. Pri tem sta se lažje poškodo
vali dve sopotnici, medtem ko voznik 
in tretji sopotnik nista ranjena. Na av
tomobilu je škode za 5.000 din. 

Gradbeno industrijsko 
podjetje »INGRAD« 
Celje, n. sol. o. — TOZD 
Proizvodni obrati b. o. 
Celje, Cesta na Ostrož
no 21 

o b j a v l j a 

za svoj obrat na Gomilskem, 
prosto delovno mesto 

ADMINISTRATORJA 

Pridobiti želimo sodelavko iz po-
dročja občine Žalec oziroma oko
lice Gomilskega, ki poleg sploš
nih izpolnjuje še naslednje po
sebne pogoje: 

— dokončana upravno admini
strativna ali ekonomska srednja 
šola, ali 

— nižja administrativna šola z 2 
leti delovnih izkušenj in zna
njem strojepisja. 

Za objavljeno delovno mesto je 
poskusno delo, ki bo dva me
seca. 

Prijave sprejema kadrovsko p r a r 
vna služba GIP »Ingrad« Celje, 
Ljubljanska cesta 16, do zased
be delovnega mesta. 

SLOVENIJALES — Lesno 
industrijski kombinat 
»SAVINJA« Celje, 
n. sol. o. 
Mariborska 116, Celje 

o b j a v l j a 

naslednja prosta delovna mesta 

1. administrator — steno-
daktilograf (1 delavec) 

2. razknjiževalec (2 delav
ca) 

3.administrator (1 delavec) 

4. KV mizar (več delavcev) 

Poleg splošnih pogojev, določe
nih z zakonom, samoupravnimi 
sporazumi in družbenim dogo
vorom o kadrovski politiki, mo 
rajo kandidati za zasedbo nave
denih delovnih mest izpolnjevati 
še naslednje p>osebne pogoje: 

pod 1., 2. in 3.: 
— končana dvoletna administra
tivna šola 
— poskusno delo v trajanju 90 
dni 
— prednost imajo kandidati z 
ustrezno prakso. 

pod 4.: 
— poklicna šola mizarske smeri 
— poskusno delo v trajanju 60 
dni 

Kandidati naj svoje pismene po
nudbe z dokazili o izpolnjevanju 
splošnih in posebnih pogojev, ki 
so določeni s to objavo, vložijo 
v 10 dneh po objavi v kadrov 
sko-splošnem sektorju delovne 
organizacije. ? 

Z A H V A L A 

Ob težki izgubi dragega moža, 
ateka, sina in brata 

Vinka Tiirnska 
se zahvaljujemo OZD SIP, šem 
peter, sorodnikom, sosedom 
znancem in prijateljem, OZD 
ENOTNOST, Izola, Alojzu Raku 
in predsedniku sindikata OZD 
SIP za poslovilne besede tei 
vsem ostalim, ki so darova h 
cvetje in vence ter nudili pomoč 

ob težkih trenutkih. 

Ž a l u j o č i : 

žena Panika, sinova Erik in Ro
bi, mati hi oče, družhje (Jrižan-

čie, Vidrih in Urbančič. 

Z A H V A L A 

Iskreno se zahvaljujemo vsem, 
ki ste na poslednji poti spre
mili mojega nepozabnega moža 

.ložeta Ven̂ usla 
upokojenega natakarja 

poklonili vence in cvetje. Hvala 
tov. Ivu Gabeliču za besede slo
vesa ob grobu, kolektivoma ho
tela Evropa in Samopostrežne 
restavracije za vso pomoč, okte 
tu Ostrožno, g. kaplanu za opra
vljeni obred. Hvala tudi vsem. 
ki ste ga v času njegove bolezni 
obiskovah in bodrili. Posebna 
zahvala velja sosedom Pirnato 
vim in Medveškovim za nesebič
no pomoč v času bolezni in ob 

uri slovesa. 

Globoko žalujoča žena Midica 



B E O G R A J S K E R A Z G L E D N I C E 

PIONIRSKO MESTO 
15 DNI POČITNIC ZA 1125 DINARJEV 

PIŠE: BRANKO 
STAMEJCIC (7) 

Eno največjih presenečenj 
Ril je Beograd pripravil med 
obiskom v Pionirskem mestu. 
Le-to leži sredi Košut njaka 
ob nekdaj znani pionirski že
lezniški progi. Pionirsko me
sto pravzaprav obsega ogro
men park, ves posejmi s pa
viljoni in rekreacijskimi ob
jekti. Sredi zelenja pa stoji 
ona najsodobnejših siavb ki 
setn jih doslej videl namenje
nih otr-?kom. Kot hotel je 
zgrajeno to središče Pionir
skega mesta. V njem je og
romna jedilnica, velika prire
ditvena dvorana z rotacijskim 
odrom, v kletnih prostorih 
je rekreacijski prostor in vr-
.»ta kabinetov za pouk, v zad 
njem delu pa so spalnice. 

Pionirsko mesto je nastalo 
leija 1947 kot vzgojno varstve
na in rekreativna ustanova 
mesta Beograd. Danes pa že 
dobi'/.?, mnogo širši pomen. 
Postaja ustanova za organizi
ran pionirski turizem name
njena tako beograjskim pio
nirjem, kot tudi vsem osta-
Tum iz Jugoslavije. Program 
usbainove je izredno obsežen, 
saj vključuje vrsto dejavnosti. 

Osnovna dela so program; 
dneTOOga bivanja otrok v me
stu, ki so namenjeni pred 
vsem beograjskim osnovnošol
cem šest sto do sedem sto 
učencev pride vsako jutro v 
Pionirsko mesto, kjer jim nu
dijo popoln rekreacijski- pro
gram. Učnim uram v sodob
nih kabinetih sledijo še šport
ne dejavnostj, ki jih vodijo 
vzgojitelji Pionirskega mesta. 

Otrokom pripravljajo tudi 
kulturne programe, filme, v 
kleti osrednjega doma pa je 
celo mali disko klub. 

Dmg program je namenjen 
tudi pionirjem izven Beograda. 
Zanje pripravlja uprava pio
nirskega mesta šestdnevno bi
vanje v okviru šole v nara
vi. O'o tem, ko imajo učenci 
dopoldan pouk, so popoldnevi 
namenjeni športu, rekreaciji 
in organiziranim ekskurzijam. 

Pionirsko mesto skrbi tudi 

aa organizirane letne in zim
ske počitnice pionirjev, ki v 
skupinah trajajo 15 dni. Za 
takšne počitnice se laliko pri
javi vsakdo. Uprava poskrbi 
za zanimiv program počitnic, 
posebno pozornost pa name
njajo krepitvi bratstva in 
enotnosti, pa tudi razvoju 
mednarodnega prijatelj stva, 
saj na počitnice prihajajo tu
di otroci naših delavcev, za
časno zaposlenih v tujini. Ta
borni ognji, večerne priredit
ve, proslave, izleti, nočni {x>-
hodi ter razvita športna de-
javnost za poristno letovanje. 
In tudi pocei-.i. Tako napri-
mer stanejo 15 dnevne počit
nice za pionirje 1125 dinarjev, 
za učitelja, ki pripelje letovat 
skupinico najmanj trideset pi
onirjev, pa so počitnice za
stonj. 

Sicer pa se mi je po obisku 
v pionirskem mestu nehote 
vsiljevala misel tudi o možni 
povezavi našega, celjskega Pi
onirskega doma s Pionirskim 
mestom v Beogradu. Za os
novnošolce bi bila takšna vez 
verjetno aelo koristna in re
kel bi, tudi prijetna. 

B O L E Z E N I Z O B I L J A ( 2 ) 

SEDEČE ŽIVLJENJE 
PREVEČ KALORIJ IN PREVEČ SEDENJA 

v takšnem načinu pre
hrane je v zadnjih letih 
odločno zmanjšana tudi 
količina škroba in kot 
omenjeno celuloze, vse to 
pa je zamenjano s prede
lanim sladkorjem, ki je 
škodljiv zobem. Hitro po
večanje potrošnje predela
nega sladkorja pa ni pri
peljalo samo do večjega 
števila zobobolov, temveč 
ga omenjajo tudi v zvezi s 
sladkorno in nekaterimi 
diaigimi boleznimi. 

Vzporedno s širjenjem 
načina bogate prehrane, se 
je pričel širiti tudi niz red
kih bolezni kot so koro
narna obolenja srca, diabe
tes in črevesni rak. Te bo
lezni, ki so vsaj po statis
tiki povezane z »zahodnim 
načinom življenja«, nekate
ri imenujejo tudi »bole/.ni 
privilegiranih«. Beseda je 
o tistih boleznih, ki pre
vladujejo v deželah kjer so 
zahvaljujoč higieni in obil
nim rezervam hrane, že 
zdavnaj premagali takšne 
strahote kot so podhranje
nost in epidemija infektiv-
riih bolezni. 

Visoko kalorična hrana. 

povezana s sedečim nači
nom življenja, vodi jc de
belosti, ta pa zopet ustva
rja ugodne pogoje za na
stanek diabetisa, visokega 
krraega pritiska ter bo
lezni srca in ožilja. Preo
bilna hrana in sedeči načm 
življenja predstavljata po
polno odstopanje od pogo
jev pod katerimi se je člo
veški rod razvijal v toku 
svoje evolucije. . . 

Sicer pa je redkokdaj 
neka bolezen tako obeleže
vala določeno obdobje, ka
kor danes koronarne bo
lezni puščajo svoj pečat 
na načinu življenja — in 
umiranja — v visoko raz
vitih državah. To so bole
zni, ki so prve na listi vzro
kov smrti starih in ljudi 
srednjih let, večkrat pa 
»pokosijo« tudi mlade lju
di. 

Vse bolezni srca in oži
lja so vzrok polovice smr-
t: v industrializiranem de
lu sveta. Podatki o mor-
talireti za obdobje enega 
leta pričajo, da je vsak 
tretji Američan umri kot 
žrtev srčnega napada 

Tudi na Japonskem se js 
v zadnjih petnajstih letih 
pogostost koronarnih bo
lezni silovito povečala, 
kljub temu pa je njihova 
stopnja umrljivosti še ved
no nizka, če naredimo 
primerjavo z industrijs
kimi državami severne 
Amerike in zahodne Evro
pe Vzrok: prehrana je pri 
Japoncih drugačna kot pri 
prebivalcih omenjenih pre
delov — uživajo sorazmer
no malo živalske maščobe 
in so, kot kaže, tako vsaj 
delno zaščiteni pred koro
narnimi obolenji. 

K o je beseda o prehrani 
ter bolezni srca in ožilja 
govorijo zdravniki o »fak
torju rizika« in ne o »vzro
ku«, pač zato ker ni doka
zov o obstoju vzročnih 
posledic med načinom pre
hrane in teh bolezni. Hkra
ti s tem ni mogoče en sam 
posamezen »vzrok« izdvo 
j i ti kot faktor, ki je nepo 
siedno odgovoren za da
našnjo epidemijo degene
rativnih bolezni. Toda, čim 
višje je število »faktorjsv 
rizika« udeleženo v življe
nju nekega posameznika, 
večja je nevarnost 

(prihodnjič dalje) 

NEVSAKDANJA 
SLIKA 

OŽIVELI D R O G — V imielji.šču pri IVlalih Bra.sluvčah 
vKlnija pozornost mimoidočih hmeljski drog. ki je po
novno ozelenel. Kol vidimo na sliki so nui pognale veje 
in sklepamo lahko, da tudi korenine. 

Foto: T.T.\VČAIt 

HITRA 
LJUBEZEN 

v dveh ločeno delanih ana-
lizaii so psihologi ugotovili, 
da se moški liitreje in lažje 
zaljubijo kot nežnejši spol. 
še več, tistiii, katerih mate
rialno stanje je slabše, se 
zaljubijo hitreje, je zadnja 
ugotovitev, ki pa velja enako 
za oba spola. 

Psiholog Zick Rubin je 
proučeval vlogo spolov in 
ugotovil, da je za moškega 
vzrok vzpostavljanja zveze 
z osebo druge.£;a spola naj
večkrat zaljubljenost, med
tem ko je pri ženskah najti 
množico drugili vzrokov. 
Hkrati je ugotovil tudi to, 
da je moškemu teže prekiniti 
re.sno zvezo kot pa žen.ski. 

Takole pravi Rubin: 

»Ženske se v današnji dru
žbi vse bolj učijo kontrole 
nad svojimi občutki. Hitreje 
se tudi »ohlajajo« kot moški, 
in to zato, ker so občutljivfc 
na nekatere probleme v skup
nem življenju. Iz tega sledi, 
da iz vsake zveze pričakujejo 
več kol moški. Par, ki je 
prekinil zvezo, bo prej ostaJ 
v prijalcljslcem odnosu, če 
je prekinil moški. »Zavrže
na« ženska bo mnogo lažje 
pristala na nadaljnji prijatelj
ski odnos, kot pa »zavržen« 
moški 

Hkrati s tem pa so raziska
ve pokazale tudi, da se osebe 
s slabšim materialnim sta
njem, otroci razvezanih star
šev ali otroci brez staršev, 
hitreje In pogosteje zaljubi
jo in v tem morda iščejo 
kompenzacijo za domače ne
urejene razmere. 

Torej, v vsakem primeru, 
če lahko verjamemo razisko
valcem, tisti, ki izgubljajo v 
življenju, izgubljajo tudi v 
ljubezni — ker se večkrat 
zaljubijujo. 

mmo KOLO 
MALEGA 
PETRA 

Mali Peter je doma na 
Mali gori. Nad Stranica
mi. Takole se vozi s tem 
prevoznim sredstvom, ki 
je malce drugačno od ti
stih, ki jih srečujemo 
vsak dan na ce;stah. Je z 
njim či-sto zadovoljen in 
kar make čudno nas je 
pogledal, ko smo ga sli
kali, češ: kaj pa ,je tako 
nenavadnega na mojem 
kolesu. No. če malce bo
lj*' pogledamo, čisto tak 
pa le ni. kot večina nje
govih bratov, ki se podi
jo po naših cestah. 
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